New Revelation recieved by Bertha Dudde

Proclamations No. 0377 - 0442

Please take special notice of the fact that God’s Words addressed to us are non-denominational.

The contents of this publication by no means intends to attract members of any Christian religious affiliation nor to recruit members into any other religious affiliation.

Its sole purpose is to make the present-day Word of God accessible to all people.

Between 1937 and 1965 Bertha Dudde was permitted to receive and record 9030 individual proclamations on a daily basis.

The publication of the proclamations was made possible due to the active support of the many friends of God’s New Revelation.

May this Word of God become a blessing to many people. (Also see B.D. No. 4015)

Distribution of the proclamations is very much desired. Only complete and unaltered proclamations must be passed on. (Also see B.D. No 8899)

‘He that hath My commandments, and keepeth them, he it is that loveth Me .... and I will love him, and will manifest Myself to him ....’ John 14, 21

The Publishers, Hans-Willi Schmitz and Wilhelm Wegers

http://en.bertha-dudde.org/

Autobiography of Bertha Dudde

At the request of many friends Bertha Dudde wrote the following biography in 1953:

I have been writing messages received through the inner Word since June 15, 1937. In answer to the many requests of my friends I will give you a picture of my earthly life, a short explanation of what I received spiritually, and my own feelings about all this.

I was born April 1, 1891, the second oldest daughter of an artist of Liegnitz in Silesia, today's Poland. I had a normally peaceful childhood, with six sisters in our parent’s home. I learned the cares of life at an early age. The desire to make money to help my parents made me learn the trade of a seamstress. As the financial needs of my parents continued, so did the burden, and in this way I made myself useful.

My parents belonged to different denominations. Father was a Protestant - Mother a Catholic. We children were brought up in the Catholic faith but never experienced pressure or force to follow the practices of the church so that each child in later years was able to pursue their own chosen course.

I myself was religious but could not accept the doctrine of the Catholic system although I respected the church. I could not represent something on the outside that my inner conscience had not accepted. So I did not continue to attend church, heard little preaching and had no knowledge of the Bible. I did not read any religious books or scientific literature and did not join any other group or religious sect.

Anyone knowing the Catholic teaching knows what a conscious struggle one finds himself in when he wants to release himself from it. I was not spared from this either. But the question as to what is the Truth and where it is to be found, remained.

Often when I prayed the Lord's Prayer I would beseech the Lord to allow me to find His kingdom. This prayer was answered in June 15, 1937, as I prayed quietly and waited for the inner voice. In this attitude I persisted often, for a wonderful peace came over me and thoughts which came to my heart, not my head, gave me comfort and strength.

Still I did not know that these thoughts were given to me until, in a strange dream I experienced something which later proved to be the Truth and caused me to write down these thoughts.

So on a certain day as I listened inwardly a stream of words came to me, which I wrote down. This was the first message I wrote which started like this: "In the beginning was the Word, 'a Te-Deum' to the Creator of Heaven and Earth."

Then came doubt, …. did you write this by yourself? In short, I have wrestled, prayed and gone through many struggles, but again and again the words came to me like a stream, a wisdom, which made me tremble. Then God Himself took away my doubts. He answered me and I acknowledged Him as our Father, in His Word. My faith grew, doubt diminished, and I received and wrote daily.

The contents of the writings were beyond my understanding. Phrases, which I had never heard of or read about, strange and scientific expressions and references continually came to me. Then came unheard of expressions of the Heavenly Father's Love giving refuge and providing enlightenment to all the questions of life.

The Words came to me in the following manner: After sincere prayer and a short period of composure I listened inwardly. Thoughts then followed coming to my mind, clearly, distinctly, and the words flowed smoothly always three or four, one after another, like writing a radio announcement or a weather report, slowly so that I could easily keep pace, writing line after line.

Now I write the words in shorthand as a dictation without having any constructive or intellectual part in it. I am in no way in a 'trance', nor do I even form the sentences, but it comes to me one word at a time, neither do I understand the context while I am writing the words down.

After days, sometimes weeks, I transcribe the shorthand writings into longhand without changing or correcting a syllable. Each dictation takes about half an hour. I must stress that this could not happen forcibly or in a state of ecstasy. It all takes place simply and consciously, without any excitement or influence of my own will. I can interrupt myself at any time and finish the sentence after hours or days without reading the previous writing the dictated words continue again.

My will is under no compulsion, all that I desire is to serve God and do what His will wants me to do.

I can truthfully say that I was led into this Truth, and these concepts were, in every respect, foreign to me. It was only after years that I found confirmation of what I received when I came to know the writings of Jacob Lorber. No one can imagine my joy when I discovered the literature of Jacob Lorber; ‘The Great Gospel of John’ and ‘The Youth of Christ’. Then I understood that other people were also given the Word of the Lord, that God had spoken to His children at all times and that God will continue to do this in His endless love and mercy.

I found in Lorber's writings the same as was given to me. I often could not understand the Word that came to me, but in His love the Heavenly Father gave me the explanation. How wonderful are the innumerable manifestations in which the Father displays His exceedingly great goodness.

It became clear to me that my limited education due to lack of money, and my lack of time to read good books or visit performances, became my advantage. I was now able to concentrate on my work from early morning to late at night, and each day I received that precious spiritual Word without knowing for whom I received it.

It is because of my ignorance of the Bible and the Catholic doctrine that I accepted the Word from above without resistance. In my experience, an earnest Catholic or Protestant whose knowledge is rooted in dogmatic theories is too much bound to dogma to accept and embrace divine revelations without resistance.

Still, there are scientists at several faculties who earnestly discuss these divine teachings with increasing interest. Their interest not only concerns the irrefutable explanation of the origin of matter and the possibility of its dissolution, but also the principle of the wrong teachings of different religions, systems and confessions. In the messages I received, these errors are recorded and everyone is urged to give instructions concerning these doctrinal errors whenever there is an opportunity. But everyone is free to take the Lord's Word to heart or not. But whoever understands the spirit in the Father's Word and does not act accordingly increases the distance between himself and the Father even more. When he does not follow the warning Words of love he puts himself inevitably under the law. He will also, in the same measure, lack in grace by disregarding God's commandment of love.

In God's grace people are led anew to the Gospel, which emphatically points out the purpose of man's being. For the merciful love of God seeks to save all who still can be saved before the turning point comes. And it will come. The end-time which seers and prophets have proclaimed is now here. According to the revelations given to me, the Lord does not differentiate between His children. ‘Come ye all to Me’ sounds His call and blessed is he who hears His call and follows Him. God loves His children. He wants to make them all happy, even when they do not want to know Him.

Recorded November 22, 1953

Bertha Dudde

Bertha Dudde was permitted to leave her earthly shell on September 18, 1965 to return to the Father’s heavenly house.

Inhoud

0377 - Doorgeven van geestelijke kennis - De Heer stelt grenzen

0378 - Zuivering van de ziel voorwaarde voor de vereniging met God - Hulp aan de dwalenden

0379 - Goddelijke krachten - Uitstroming van de Liefde van God

0380 - Woord van God - Kracht - Genade - Onbegrensde gave van de geest

0381 - Volharden in de wil van God - Openbaring - “Mijn Vader” - Loon

0382 - Weerstand tegen het kwaad door het verlangen naar God - Geest van het licht - Woord van God als wapen

0383 - Zuiverheid van het hart - Innerlijke deemoed - Zelfkennis

0384 - Bloementuin - Hart van de mensen - Deugden - Gedicht

0385 - Geestelijk schouwen - Verspreiding van het Woord van God in zuiverste vorm

0386 - Voorspelling - Wet - Taak op aarde - Leer van Christus

0387 - Voorspelling - Daniel - Strijd van de geestelijke wezens uit de lichtsfeer

0388 - Het geweten

0389 - Mijn leider en beschermer - Controlegeest - Leerling - Leraar

0390 - Voorwaarde voor de graad van rijpheid - Onderzoekingsgeest - Droom? - Zorg van de Vader

0391 - Afzondering van de wereld - Klooster

0392 - Weerleggen van twijfels over schrijven - Geloof - Teken

0393 - Onderzoeken en dwaling - Liefde en waarheid - Bouwmeester

0394 - Wereldlijk leven - Geloof - Liefde van God

0395 - Aanmaning om hen die geestelijk dwalen te helpen

0396 - Gevoel voor natuurschoon en de bedoeling hiervan voor de mensen

0397 - Boze gedachten - Bewuste herkenning van God - Graad van rijpheid

0398 - Rotsvast geloof is noodzakelijk voor de nabijheid van de Heiland

0399 - Liefdadigheid - Kommer - De Heiland tegenwoordig in liefde

0400 - Het uittreden uit de moederkerk

0401 - Beslissing - Liefde op aarde of offer

0402 - Gevaren van de wereld - Schijnglans

0403 - Goddelijke kracht - Daadkracht - Het juiste willen

0404 - “O, komt allen tot Mij” - Zorg van de Heer niet nodig te zijn

0405 - Nadeel van de culturele ontwikkeling - Wereldwijze - Natuurkrachten - Liefdadigheidsinstellingen

0406 - Woorden van de Vader

0407 - Zekerheid van de waarheid - Belang van de kennis - Controlegeesten

0408 - Werkzaamheid van een vriendin - Effect op zielen in het hiernamaals - IJverige luisteraars

0409 - Verwijzing naar aardbevingen en rampen

0410 - Nieuwvorming van wezens - Leger van scheppende geesten - Problemen

0411 - Werkzaamheid in het hiernamaals - Deelname aan de onderrichtingen - Waarde hiervan

0412 - Kringloop der dingen - Ritme - Driemaal zonnewerking

0413 - Troostrijke woorden van de Vader - Aansporing tot vast geloof

0414 - Liefde - Gods Woord - Veld - Zaad - Gods bescherming

0415 - Werkzaamheid van de demonen - Liefde als wapen - Gedicht

0416 - Toestand van bereidwilligheid om te ontvangen - Onderschikking van de wil

0417 - Koren - Oogst - Maaiers - Wereldlijke vreugden

0418 - Lieflijk aards dal - Uurwerk

0419 - Wenk naar werkzaamheid als leraar - Wijze - Onwetende

0420 - Tegenwoordige tijd en verleden - Verlossing

0421 - Resultaat van de onderzoeker en innerlijke stem - Schakel - Voorspellingen

0422 - Verbinding van de aarde met het hiernamaals

0423 - (Vorderheide)

0424 - Woorden van de Vader - Liefde - Verschijning - Deelname van degenen in het hiernamaals

0425 - Ontwikkeling van de jeugd - Ingrijpen van God

0426 - Wijzen van de oudheid

0427 - Ondermijnen van de leer van Christus

0428 - Kennisgeving ter verklaring van 0410

0429 - Liefde

0430 - Oneindigheid - Eeuwigheid - Omvang van het scheppingswerk - Scheppende geesten

0431 - Verschijnen van de Heer - Versterking tijdens het lijden - Zweefbaan

0432 - Inzicht in het hiernamaals - Vermomming van de lichtwezens - Zelfverwijt

0433 - De nabijheid van God - Aardse goederen - Onthouding en offer

0434 - Wil - Geloof - Weten

0435 - Ompraten door bekenden

0436 - Secularisatie van de staat

0437 - Offer en werken van liefde

0438 - Bloemen - Omvorming van de wezens - Scheppingswerk

0439 - Gevaar van wereldlijke vreugden

0440 - Sterk geloof - Vermogen om te oordelen - Voorspelling

0441 - Geest van God - Kiem van Gods liefde

0442 - Zon - Geestelijke zon - Goddelijke genadezon

Doorgeven van geestelijke kennis - De Heer stelt grenzen

B.D. 0377 from 13. april 1938, taken from Book No. 9

Degene die zelfzuchtig verlangt in de kring der wetenden opgenomen te worden, degene die zich nooit inspant om te geven van wat hij ontvangt, misbruikt de goedheid van de hemel. De Heer heeft hun Zijn liefde betoond, maar zij betonen niet dezelfde liefde aan hun medemensen. En zo kan de ziel zich ook nimmer losmaken van de materie. Dan is dit weten zoals de vanuit zichzelf verkregen kennis. Het wordt niet als vooruitgang van de ziel gewaardeerd, maar slechts als dode opname van hetgeen hem levend is overgedragen.

Zeg dit aan degenen die vanwege aards voordeel in de materie volharden. Maak hen attent op de woorden van de Heer: het belangrijkste in het leven is het volgen van de leer van Christus en degene die niet bereidwillig geeft wat hij ontvangen heeft, kan deze leer nooit naleven. In je naaste omgeving zal duidelijk worden welke invloed het navolgen van de geboden van God heeft, waar diegene steeds gezegend zal blijven, die de woorden van de Heer bereidwillig doorgeeft.

De mensen letten niet op de nood van hun omgeving en dus geven ze ook geen hulp waar het zo nodig zou zijn. Wie in de genade leeft, de liefde van God te kennen, moet zich er alles aan gelegen laten liggen anderen bij te staan en hij moet in het innerlijk besef van zijn eigen nood ook de nood van zijn broeders leren te verstaan. Weliswaar ontbreekt het meestal niet aan de wil, maar zijn eigen welzijn staat bij zo menig mensenkind voorop, terwijl echter het welzijn van de medemens hem niet bijzonder beroert. Dat is geen liefde zoals de Heer het predikt. Het eigenbelang zal voor zo’n mens het eigen loon verminderen en er zullen hem voortaan grenzen gesteld zijn aan het inzicht in de goddelijkheid.

De eigenliefde vertroebelt de intensiteit van het licht. De zielen die in het licht wandelen, is het echter bevolen mee te werken aan de verlichting van de geest van zo vele dwalenden. En wanneer dan het moment komt dat de Heer ter rechtvaardiging heeft uitgekozen, dan zullen vele leemtes zichtbaar zijn waar het grootste gebod was in liefde te werken. In het besef door de Heer begenadigd te zijn, zich voortdurend liefdevol overgeven aan zijn opdracht, ook anderen aan deze genade te laten deelnemen, zal de mens pas de rijpheid geven die voor het liefdeswerk in het hiernamaals bevorderlijk is. “Laat het Mijn zorg zijn”, zegt de Heer, “waar Ik de grenzen van het geestelijke weten wil plaatsen. Niemand moet geloven dat Ik over Mij en Mijn wil laat beschikken.”

En Ik zal wel op het juiste moment ingrijpen, wanneer aan iets een einde moet worden gemaakt. Maar jullie die de genade nog niet ten volle erkend hebben, mogen geen bevel voeren over degenen die Ik voor de arbeid in Mijn wijngaard heb bestemd. Wie echter moeite wil doen om Mijn Woord aan te nemen, die wil Ik opnemen in Mijn schare van degenen die Mij dienen. Ik wil hun Zelf de weg wijzen, opdat de weg naar het geloof voor hen gemakkelijk wordt. Zichzelf in alle liefde wijden aan de zorg om het heil van de mensenkinderen, zal in ieder geval zegenrijker zijn dan te piekeren over de dingen die de menselijke kennis niet kan doorgronden. En neem daarom de woorden gelovig aan die door Mij Zelf gegeven zijn en neem ze op in jullie harten. Dan gaan jullie de juiste weg.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Zuivering van de ziel voorwaarde voor de vereniging met God - Hulp aan de dwalenden

B.D. 0378 from 14. april 1938, taken from Book No. 9

Als de Geest van God in jullie ontwaakt, dan zal leven wat voordien dood was. De ziel zal opstaan en in beweging komen. Ze zal haar omhulsel verlaten en steeds alleen maar het licht zoeken. En wat dan uit dit licht geboren wordt, zal voor eeuwig niet meer vergaan. En zo heeft de Heer alle wezens op aarde de bekwaamheid gegeven, de goddelijke Geest in zich op te nemen, wanneer het verlangen maar actief wordt en de mens zijn bestaan beschouwt als een buitengewone opdracht.

Aangezien de verbinding met de goddelijke Vadergeest steeds opnieuw tot stand moet worden gebracht om het eeuwige leven te bereiken, zal een inspannende arbeid aan de vereniging vooraf moeten gaan: het werk van een zuivering van de ziel, die de Geest van God immers moet opnemen. Deze zuivering van de ziel kan wederom alleen plaatsvinden, wanneer haar verlangen afgewend wordt van de materie, wanneer ze gewillig alles opgeeft wat haar tot nu toe ketende om dat in te ruilen voor iets dat veel kostbaarder is, om juist in verbinding te treden met de goddelijke Geest.

Niets kan de ziel bepalend beïnvloeden. Ze moet zich uit zichzelf over haar opgave bezinnen. Ze moet willen dat ze vooruitgaat op de weg van het inzicht. Tegelijkertijd moet ze ook de wil om zich met de hemelse Vader te verenigen, omzetten in daden. De wil die zo gevormd is, blijft dan steeds ondergeschikt aan de goddelijke wil. De Geest van God laat daarna geen teruggang meer toe, want wie eenmaal deze weg betreden heeft en eindelijk in de wil van de Heer is, blijft voor altijd en eeuwig met Hem verbonden. De Heer zal zo een ziel nooit opgeven.

De eerste voorwaarden zijn vervuld en zo een ziel gaat nu bestendig opwaarts en blijft in de goddelijke genadezon. Slechts één ding mag ze niet nalaten: haar gelijken opmerkzaam te maken op de verwarmende stralen van deze genadezon. Want de duisternis overschaduwt zo oneindig veel wezens, dat elk mensenkind dat door de goddelijke Geest verblijd is, zich vol medelijden naar hen moet toewenden, opdat de morgen ook voor hen aanbreekt en dat velen van hen het licht tegemoet mogen gaan. Voor de liefde die jullie aan deze wezens doen toekomen, zal de Heer jullie duizendvoudig belonen. Want het gaat erom hen allen te redden van de verdoemenis. En wie de Geest van God in zich heeft opgenomen, zal inzien hoe onzegbaar moeilijk vele zielen zich kunnen losmaken. En hij zal ze daarom liefdevol tegemoetkomen en hun geven wat hij kan, opdat ze net zoals hij in helderheid van geest de Heer opnemen, om tot in eeuwigheid in Hem te verblijven.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Goddelijke krachten - Uitstroming van de Liefde van God

B.D. 0379 from 16. april 1938, taken from Book No. 9

Voor je levensweg zal steeds gelden, de wetten die je hart je voorschrijft na te komen. Je moet dezelfde weg gaan als al diegenen die Ik geboden heb voor Mijn leringen op te komen. In dezelfde betekenis moet jij ook voor Mij werken. Laat alleen steeds de zorg om het zielenheil overheersen. Waak ervoor zelf te oordelen wie deze zorg nodig heeft. Ik heb al Mijn kinderen voorbestemd voor de eeuwige zaligheid. Zodra ze zich van Mij afwenden, spant Mijn Liefde zich dubbel voor hen in. En voor deze wereld is de strijd om deze zielen onmetelijk groot.

En als jullie op de weg van het inzicht voorwaarts zijn gegaan, dan moeten jullie het ook voelen hoe Mijn Liefde jullie koestert. Want Ik laat alleen maar de ene gebeurtenis op de andere volgen, opdat jullie geest zich verheft boven al het aardse. Als er rondom jullie goddelijke krachten werkzaam zijn die niets met de aarde gemeen hebben en jullie laten hun zegeningen aan jullie voorbij gaan, dan zullen jullie weer lang moeten strijden, voordat zulke genade jullie toevloeit. Want wat is er van waarde buiten datgene wat van boven komt en ernaar verlangt jullie hart binnen te gaan?

In zulke nood van de ziel heeft de Heer erbarmen. Hij geeft, waar jullie maar willen ontvangen. Hij vervult het vurige verlangen van jullie hart en Hij laat de Geest ontwaken. Zo is alles wat jullie Geest doet opleven, een uitstroming van Mijn Liefde voor jullie. En als jullie de diepe betekenis van Mijn gave vatten, dan zijn jullie vrij van alle zorgen. Verlaat nooit de weg, aangezien Ik Zelf onder jullie wandel. Jullie zullen in Mijn kracht gaan en waar deze werkt, hoeft jullie hart niet te vrezen. De daad moet voor jullie belangrijk zijn, want door de daad bewijzen jullie Mij, dat jullie in Mij de Hoogste erkennen.

Wanneer jullie Mijn woorden opvolgen, bekennen jullie je tot Mijn leer. Dan is jullie werkzaamheid op aarde enkel een zichtbare uitoefening van Mijn wil. Breng jullie levensopdracht in overeenstemming met Mijn wil, dan zal niets jullie meer bang maken. Want Ik wil op zo’n manier onder jullie vertoeven, dat jullie je goddelijke Meester moeten herkennen. Wie enkel voor zichzelf streeft, benut niet de kracht die hem gegeven is. Hij vorst naar dingen die voor hem verborgen zijn, zolang de liefde niet werkzaam is. Maar als de liefde de drijfveer is, kan hij zichzelf vormen. Hij zal tijdens dit aardse bestaan zijn kennis op zaligmakende wijze kunnen gebruiken. Hij zal zich gewillig in een ban laten doen die hem opnieuw verlost. Hij zal zijn Schepper voor tijd en eeuwigheid dankbaar zijn. Want voor hem is reeds op aarde zijn vurig verlangen in vervulling gegaan om onmetelijke genade te putten uit de bron van de eeuwigheid, de goddelijke Liefde.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Woord van God - Kracht - Genade - Onbegrensde gave van de geest

B.D. 0380 from 17. april 1938, taken from Book No. 9

Volg Mijn aanwijzing. Je zult alles bevestigd krijgen, wat je gezegd werd: dat je onder mensen vertoeft voor wie de gave van God onverklaarbaar is, maar die er toch naar verlangen de woorden te horen. En nu beleef je daarin het wonderbaarlijke, dat de Heer voor jou verbinding tot stand brengt, al naar gelang van de noodzaak. Want Hij kijkt in de harten van degenen die naar Hem verlangen. En waar hun gedachten naar boven gericht zijn, daar wijst de Heer hun spoedig de juiste weg.

Zie, zo is het de wil van God dat Zijn Woord in de toekomst in vervulling gaat. Jullie zullen je steeds verenigen wanneer het erom gaat Hem te dienen en voor de periode op aarde staan jullie onder Zijn bescherming. En wederom blijft alleen de Naam van de Heer de poort waardoor jullie Zijn rijk binnengaan. Want als jullie Hem belijden, blijven jullie in zijn genade, maar als jullie Zijn Woord laten wegsterven en niet in jullie hart opnemen, dan gaat deze genade voor jullie verloren. En zonder genade ontbreekt jullie de kracht en jullie zullen vermoeid worden in de strijd van het leven. En de last van de ziel is verschrikkelijk. Ze vecht en ze komt niet los van haar boeien, wanneer het haar aan kracht ontbreekt. En waar is dan het nut van jullie aardse bestaan? Hoe herkennen jullie de Heer, wanneer de geest in duisternis gehuld blijft?

De woorden van de Heer brengen Zijn genade over. En Zijn onvermoeibare Liefde is duidelijk werkzaam wanneer jullie de Heer maar erom smeken. Hij weigert haar aan niemand. Maar steeds weer moet het verlangen overheersen om met de Heer in contact te treden. Jullie kunnen al het boze ontvluchten als de wil maar in jullie aanwezig is. En evengoed kunnen jullie de gaven van de geest ontvangen als jullie daarnaar verlangen. Want God de Heer deelt onbegrensd uit aan degene wiens verlangen onbegrensd is. Hij heeft Zijn Woord steeds bereid. Wie het maar wil horen en wie steeds zijn hart opent, zal rijkelijk bedacht worden en niet meer hoeven te hongeren en te dorsten naar de waarheid. En degene die Zijn Woord navolgt, zal ook de kracht ontvangen. Want dan stroomt hem levendige versterking toe, opdat de belofte in vervulling gaat: “Ik wil jullie laven met Mijn Woord.”

Slechts een beetje vertrouwen en jullie kunnen eindeloos veel bereiken, aangezien de Heer jullie bijstaat in elke nood. Wijs daarom de wenk naar het Woord van God niet af wanneer die op jullie levenspad komt. Sla dan acht op deze wenken en jullie zullen alles bereiken om tot rijpheid te komen. Alleen moet jullie wil goed zijn en zich graag aan de goddelijke wil ondergeschikt maken. En dan voelen jullie de hand van jullie Vader in de hemel, die zich naar jullie uitstrekt. En degene die deze hand vastpakt, zal juist geleid worden tot in alle eeuwigheid.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Volharden in de wil van God - Openbaring - “Mijn Vader” - Loon

B.D. 0381 from 18. april 1938, taken from Book No. 9

Gezegend zijn zij die altijd in Mijn wil blijven. Zie, op aarde heeft er echt niets zoveel waarde als het voortdurende volharden in Gods wil. En zoals jullie de kracht gegeven werd volgens eigen wil te denken en te handelen, zo zal het de verdienste van ieder zijn jullie wil volledig aan Mij op te offeren. Want dan hebben jullie het beste deel gekozen. Dan zal jullie weten, jullie kracht en jullie geloof toenemen. Jullie zullen je realiseren hoe wijs en goed jullie geleid worden. Jullie hebben je verantwoordelijkheid overgegeven aan de Heer als jullie je aan Zijn wil onderwerpen. En nu zijn jullie goed beschermd.

Mijn kind, de Geest van de Liefde zal zich aan jou zelf openbaren, zodat het gehele wezen van de godheid je zal vervullen. Op zulke momenten krijgt je hart een bovennatuurlijk vermogen tot ontvangen en dan zal alles wat je aan geestelijke leringen toekomt je zo oneindig gelukkig maken. Zulke leringen, die je anders niet zou kunnen vatten, zullen je zelf gemakkelijk en aanschouwelijk overgedragen worden. Want je ontvangt op een gemakkelijke en begrijpelijke manier kennis van dingen, die je gemoed en je geest geheel versteld doen staan. In het licht van deze openbaringen zal de grootsheid van de goddelijke schepping door je geestelijke ogen herkend worden. En dit binnendringen in het goddelijk werken ontneemt je elke twijfel. Dan zal de liefde van God je met zulk een macht grijpen, dat je hart zich steeds meer in liefdevol verlangen naar je Heiland toewendt. En hoe inniger je naar Mij verlangt, des te dichter zal Ik bij je zijn en je lichaam en ziel beschermen.

Mijn allergrootste verlangen is jouw hart, evenals de harten van al Mijn kinderen, volledig te bezitten. Pas wanneer jullie Mij je hart volledig in eigendom hebt gegeven, kan ik het vormen naar Mijn wil. Mijn liefde en genade hebben pas invloed op zulk een hart, wanneer niets of niemand buiten Mij er deel aan heeft. Wat Mij aangeboden wordt, wordt door Mij vastgegrepen en niet weer opgegeven. Want het is Gods wil dat alles zich aan Hem overgeeft. En wie vol overgave tegen Mij “mijn Vader” zegt, zal in alle overvloed de Vaderliefde kunnen voelen.

Wat Ik voor Mijn kinderen bereid heb, is al sinds eeuwigheid voor hen bestemd. Maar wanneer jullie de fout maken dat jullie al op aarde het loon wensen te ontvangen en jullie niet leren je geduldig en bescheiden op te stellen, dan zal jullie bezwaarlijk de eeuwige zaligheid wachten, maar hebben jullie met de vreugden van de wereld reeds voldoende vergoeding ontvangen voor de daden op aarde. Maak jullie daarom niet druk om de goederen van de aarde, geef alles gewillig weg. En tracht met al jullie wilskracht alleen het eeuwige loon te winnen door Mijn leiding aan te nemen en steeds slechts te willen wat Mijn wil is. Want Degene die jullie leidt gedurende jullie aardse bestaan, wil zeker het beste en mooiste voor Zijn kinderen. Hij wil niet dat de ziel ondergaat, maar dat ze het eeuwige leven heeft.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Weerstand tegen het kwaad door het verlangen naar God - Geest van het licht - Woord van God als wapen

B.D. 0382 from 19. april 1938, taken from Book No. 9

Degene die steeds zijn blik naar boven heft, weerstaat de duistere machten. Een enkele gedachte aan de Heiland en jullie zijn door Hem verlost uit een dergelijke macht. Want onmiddellijk ontstaat er dan een diepe kloof tussen jullie en deze macht, aangezien alles, hemel en hel, aan de Heer ondergeschikt is. De vijand rekent erop in jullie een gewillig schepsel te vinden waarop hij alle ondeugden en begeertes kan overdragen om het dan in zijn macht te krijgen. Maar als er tegen hem de geringste weerstand ontstaat doordat het hart van de mens zich verlangend naar de Heiland toekeert, dan is alle macht van het kwaad gebroken. En zonder schade te hebben opgelopen, is hij van de boze krachten bevrijd.

Aan de macht van het kwaad zullen jullie echter moeten herkennen hoe waakzaam jullie moeten zijn, opdat de strijd om de vooruitgang van jullie ziel niet vergeefs is. Geef voorrang aan de goede geestelijke wezens die jullie omgeven. Laat jullie door hen beschermen en laat jullie lichamelijke omhulsel en jullie ziel aan hen over. Dan zullen de machten van de duisternis het moeilijk met jullie hebben. Ze zullen vergeefs proberen jullie zuiverheid aan te tasten of jullie volgzaam te maken aan jullie (hun, de uitg.) schandelijke lusten. Denk bij elk gevaar aan de Heiland, dan hebben jullie reeds degene die jullie graag in het verderf wil storten, overwonnen.

En daarom is het voor de korte tijd van het aardse bestaan steeds geboden het Woord van God na te komen, dat jullie door zichzelf de kracht geeft en tegelijkertijd de bescherming is tegen het kwaad. Want het is jullie door God gegeven, opdat jullie het rijk van God bereiken. Derhalve moet het tegelijkertijd ook het beste wapen zijn in de strijd tegen de duisternis die toch de meest tegenwerkende kracht is van de eeuwige zaligheid. Pas daarom vooral op voor hetgeen tegen de leer van God gericht is en wat de mensen in geestelijke duisternis wil plaatsen en hun zo de ware inzage in het onophoudelijke liefdeswerk van de Heer wil ontnemen.

Waar dichte duisternis heerst, zal de tegenstander steeds aanhang vinden. Want de tegenstander schuwt alles wat naar het licht streeft. En wanneer jullie de Vader innig om opheldering van jullie geest vragen, dan wordt de macht van het kwaad steeds meer gebroken, hoe inniger in het mensenkind het verlangen naar geestelijk licht overheerst. De duisternis heeft immers nog nooit gezegevierd over het licht.

Zo is het aan jullie mensen nu ook voorbehouden de weg van het licht of van de duisternis te betreden. En het moet jullie allen tot waarschuwing dienen, dat de Heer alleen in het licht bij jullie is, maar dat er in de duisternis andere machten heersen. En daarom moet jullie streven steeds alleen op het licht en de eeuwige Godheid gericht blijven, als jullie aan de macht van het kwaad willen ontsnappen en door de Vader Zelf in bescherming genomen willen worden. De Geest van het licht en de waarheid zal steeds over alles heersen wat aan de duisternis onderworpen is. De wijzen zullen echter streven naar licht en wanneer dit hun gegeven is, blijven ze gevrijwaard tegen alle aanvallen van de vijand. En ze zullen de wereld voor altijd overwinnen.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Zuiverheid van het hart - Innerlijke deemoed - Zelfkennis

B.D. 0383 from 20. april 1938, taken from Book No. 9

Voor jouw gang over de aarde valt je alle volheid ten deel. Des te ijveriger moet jij je inspannen om te bewijzen dat je deze volheid waardig bent. En daarom moet alles wat van je liefde moet getuigen, ook aangewend worden waar de geest van tweedracht heerst. Want kan een kind dat in de genade van God staat, deze wel waard zijn, wanneer het zich niet steeds inspant een zuivere klank van zich uit te laten gaan, ook daar waar het begrip ervoor ontbreekt?

De geestelijke verbondenheid wordt iedereen gewaarborgd, die ernaar streeft. Maar alleen degene die rein van hart is, is toegelaten tot de kennis van de diepe waarheid. Het is van zeer grote waarde voor jou om in grenzeloze overgave te kunnen ontvangen, waar anderen nog uitermate moeten strijden. En ondanks alles moet de innerlijke stem ook jou laten weten, wanneer je gefaald hebt. Anders zou een rijpen, een vervolmaken van je ziel niet mogelijk zijn. Onophoudelijk aan zichzelf werken is de enige mogelijkheid om de toestand te bereiken, waar de vereniging met de eeuwige Godheid jullie gegund is.

Er mag echter nooit een verwaandheid in de plaats komen van het besef van de eigen ontoereikendheid. Het gevaar voor elk wezen dat door God buitengewoon begenadigd is, is dat het zeer snel de innerlijke deemoed verliest en dat dan de genade verloren gaat. Pas daarom op voor alle dingen, want de Vaderliefde van God heeft je zo een heerlijke opdracht gegeven, dat je er alles voor moet doen om in Zijn genade te blijven. Pas wanneer jij je gering en klein voelt, zal de kracht in je boven je uit groeien. Dan vervul je dat waarvoor je uitgekozen bent, volgens de bedoeling van de Heer.

Schik je volledig in Gods wil, dan zal Zijn zorg je steeds begeleiden en je zult voor de jouwen nog zegenrijk kunnen werken, omdat immers alles wat de Vader voor de zijnen doet, vanuit een wijs vooruitzien geordend is om juist hen tot licht en tot inzicht te brengen. Zo zullen de vruchten van je werk je reeds hier op aarde gegund zijn en later in de eeuwigheid. Maar ken steeds jezelf en span je in voor de zuiverheid van je hart, die je te allen tijde verzekert van de Liefde van de hemelse Vader.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Bloementuin - Hart van de mensen - Deugden - Gedicht

B.D. 0384 from 21. april 1938, taken from Book No. 9

In de tuin van de Heer bloeien vele bloemen die een zorgvuldige verzorging nodig hebben. En de Heer laat al deze bloemen gedijen onder Zijn toezicht. Elk zaadje in deze tuin werd door de Heer Zelf gezaaid, opdat zich daaruit een edel gewas ontwikkelde dat wederom tot vreugde van ontelbare wezens zou gedijen en bloeien.

Zo heeft de Heer ook onder Zijn schepselen die op dezelfde manier uit Zijn macht ontstonden, zo menig mensenkind voorbestemd om - als wonderbaarlijke, mensen verblijdende bloemen - een vreugdeverwekkend bestaan te leiden, gekoesterd en verzorgd door een liefdevolle Hand. En dit mensenkind oefent daarbij door zijn bestaan op vele harten een invloed uit, die lijkt op een buitengewoon mooie bloem met haar aroma en bekoorlijke pracht.

Een mens zal maar zelden afstand willen doen van de vreugde die de bloesems en bloemen van iedere gading hem bezorgen. Zo zal ook de zegen die van zulke mensenkinderen uitgaat, niet graag gemist worden, zoals ook menigeen die door de eentonigheid van zijn leven bedrukt wordt, dit leven graag vol bloesems zou willen vormgeven. En dit wordt precies door zo een wezen tot stand gebracht, wanneer het zich inspant overal helpend in te grijpen en werkelijk als een bloem werkzaam te zijn. Heb jullie medemensen lief en geef hun vreugde.

De allergrootste vreugde is het echter, wanneer bloemen van liefde geplant en verzorgd worden, die met steeds mooiere bloesems tot eer en lof van hun Schepper zingen. Zo dient ook het hart van ieder mens werkelijk rijkelijk met bloesems getooid zijn. Dit hart dient een tuin van God te zijn, waar alle deugden als bloesems en bloemen verzorgd en zorgvuldig beschermd worden, om dan in heldere schoonheid te stralen en zowel de eeuwige Schepper als ook Zijn schepselen, de mensenkinderen, te verblijden. In een omgeving die zo gevormd is en die de ogen en het hart verblijdt, wanen zij zich reeds op aarde in het paradijs. En ze zullen zich steeds inspannen een zo goed aangelegde tuin zorgvuldig te verzorgen, opdat deze tuin ook de Heer verblijdt die in Zijn Liefde al het mooie geschapen heeft, opdat de menselijke ziel daaraan de grote goedheid van de Vader herkent en Zijn altijddurende liefdevolle zorg voor alles wat in het heelal ontstaat.

Zo bloeien alle bloemen slechts voor jullie vreugde op aarde,

En elke bloem moet voor jullie een zinnenbeeld zijn,

Opdat jullie je in kleur, vorm en geur steeds meer vervolmaken,

Opdat jullie je steeds naar het licht toewenden, zoals elke bloem dat doet.

Wie van de geur van bloemen nooit blij wordt, is nooit uitverkoren

Zulke heerlijkheid, uit Gods Liefde geboren, te verzorgen.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Geestelijk schouwen - Verspreiding van het Woord van God in zuiverste vorm

B.D. 0385 from 22. april 1938, taken from Book No. 9

De Geest van God zal je vervullen zodat je alleen nog kunt willen wat Mijn wil is. Zo spreekt de Heer tot jou en Hij zal daardoor je hart steeds meer naar Hem toetrekken. Alles wat onder Hem staat, zal de wet moeten vervullen. Bijgevolg moet elk schepsel zich voor de duur van zijn aards bestaan aan de drukte van de wereld onttrekken en zich naar het eeuwige doel toewenden. Als je dit met steeds lichter hart kunt, zodat jij je volledig alleen maar aan de Heer en Heiland overgeeft, dan zul je de goddelijke leringen steeds beter leren begrijpen. Je zult je met de inzet van je ganse wil ook bekwaam maken om een kijkje te nemen in gebieden die geestelijk schouwen vooronderstellen. En dit geestelijke schouwen is het resultaat van een hart dat de Heer innig liefheeft en de waarheid zoekt.

Je zult binnenkort verregaand onderwezen worden. Maar desondanks moet je onophoudelijk strijden voor de rijpheid van je ziel, als je wilt dat de Geest van God haar vervult en jij uit zo een vereniging met de goddelijke Geest een kracht put die je voor verdere voltooiing nodig hebt. Welke arbeid je nog als taak hebt, dat kun je vandaag nog niet overzien. Maar de leringen van God moeten zich weer tientallen jaren lang van mond tot mond voortplanten om dan opnieuw bezit te nemen van het binnenste van de harten der mensheid. Deze opdracht is aan de basis van je geestelijke arbeid gelegd, de verspreiding van het Woord van God in de zuiverste vorm. De woorden van liefde moeten spreken en overal opnieuw liefde opwekken. Want waar de Heer Zelf verblijft door Zijn Woord, daar moet het levend worden en op eigen kracht de ingang in de mensenharten afdwingen.

De mensen willen te alle tijde het Brood des hemel, maar als het hun aangeboden wordt zoals voorheen, dan weigeren ze gemakkelijk het aan te nemen. Maar wat hun als levendige beschrijving, wat hun zo echt aantrekkelijk en aanneembaar aangeboden wordt, dat nemen ze graag in ontvangst en ze bewaren het later ook in hun harten wanneer het eenmaal ontvangen is.

Moet derhalve de overbrenger van Gods Woord ook niet door de Heer Zelf geleid zijn, opdat hij slechts de uitvoerende kracht van een hogere wil is? Kan het Woord van God dan wel afgewezen worden, wanneer het met zo zichtbare bewijzen van bovenaards ingrijpen aan het mensenkind geopenbaard wordt? Moet de ergste twijfelaar niet achterdochtig worden en zichzelf bekennen dat hij een kracht wilde verloochenen die nu toch niet te ontkennen is? Heeft de Liefde van de Heer zich ooit zo zichtbaar geuit, dat ze hetgeen zo’n uitermate zegenrijke invloed heeft op de mensen, zo duidelijk op hen overdraagt? Dat de Liefde van de Heer zich van een gewillig mensenkind bedient, om door dit kind Zijn werken te openbaren.

En de Heer is voortdurend werkzaam en draagt al Zijn dienaren die Hem toegedaan zijn op, Zijn Woord bekend te maken. Want door dit Woord moeten allen genezen die tot dan toe geestelijk ziek door het aardse leven gingen en het doel van hun aards bestaan nog niet herkenden. Zonder deze genade van God zou de duisternis van de geest nog veel erger zijn. Maar daarom probeert de Heer licht te brengen op aarde. En reeds velen die van goede wil zijn, wandelen zo in de genade van het inzicht.

De wil is vrij. Als hij zich tot God de Heer wendt, dan is de mens die zijn wil aan de goddelijke wil heeft geofferd en nu de uitstroming van de goddelijke wil voortdurend in het eigen hart voelt, oneindig rijk. Het geluk zal hem reeds op aarde ten deel vallen, want hij werkt vanaf het moment van inzicht met inzet van zijn gehele kracht voor Degene van wie zijn ziel houdt, voor de goddelijke Heer en Heiland die in eindeloze Liefde ook met dit mensenkind in nauwe verbinding staat, tot aan het einde van zijn leven.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Voorspelling - Wet - Taak op aarde - Leer van Christus

B.D. 0386 from 23. april 1938, taken from Book No. 9

Binnen enkele maanden gaat voor jullie de openbaring in vervulling dat zich een geest verheft die tegen Gods Geest wil getuigen. En als hij de woorden zal neerzetten zoals het in de bijbel wordt gezegd, dan zullen jullie daaraan herkennen dat er voorbijgegaan zal worden aan al het oude en in dezelfde geest, d.w.z. achter dezelfde woorden, iets nieuws zal ontstaan dat de mensen echter niet door God is ingegeven, maar door de tegenstander om hen te gronde te richten.

In deze tijd zullen vele mensenkinderen zich in gewetensnood afvragen hoe ze zich wel tot alles moeten verhouden. Dan gaat de ernstige vermaning naar jullie allen uit: Maak jullie niet los van het geloof in de Heer Jezus Christus. Hij alleen zal jullie de juiste weg wijzen. Als jullie Zijn leringen aannemen en bereid zijn, Zijn Naam luid te bekennen, dan zal jullie door de andere macht geen haar gekrenkt kunnen worden, want de Heer beschermt de zijnen. Alleen het ware geloof geeft jullie de juiste kracht en sterkte. En zoek deze kracht waar al het heil vandaan komt, hoog boven het heelal.

Jullie zullen het heil van de ziel niet in aardse wetten vinden. Wie alleen voor de aarde werkt, verzuimt de belangrijkste opdracht te vervullen. Alleen het navolgen van de leer van Christus is de opgave die jullie gesteld werd voor de periode van jullie leven. Als jullie nu meer oog hebben voor de wereldlijke wetten en als jullie in de eerste plaats aan deze wetten proberen te voldoen, dan gaat de genadetijd die jullie tot rijpheid van de ziel werd gegeven, snel voorbij in nutteloze arbeid. Jullie zullen weliswaar je aardse opdracht nakomen, maar met welk nut? Waar zal dan de zegen rusten, die toch alleen de hemelse Vader jullie kan schenken?

De aardse macht kan echter niets vervullen van wat ze jullie ook ooit belooft, als haar de zegen van boven niet wordt gegeven. En hoe kan de hemelse Vader zich ontfermen over een aangelegenheid die helemaal niet volgens Zijn wil is? Hoe kan iets voor de mensen een goede uitwerking hebben, wanneer het tegen de geboden gericht is die door God gegeven zijn, wanneer een leer afgewezen wordt die duizenden jaren, generaties lang, in haar zuiverheid bewaard moet worden?

Jezus Christus kwam op de wereld om de mensheid te verlossen. Het verlossingswerk duurt voort en duurt tot in alle eeuwigheid. De mensheid wil echter wat tot dan toe was, ongeldig maken. Ze wil zich van deze leer afkeren en ze wil op basis van wereldlijke opvattingen een nieuwe leer vormen die totaal niet meer gelijk is aan wat door Christus aan de mensheid gegeven werd. Hoe systematischer zo een leer opgebouwd is en hoe verstandiger ze aan de mensen voorgelegd wordt, des te minder basis ze zal hebben. Want de Heer wil niet dat zulke autoriteiten zich met de verbetering van een leer bezighouden die als werk van God veel edeler is. En Hij wil niet dat dit door iets werelds vervangen wordt dat beter aan de eisen van de mensen voldoet.

Bijgevolg zal de nieuwe leer die mensenwerk is, volledig afwijken van het ware Woord. En haar ontwikkeling zal hetzelfde zijn als die van wereldlijke maatregelen. Ze zal ontstaan, ze zal veranderd en zogenaamd verbeterd worden en ze zal ten slotte instorten. Want zo vergaat het elke leer die niet van God komt, en dus ook nooit onder de goddelijke zegen kan staan. Want alleen de zuivere leer van Christus kan duizenden jaren lang bewaard blijven. En ook al is er sprake van zogenaamde dwalingen, deze zijn slechts op een verkeerd begrip en een verkeerde uitleg terug te voeren. Toch zal ze steeds dezelfde blijven en ook door zulke hervorming niet uit de wereld verwijderd kunnen worden.

Want de mensen vergeten één ding: dat een werk van God niet naar believen weggedaan kan worden, maar dat het zich in alle tijden handhaaft en onveranderd door elke strijd geleid wordt en eeuwig onveranderd blijft bestaan. Want Gods werken kunnen niet verbeterd worden. Wanneer mensen dit nastreven, zijn ze in grote dwaling verstrikt. Want het geloof tegen Gods geboden te kunnen optreden, is reeds een volledig verkeerde gedachte die alleen de tegenstander de mensen kan ingeven, maar die nooit uitvoerbaar zal zijn.

Gods Woord, de leer van Christus, blijft in alle eeuwigheid onaantastbaar en mensen kunnen nooit ofte nimmer vernietigend ingrijpen zonder hun ziel te schaden. Let daarom op de tekenen van boven die niet bedriegen en die jullie de wil van de Heer te kennen geven. Volg deze opdat jullie behoed worden voor ongeloof en opdat jullie je steeds inniger naar de leer van Christus toewenden.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Voorspelling - Daniel - Strijd van de geestelijke wezens uit de lichtsfeer

B.D. 0387 from 24. april 1938, taken from Book No. 9

Degenen die zich geroepen voelen een bestaande wereldordening te hervormen, zullen nog voor hun einde geoordeeld worden. Aan hen zal de profetie zich voltrekken van Daniel in de leeuwenkuil, die de wereld waarschuwt voor een ingrijpen in de wil van Jehova. Volgens deze profetie zal een klein schepsel de Heer trotseren en het zal zich willen verheffen boven de Heer en dat zal tijdelijk en voor eeuwig zijn ondergang zijn.

Want zoals alles in afzienbare tijd zal veranderen, zoals alles wat van vroegere grootheid getuigde, zal vergaan, zo zal er zich weldra ook in de geestelijke wereld een kentering kenbaar maken, dat ook een merkbare invloed op de mensenkinderen zal hebben. Want de geestelijke wezens proberen met alle macht de gedachten van de kinderen op aarde te bemachtigen. Ze zetten zich tot het uiterste in zich toegang tot hen te verschaffen om de korte tijd dat hun het werken voor de zielen van de mensen gegeven is, op alle denkbare manieren te gebruiken.

Het zal een grote oogst worden die de Heer wil houden. En hoewel de wereld nog ontelbare zielen met haar bekoringen gevangen houdt, zal het verlangen naar geestelijk goed toch steeds levendiger in hen worden, omdat er een zichtbare veredeling van de mensenkinderen bereikt wordt door de inwerking van de goede geestelijke wezens. Want er bemiddelen krachten die uit de lichtsferen naar de mensen gekomen zijn en die tot oneindig veel in staat zijn om de zielen gewillig te maken en die nooit nalaten te strijden, om zielen voor Christus te winnen.

Zo zal echter ook weerstand geboden worden aan de vijandelijke machten. Wat slechts de minste wil in zich heeft de goede weg te betreden, zal hun ontworsteld worden. En ontelbare wezens zetten zich met noeste geestelijke arbeid in om de wil in de mensen op de goddelijkheid te richten. En hun loon zal niet gering zijn, want elke ziel is voor de hemelse Vader van onvergelijkbare waarde. Ze is immers een deel van de eeuwige Godheid. En daarom is de worsteling om deze zielen zo onvermoeibaar.

Als de tegenstander nu een plan voorbereidt om de mensen in groepen te gronde te richten en als er om dit voornemen uit te voeren een systematisch omvormen van goddelijke wetten nagestreefd wordt, dan ondergaat ieder die zoiets nastreeft, onvermijdelijk het gericht van God. Want zijn handelen is te verafschuwen omdat het niet alleen de ondergang van zijn eigen ziel betreft, maar omdat hij ernaar streeft vele duizenden op een verkeerde weg te trekken en omdat hij een handelen naar de wil van God volledig uitsluit.

Want alles is onderworpen aan de eeuwige Schepper en Hij zal op het juiste moment ook diegenen ter verantwoording weten te roepen die ondergeschikt zijn aan de vijandige macht en zich aanmaten de geest van de mens volledig verkeerd te beïnvloeden. Daarom moet God in Zijn genade de mensen buitengewone middelen geven en Hij moet door bewijzen van zeldzame aard eerst een helder beeld geven van de eigenlijke bestemming van de mensen.

Doch de Liefde van de Heer zal nooit ophouden en ze vindt altijd de zielen die naar de Heer toegewend zijn of in hun hart nog niet het juiste begrip gevonden hebben, maar toch bereidwillig zijn zich aan een hoger wezen te onderwerpen. De Heer begeleidt hen liefdevol totdat ze Hem herkend hebben. Hij laat hen geen schade lijden want Zijn Liefde en Goedheid duren eeuwig.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Het geweten

B.D. 0388 from 25. april 1938, taken from Book No. 9

Het geweten is de juiste wegwijzer naar het eeuwige leven. En wie ernaar luistert hoe zijn innerlijke stem hem vermaant en onderwijst, zal niet hoeven te vrezen verkeerd te gaan. En wanneer één van de kinderen de weg kwijtraakt, dan heeft het allicht niet gelet op hetgeen de Vader door de stem van het hart geëist heeft. En dit is er de enige verklaring voor wanneer de roep van het geweten steeds zwakker en zwakker wordt en tenslotte elke waarschuwing in de mens verstikt wordt. Dan heeft de mens het aan zichzelf toe te schrijven, wanneer het voor hem zo moeilijk wordt om de geboden van God na te komen. Want zijn onverschilligheid tegenover de innerlijke stem trok hem van de juiste weg af.

Het lichamelijke oor van de mens nam liever al het andere op. Het wilde geen vermaningen en geen waarschuwingen horen, die hem van binnenuit, uit het hart toekwamen. En zo werd deze stem langzaam zwakker om uiteindelijk volledig te zwijgen, omdat de roep van de wereld deze innerlijke stem overstemde en veel liever gevolgd werd.

Als er een waarschuwing ongehoord aan het hart en het oor van de mensen voorbij gaat, dan zal er ook geen enkele verontschuldiging te vinden zijn. En de mens die niet volbrengt wat de innerlijke stem hem voorschrijft, zal zo ook in het duister moeten wandelen. God de Heer heeft de mens zo geschapen, dat hij onderscheid kan maken, indien hij het wil. Voor dit doel heeft Hij hem een voortdurende controle over zichzelf gegeven in de stem van zijn geweten. Als hij deze stem hoort, dan zal hem zeer spoedig duidelijk zijn voor welk nut en doel zijn leven bedoeld is.

En als hij nu gewetensvol deze stem volgt, zal hij ook tot inzicht komen. Ze zal hem steeds sturen en de mens heeft geen andere wegwijzer nodig, zolang hij niet tegen deze innerlijke stem vecht, maar haar als permanente vermaning van de Heer beschouwt. En hoe doelmatig heeft de Heer jullie geschapen dat jullie je zelf moeten vormen en Hij daarvoor een permanente begeleider gaf en er op die manier niemand van jullie zonder het bewijs van Zijn gunst bleef. Dat wil zeggen dat elk van jullie mensenkinderen deze innerlijke stem zeer goed verstaat en bijgevolg niet als uitvlucht kan zeggen zonder waarschuwing of vermaning gebleven te zijn.

Jullie kunnen allemaal denken. En zouden jullie dan niet allemaal in je hart moeten voelen wat juist en wat onjuist is? En zullen jullie niet naar vermogen proberen steeds te doen wat juist is? Wanneer jullie voortdurend vermaand worden, dan moeten jullie de hemelse Vader dankbaar moeten zijn die elk kind door de stem van het geweten Zijn wil bekendmaakt, hoewel het door zeer weinigen op een juiste manier herkend wordt. Hij spreekt met ieder van jullie afzonderlijk en zo begint het werken van de Godheid aan jullie mensen vanaf het begin van het vrije denken. De vrije wil wordt door de stem van het geweten niet geremd, want jullie kunnen haar aannemen, maar jullie kunnen haar ook niet horen. Maar dan zullen jullie de fijne opwellingen die jullie met al het geestelijke verbinden, verstikken en jullie strijd op aarde zal veel moeilijker zijn.

Wie vol liefde voor de Heiland buigt, die zal in de stem van het geweten de liefdevolle woorden van de Heiland vernemen en hij zal al Zijn verlangens vreugdevol nakomen. En zo zal de stem van het geweten voor hem de ware steunpilaar zijn voor al het geestelijke denken en beleven. Want wie aandachtig naar deze stem luistert, diens geest en hart zal steeds meer verlicht worden. En het zal hem nooit meer aan kracht ontbreken om de poort naar de eeuwige zaligheid te ontsluiten. Want hij handelt dan helemaal zoals de innerlijke stem, die de stem van God is, het hem voorschrijft.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Mijn leider en beschermer - Controlegeest - Leerling - Leraar

B.D. 0389 from 26. april 1938, taken from Book No. 9

Verneem de woorden van de Heer. Je verdere leven is geregeld. Een zuiver geestelijke uitwisseling zal steeds plaatsvinden wanneer je hart ernaar verlangt. Je zult goddelijke leringen ontvangen en de genade van de Heer zal je het volle inzicht geven in wat je opneemt. Want het zijn er niet weinig die bereid zijn aan jou te geven en die allen graag zouden willen bijdragen aan je geestelijk werk. Ze realiseren zich steeds meer de opdracht die je gesteld is en in ijverig streven zijn ze erop bedacht je in innige verbinding het geestelijke goed over te dragen.

In de groep van de leraren en de gemachtigde boodschappers die jou omringen is er iemand die met geheel je wezen overeenstemt en die je zeer is toegedaan. Met volle belangstelling wendt hij zich steeds weer tot jou. Hij schenkt aandacht aan je werk en moedigt je aan in je streven. Want zijn grootste opgave in het hiernamaals betreft degenen die hun diensten gewillig aan de Heer wijden. Hij spant zich voortdurend in om hen vooruit te helpen. Wat je nu aan geestelijke leringen toekomt, wordt gewetensvol door hem gecontroleerd. En als hij jou en je werk begeleidt, ben je onder goede bescherming.

De verschillende wezens die je omgeven, spannen zich met dezelfde zorg in. Want elk van hen wil toch door jou werken, om door een mensenkind dat ten opzichte van hen gewillig is, hun liefdeswerken aan de onwetende, aan hen toevertrouwde zielen te volbrengen. De geestelijke hoedanigheid van de mensen heeft zeer dringend ondersteuning van lieve geestelijke wezens nodig, maar ze vinden zeer weinig geloof bij de mensen en nog veel minder directe hulp van bereidwillige mensenkinderen. Als er zich nu een ziel met het hiernamaals verbonden heeft zodat ze gewillig en bekwaam geworden is om geestelijke leringen te ontvangen, dan willen talrijke geestelijke wezens graag die bereidwilligheid in beslag nemen. Ze willen zich allen bekendmaken en daarom zijn ze voortdurend in je nabijheid.

Maar je controlegeest, je leider en beschermer, moet naargelang je krachten aan je geven. Je wil is wel goed, maar je krachten zijn nog niet sterk genoeg. De Liefde van de Heer laat je onophoudelijk Zijn Woord toekomen en zo zul je opgeleid en ontvankelijk worden voor goddelijke leringen en wijsheden, die je weldra gemakkelijk en moeiteloos zullen toekomen, wanneer jij je maar steeds vol liefde aan jouw arbeid overgeeft en je vol vertrouwen aan je geestelijke beschermer overlaat. Hij heeft het op zich genomen je in alle leringen van de Heiland te onderwijzen en hij zorgt steeds voor jou. Op grond van zijn overgrote liefde voor de Heiland is ook zijn liefdeswerkzaamheid buitengewoon bedrijvig en omvat hij al de zielen die hun wil geheel aan de Heer onderwerpen. Hij kan daar inwerken op de harten en in hen de liefde voor de goddelijke Heiland doen ontvlammen, totdat de beschermer en de beschermeling elkaar in deze liefde zo aanvullen dat het overdragen van al het geestelijke steeds maar gemakkelijker wordt en het aardwezen heel gemakkelijk de overdracht vanuit het hiernamaals leert verstaan en het zich in vurige liefde voor de Heiland met steeds meer overgave aan zijn opdracht wijdt.

Want steeds is de graad van liefde doorslaggevend in hoeverre de goddelijke leringen in de menselijke harten worden opgenomen. En wanneer de overdrager van al het geestelijke zijn liefdeswerk overbrengt op een kind dat tot liefde bereid is, zal het steeds vuriger ontvlammen in de liefde voor de Heer. En in zulke liefdesgloed zullen steeds alle goddelijke wijsheden, alle leringen en onderwijzingen in het hart worden opgenomen. En zo moet een dergelijk mensenkind zich nu vormen en ontwikkelen. De leerling moet gelijk worden aan de leraar. De enige opgave die een leraar zijn leerling stelt, moet naar tevredenheid van de goddelijke Leermeester worden volbracht. En daarom word je onvermoeibaar begeleid en onderwezen door de geestelijke kracht die je als leider en beschermer toebedeeld werd en die met grote vreugde zijn taak uitoefent. Het wezen dat je voortdurend omgeeft, dat je gedachten stuurt, is je welgezind. Het is de liefste dienaar van de Heer, Johannes.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Voorwaarde voor de graad van rijpheid - Onderzoekingsgeest - Droom? - Zorg van de Vader

B.D. 0390 from 27. april 1938, taken from Book No. 9

Op dit gewijde moment belichaamt de Geest van God zich in je lichamelijke omhulsel en openbaart je alles wat je vandaag gegund is te ontvangen. Je gelooft wel dat je in de wil van de Heer volhardt en het is wijs dat je dat denkt. Maar voor het beleven van al het geestelijke, voor het volledige binnendringen in de schepping van God is een graad van rijpheid nodig waarnaar je dagelijks moet streven, om des te eerder aandeel te krijgen in deze grote genade om door de Heer ingewijd te worden in de wonderen van het hemelse rijk.

Daarom zal je vandaag een verklaring gegeven worden hoe je deze graad van rijpheid kunt verwerven en wat er allemaal nodig is om aan de eisen van de Heer en Heiland te voldoen die Zijn genade mateloos uitdeelt aan degenen die naar Hem verlangen. Aan Zijn kracht zal het niet ontbreken. Volg daarom onze aanwijzing op en wend je dagelijks vol vertrouwen tot Hem om Zijn bijstand opdat Hij je geloof, je liefdeskracht en je deemoed moge sterken. En smeek Hem niet in de laatste plaats om Zijn genade, want zonder Zijn genade is je worsteling te zwaar.

Voor de geest van een onderzoeker is het bereiken van deze graad van rijpheid maar beperkt mogelijk. Hij strijdt niet vanuit het hart, maar begint zijn werk vanuit het verstand. En dit kan alleen ook dan succes hebben, wanneer hij daarnaast een vroom hart heeft dat de Vader (weloverwogen) in het heelal zoekt. Maar het verstandelijk willen begrijpen helemaal naast zich neerleggen en slechts diep in het hart vechten om het bezit van de ware Vaderliefde, en het daaruit ontspringende diep deemoedige geloof en zich inspannen om alles vanuit innerlijke liefde te doen wat de hemelse Vader welgevallig is, dat brengt jullie in de toestand waarin het licht in jullie ontstoken wordt en het jullie zo helder zal verlichten dat jullie de Geest van God in jullie harten voelen en herkennen.

De Heer heeft veel liever dat jullie je onder Zijn bescherming plaatsen zodat Hij nu volgens Zijn wil in jullie kan werken, dan dat jullie proberen om starre kennis te verwerven door voor jullie vergelegen gebieden te onderzoeken, waarmee jullie noch de goddelijke Vader verheugen, noch jullie zelf daardoor in een geestelijk ontwikkelde toestand brengen. Jullie zullen veel meer bereiken en met veel minder moeite, als jullie je bewust zijn van jullie hulpeloosheid. Want de Vader in de hemel bedenkt iedereen die zich arm van geest voelt. Hij brengt hun mateloos Zijn gaven. En de volheid van deze gaven waarborgt hun een hoge mate van geestelijke kennis.

Voor je streven op aarde zal de Heer je eveneens genade verlenen, maar het is aan jou om dit te willen aannemen. In een droom wil Hij je blik in het hiernamaals laten zweven en er zal je daar een opdracht toegewezen worden, die je kunt nakomen of ook niet. Stuur de Heer een vurig gebed om verlichting opdat je kracht zou mogen vinden om het juiste te kiezen en te verlangen. In je zorg voor het welzijn van je medemensen kan je hart weliswaar aarzelen, maar denk niet aan aardse zorgen. Laat de zorgen voor de eeuwigheid op de eerste plaats staan. Onder zulke hoede, onder de bescherming van de Heer, laat je de jouwen achter. Maar je vindt in het werk van je ziel een zo zegenrijke, je diep gelukkig makende bezigheid, dat alle andere aardse zorgen heel klein zijn in vergelijking met de geestelijke rijkdom die je oogst als je de goede weg gaat.

Laat dit voldoende voor je zijn: de Vader zorgt voor al degenen die Zijn ware kinderen aan Hem toevertrouwen. Hoe zou Hij je dan in nood laten, wanneer jij je inspant Hem en alleen Hem te dienen. Hij zal je met al Zijn liefdesgloed omvatten en Hij zal balsem voor je hart zijn bij aardse pijn. Maar je moet Hem in de eerste plaats liefhebben en al het andere gewillig voor Hem opgeven, want je ontvangt tienvoudig en honderdvoudig terug uit Zijn hand wat je voor Hem opgeofferd hebt. Bid en vecht dus zonder onderbreking opdat de grootste zegen je gegeven wordt en je een blik mag werpen in de oneindig mooie zaligheid die de hemelse Vader voor jullie bereid heeft. Hij alleen is in staat jullie het heerlijkste te geven als jullie slechts Hem alleen liefhebben en jullie in staat zijn je bereidwillig los te maken van het liefste op aarde. En dan vervult de Geest van God jullie en wijst jullie de weg. En dan bereiken jullie de hoogste graad van rijpheid die jullie in staat stelt de heerlijkheid van God te aanschouwen.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Afzondering van de wereld - Klooster

B.D. 0391 from 29. april 1938, taken from Book No. 9

Werp al uw zorgen op de Heer. Zie, als u Mij maar volgt, zal Ik al uw leed van u af weten te nemen. En in de dagen van innerlijke opbouw zullen u steeds weer krachten toevloeien, die Ik te allen tijde voor u bereid heb en daaraan zult u zien, hoe nabij de Vader u is, wanneer u Hem maar vraagt, omdat Ik u alles wil geven, wat u zult wensen. Nu zie, Mijn dochter, het leed van de wereld is het gevolg van de zonde der wereld. Tracht u Gods loon te verkrijgen, dan bent u aan al het leed op aarde veel minder blootgesteld. U hebt dan alleen te dragen, wat u uit liefde voor uw naasten vrijwillig op u neemt, om dezen hun leed te lenigen en zo zegen Ik dit leed dubbel. En wanneer u nu in het geloof leeft, binnen te gaan in Gods heerlijkheid, zonder de laatste rijpheid van de ziel te hebben verworven - wanneer u dus een volmaaktheid van de ziel wel nastreeft, maar u aan al het leed op aarde zou willen onttrekken - dan zult u bezwaarlijk die staat kunnen binnengaan, die u tot op God gelijkende wezens verheft.

Wie deelneemt aan het verlossingswerk van Christus, wie het kruis draagt, dat hem is opgelegd, wie zonder morren en klagen de goddelijke Heiland al zijn leed offert, bevindt zich daardoor onafgebroken in goddelijke genade en zijn scheiden van deze wereld zal heerlijk zijn. Daarom gaf Ik u niet de opdracht u terug te trekken uit de wereld, waar wel overal gevaar dreigt. U moet daarentegen dit kruis van de wereld gewillig op u nemen, bij zijn gevaren sterker worden, deze overwinnen en de naaste uw voorbeeld geven als overwinnaar van de wereld. U moet proberen de goedheid van de Heer en Zijn barmhartigheid te verwerven, die u van de nodige kracht en genade voorziet, opdat u aan alle eisen van de wereld voldoet en daarbij toch in staat bent u uit uw boeien los te maken. Want zoals Ik ieder Mijn genade verleen, waar ieder kind uit de bron van de genade van Mijn Liefde mateloos mag putten, is u daar ook de macht gegeven de wereld te weerstaan.

Zie, Mijn kind, er zijn zo verschillende krachten werkzaam in de natuur. Van al deze bedient de Heer Zich, om de mensen de mogelijkheid te geven geheel rijp te worden. Het doel van deze natuurkrachten is, in de mens het begrip goed en kwaad te wekken en te ontwikkelen. En zo zijn ook de gevaren van de wereld toegelaten voor het kiezen van een definitieve richting, hetzij voor het goede, hetzij voor het kwade. Dit losmaken van de ziel uit de ketenen der duisternis moet helemaal uit vrije wil worden nagestreefd en volvoerd. Maar daartoe moet het kwade ook invloed kunnen uitoefenen, want kent een ziel het kwade niet, dan zou zonder een worsteling daarmee de toestand van volmaaktheid heel wat minder te waarderen zijn, dan één, die door voortdurend worstelen is bereikt. Weliswaar is er in elke levenssituatie voldoende mogelijkheid gegeven tegen het kwade te strijden, toch zal de macht der duisternis wel in het aardse gewoel overheersen. Ze zal proberen van alle kanten op het mensenkind af te komen en de verdienste van zo'n ziel zal verreweg een grotere zijn. De liefde van de mensen op aarde voor Mij, hun Schepper en Heiland, is wel een goed getuigenis van allen, die Mij willen dienen, maar zonder deze liefde zou dan een verblijven in afgeslotenheid toch alleen maar een vlucht zijn uit een voor de mensheid speciaal geschapen omgeving met het doel zich te vervolmaken, die zonder zegen zou blijven voor de mensen, omdat de toetsstenen en oorden van verzoeking niet overwonnen, maar ontweken werden. En de liefde voor de goddelijke Heiland te beoefenen, te midden van het gewoel van de wereld, is verrukkelijk. Vanuit deze liefde zich de aardse vreugden en begeerten te ontzeggen, leidt op aarde al tot een God welgevallig kind, dat door de Vader ook vol zorg wordt omgeven en liefdevol en vaderlijk om alle klippen van het leven wordt geleid. Denk er toch eens aan, u mensen op aarde, dat u zelf deze toestand van belichaming op aarde gekozen hebt; dat u van zins was al het moeilijke op aarde op u te nemen, om de graad van "kind van God" te bereiken, die u tot God gelijkende wezens moet vormen.

Wanneer u zich nu aan het lot, dat u is beschoren, onttrekt, dan is wel uw vrije wil, ook zeker met het goede voornemen Mij te dienen, niet te veroordelen, maar u berooft uzelf daardoor van de mogelijkheid, een trede van volmaaktheid op te klimmen, daar u zich immers bewust van zo'n mogelijkheid heeft ontdaan. De mens rijpt en vormt zich, hoe gewilliger hij het leed van de wereld op zich neemt. Hij wordt daardoor tot kruisdrager en gaat vrijwillig de smalle weg, die niet begrensd is en gemakkelijk weer voor de brede weg van aardse vreugden en lusten kan worden verruild, in tegenstelling tot de smalle weg, die een overstappen op de brede straat tot een onmogelijkheid maakt. En zo is de eerstgenoemde weg wel bepaald verdienstelijker voor uw ziel, die naar bevrijding en licht verlangt.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Weerleggen van twijfels over schrijven - Geloof - Teken

B.D. 0392 from 1. mei 1938, taken from Book No. 9

Zie, Mijn kind, het regelmatig opnemen alleen al geeft je de kracht die je nodig hebt. En zo volgen op elke opname de versterkingen die je vraagt. Want Ik geef een bereidwillig kind altijd de genade en sta het bij als het hart slechts verlangend bij Mij is. Het heeft een buitengewone kracht, ongeacht wie zich ook maar naar Mij toewendt. En deze kracht zul je gewaarworden in elke geestelijke verbondenheid, waar je hart zich losmaakt van de wereld om zich aan Mij aan te bieden.

Een regelmatige werkzaamheid zoals jouw aardse, laat in ieder geval het vermoeden toe, dat je geest zich gemakkelijk kan ontwikkelen en daardoor ontvangstbekwaam wordt. Dat wil zeggen, zoals de mensen dit begrijpen dat een soort verstandelijke kennis, of zoals de mensen geloven een soort inbeelding in je geestelijke leven is binnengedrongen. Maar als deze twijfelaars of loochenaars eens eenmaal zouden willen bedenken hoe moeilijk een kennisgeving die op een dergelijke manier gevormd is, op natuurlijke wijze ontstaat en hoeveel denken en piekeren daarvoor nodig zou zijn, en hoe de inhoud niet stand zou houden wanneer deze in een ernstig onderzoek in detail geanalyseerd werd.

Ze zouden moeten bedenken hoe je geschriften wel betwist of niet erkend kunnen worden uit gebrek aan inzicht of ook vanuit het gevoel alles beter te weten, maar hoe niemand ooit een volledig oordeel erover kan vellen, omdat hij eenvoudigweg niet tegen de inhoud opgewassen is. Hij kan het weliswaar afwijzen, maar dan steeds alleen maar omdat hij het niet aannemen wil. Maar hij kan niet in alle ernst weerleggen wat je hebt neergeschreven en hij kan nooit zijn afwijzing geheel en al funderen.

Een kleine wenk zou genoeg zijn om al deze twijfelaars tot zwijgen te brengen, maar hoe zou dan het ontwikkelingsproces van de ziel bij hen moeten verlopen? Hoe vaak al is de mensen een bewijs gegeven van een regelmatig zich verstaanbaar maken van wezens van het hiernamaals aan de aardebewoners? Voor degene die gelooft, schittert het inzicht, want alleen op deze basis was het mogelijk zo een verbinding te handhaven. Geloof, diep geloof, is nu eenmaal de eerste voorwaarde en alleen daardoor is een vooruitgang op geestelijk gebied te bereiken. Voor deze wereld moet het voor jullie voldoende zijn, slechts met bepaalde tussenpozen deel te hebben aan de zegeningen van zo’n verbinding. Vanaf nu zal het jullie echter in steeds kortere tijdsbestekken worden aangeboden.

En jullie zullen weldra gewaarworden, dat deze buitengewone mededelingen voor jullie alleen maar tot voordeel zijn. Jullie laten je een wereldbeschouwing inprenten die toch voor de eeuwigheid weinig of geheel geen waarde heeft. Jullie zien niet de tijdsgeest. Het duurt niet lang of jullie blijven aan een onopgeloste vraag hangen. Jullie zullen je afvragen waartoe zo’n strijd in deze korte tijd op aarde dient. En jullie kunnen daar zelf het antwoord op geven. Jullie bekijken jezelf in de verste verte niet als datgene wat Ik in jullie zou willen zien, als Mijn kinderen. Hoe willen jullie dan deel krijgen aan wat de Vader voor jullie bereid heeft?

En bijgevolg is een niet aannemen van de goddelijke woorden van de Vader of een bewust afwijzen ervan alleen maar een gebrek aan geestelijke bekwaamheid. Hoe velen hebben in wat hen omgeeft, de goddelijke Schepper onderscheiden, hoe velen is het duidelijk geworden in welke verhouding ze staan tot de hemelse Vader en hoe velen hebben desondanks nog niet het juiste vertrouwen in Mij gevonden? Zij doen Mij verdriet. Ze geloven zonder Mij te kunnen gaan en brengen zo vele jaren nutteloos door op aarde.

O, wat een dwaasheid geen acht te slaan op de hand van de Schepper en toch te willen doorgronden wat achter de gehele schepping wel verborgen is! En wanneer jullie deze weg van het geloof niet betreden, hoe willen jullie dan de laatste verklaringen kunnen vatten? Deze kunnen alleen in jullie hart ontvangen worden op basis van het geloof, anders zijn alle inspanningen tevergeefs. De woorden sterven als holle klanken weg aan de oren van degenen die niet kunnen geloven. Hoe ver zijn ze nog verwijderd van het juiste weten en hoe ver verwijderd van de ware liefde? Want wanneer deze Liefde voor de Heiland eenmaal hun hart omvat, begrijpen ze het plotseling. En welke vruchten het geloof dan oplevert, zullen jullie later herkennen aan degenen die Ik liefheb.

Blijf Mij trouw. Wees ware apostelen van Mijn leer. Geef, steeds wanneer jullie gevraagd wordt. En dan zal jullie ook voortdurend genade toestromen, zoals Ik iedereen zegen die niet alleen Mij liefheeft, maar in deze Liefde ook al zijn medemensen op aarde insluit. Dat hij geeft waar hij moet geven, omdat het hart hem aanspoort, maar niet uit eigenbelang, want dit brengt geen zegen. En zo zal iedereen zelf in zijn hart gewaarworden wat zijn taak is. En hij zal ook voelen hoe hij moet gaan op aarde om dit leven welgevallig voor God te voltooien.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Onderzoeken en dwaling - Liefde en waarheid - Bouwmeester

B.D. 0393 from 2. mei 1938, taken from Book No. 9

Ik doe onafgewend goed voor degenen die Mij liefhebben. Let er daarom op dat jullie geen dag gebrek hoeven te lijden en blijf in Mijn Liefde. De mensheid zoekt zich een weg waarvan ze gelooft dat hij naar het inzicht in de godheid leidt en gaat daardoor gemakkelijk verkeerd. Want deze weg moet in het hart gevonden worden, maar niet door onderzoeken en het willen doorgronden met het verstand. En dus heeft een mens zelden het juiste resultaat.

Degene die slechts onderzoekt, komt beslist wel waarheden tegen, maar zijn geest zal nooit totaal verlicht zijn. Aan degenen die in Mijn Liefde blijven, geef Ik Zelf de leermeester te kennen en dan is een volledige kennis van de goddelijke waarheden voor hen verzekerd. Zo leg ik voor jou altijd de grondsteen en wacht enkel op je volle wil dat je daarop voortbouwt. Als de Geest van God zich in jou beweegt zodat je verlangt te ontvangen, zodat je hetgeen je ontvangt, in het hart opneemt, zodat elke dag je nieuwe dingen laat toestromen die je geest verheffen, dan zal de bouw goed vorderen en niet meer door aardse macht af te breken zijn.

Elk bouwwerk heeft immers zijn bouwmeester en waar deze bouwmeester je Heiland Zelf is, moet ook het werk slagen en tot in eeuwigheid bestaan blijven. Niets kan vernietigd worden waartoe Ik Zelf Mijn zegen gegeven heb en wat in Mijn wil ontstaan is. Laat je attent maken op de woorden van de Heer: degene die bouwt en werkt voor de eeuwigheid, zal niet hoeven te vrezen zijn werk kapot te zien gaan. Het heerlijkste resultaat dat op aarde bereikt kan worden en dat onvergelijkelijk waardevol is, is een medearbeider van de Heer te zijn en talloze zielen behulpzaam te zijn om het rijk van God te bereiken. Zegen op aarde en hemelse gelukzaligheid later eenmaal zal het loon zijn voor zulke arbeid.

Je huidige arbeid is in de plaats gekomen van een bezigheid die voor de eeuwigheid nutteloos is. En voor eindeloze tijden zullen de kinderen van de wereld de woorden vernemen die de Heer zelf tot hen spreekt door een kind dat Hem toegenegen is. Het is een onzegbare genade voor de aarde dat de Heer voor Zijn schaapjes zorgt en hun kennis wil geven van Zijn nabijheid en Zijn bereidwilligheid deze schaapjes op te nemen in Zijn kudde. Hoor Zijn roep en volg hem. Sla acht op Zijn dienaren en laat alle vermaningen die de Heer door dezen overdraagt, niet ongehoord wegsterven. Dan leren ook jullie het wezen van de godheid kennen en gaan jullie de juiste weg.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Wereldlijk leven - Geloof - Liefde van God

B.D. 0394 from 2. mei 1938, taken from Book No. 9

Het komt zoals de Heer het bepaald heeft. Zolang de mens in werkeloosheid volhardt, zal zijn ziel zich niet kunnen ontwikkelen. Ze kan zich niet van haar ketenen ontdoen en blijft wat ze vanaf het begin van haar belichaming op aarde was: een wezen dat niet de weldaad van het licht bij zichzelf heeft gevoeld. Het wereldlijke leven heeft op zich weinig waarde en wordt toch als hoofdzaak van het leven beschouwd. En een strijden voor dit wereldlijke leven houdt de ziel er steeds meer van terug de geestelijke school te doorlopen.

En zo kan ze ook nooit van een vooruitgang spreken, wanneer deze zich niet zo uit dat het steeds lichter wordt in de ziel. Dan verbleekt de glans van de wereld voor dit licht en de mens heeft overwonnen, zodra hij zich uit de ketenen van de wereld gered heeft en hij doorgeworsteld heeft tot een onwankelbaar geloof en nu een omvorming van het gehele wezen kan bewerkstelligen. De boze machten zullen steeds weer proberen een afval te veroorzaken. Maar de mens moet sterk zijn in het geloof en de Heer om hulp vragen, dan zal de ziel verlost worden door de grote Liefde van de Heiland die zich overal uit waar het mensenkind zich niet afkeert van het Woord van God en waar het in alle eenvoud van het hart belijdt een kind van de Vader te zijn.

De Liefde van de Heer is onmetelijk. Ze reikt in oneindige verten. Ze omvat ontelbare wezens en maakt diegenen gelukkig die de Heiland innig zijn toegedaan. Zo tracht de Liefde van de goddelijke Vader onophoudelijk Zijn kinderen op aarde voor Zich te winnen. Zolang hij nog op aarde verblijft, begrijpt geen mens hoe de genade van God juist door de liefde verworven wordt en deze de mensen dan weer op de rechte baan brengt. Hoe zich vanuit deze liefde ook een onderwerping aan Gods wil ontwikkelt en hoe heilzaam de woorden van de Heer zijn, die het bereidwillige kind dan mag ontvangen. Dit alles moet aan de mens een kracht overbrengen die hem steeds verder en zekerder de weg naar het eeuwige Vaderland doet gaan.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Aanmaning om hen die geestelijk dwalen te helpen

B.D. 0395 from 3. mei 1938, taken from Book No. 9

Ontferm jullie over elk wezen dat jullie in duisternis wandelend aantreffen. Want het strekt jullie tot zegen als jullie hen behulpzaam zijn de weg naar het licht te vinden. Hun dwalen is vol kwelling, reeds hier en nog veel meer in het hiernamaals. Jullie zullen geen gemakkelijk werk aan hen hebben, maar de Vader in de hemel verheugt zich over elke ziel die jullie Hem toevoeren.

In deze omgeving vertoeven ook mensenkinderen die licht nodig hebben. De gang over de aarde is voor hen gemakkelijk geweest, ze vatten toen niet een zo vast geloof om vanuit dit geloof de ware weg te vinden en te betreden. De wereld was voor hen te allen tijde voldoende en dit was voor hun geest niet zo bevorderlijk. De Heer draagt allen die Hem willen dienen, op actief te zijn tegenover zulke mensen. Je scheppingskracht is sterk en zal zowel geestelijk als ook lichamelijk onder Gods zegen staan. Laat het nooit voldoende voor je zijn alleen te volbrengen wat nodig is, maar span je voortdurend in de hoogte te bereiken, want alleen voortdurend streven brengt je omhoog. En een verlammen of een vermoeien is altijd een achteruitgang.

Je zult steeds kunnen bolwerken wat van je gevraagd wordt. Op geestelijk gebied moet je echter zelf vechten om een steeds helderder licht te ontvangen en om dit ook op je medemensen te kunnen laten uitstralen. Geef steeds aan de anderen, waar je maar kunt. Dit genereert vanzelf zegen en weldra zullen jullie kunnen heersen waar jullie gediend hebben. Dit is goed te verstaan wanneer jullie aan de ijzeren wilskracht denken die jullie eigen is en die jullie kunnen aanwenden om te bereiken wat jullie je voorgenomen hebben. Jullie moesten een korte tijd van knechtschap ondergaan, maar de tijdsduur hiervan ligt in jullie hand. Des te meer jullie zelf worstelen, des te gemakkelijker vallen de hinderlijke ketenen van jullie af en zijn jullie vrij.

Maar ontferm jullie daarom ook over degenen die niet weten in welke vrijheidsketenen hun ziel nog smacht. Zie, deze zielen zullen jullie er later innig dankbaar voor zijn, maar de strijd om deze zielen is niet gemakkelijk. Er hoort geduld en liefde bij om hun te wijzen op hun toestand. Maar God voorziet elk gewillig kind van kracht en jullie allen wordt op het hart gedrukt deze te benutten. Werk daarom en wees bedrijvig. De hemelse Vader zorgt ervoor dat jullie de juiste weg gaan, wanneer jullie je innig aan Hem toevertrouwen.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Gevoel voor natuurschoon en de bedoeling hiervan voor de mensen

B.D. 0396 from 3. mei 1938, taken from Book No. 9

Er beheersen jullie af en toe wezens die jullie aantrekken door gedachten over het ontstaan van het heelal. Dit zijn de wezens aan wie de macht verleend is over alles wat jullie in de natuur op aarde omgeeft. Ze leggen ook gedeeltelijk het gevoel in jullie hart, opdat het aanzwelt en geprikkeld wordt zodra de natuur rondom jullie bijzonder aantrekkelijk is.

Jullie allen kennen het geluksgevoel wel dat in elk jaargetijde bezit van jullie neemt, maar vooral wanneer alles opnieuw ontstaat en groen wordt en bloeit. Een goede geest verbindt de wezens aan wie dit alles ondergeschikt is, met de kinderen op aarde. De wezens proberen alsmaar de eeuwige godheid aan de mensen bekend te maken. En op die manier is elk blaadje, elke bloem, elke grashalm, alles wat het hart van de mensen in de natuur verheugt, alleen maar een zichtbaar teken dat naar de goddelijke Schepper verwijst, aan wie alle scheppende geesten ondergeschikt zijn.

Waar deze wonderen reeds zulke zaligmakende kracht op jullie gevoelsleven uit laten stromen, daar moet elke denkende mens nader tot de eeuwigheid komen, wanneer hij niet - zoals de toestand bij de mens helaas de overhand genomen heeft - al deze wonderen als iets alledaags beschouwt en er weinig notie van neemt. Deze zullen er wederom moeilijk toe komen de eeuwige waarheid door deze wonderen van de schepping verklaard te zien. De duidelijke tekenen waarmee de Schepper dit alles bewerkstelligt, zullen geen indruk maken. En de zeer verharde mensenharten zijn er slecht aan toe omdat de eerste grondbegrippen hun ontbreken die pas een diep begrip mogelijk maken.

Daarom legt de hemelse Vader jullie allemaal de zin voor schoonheid in het hart. Hoe meer jullie deze zin onderhouden doordat jullie alles rondom jullie geestelijk leren bekijken, des te gemakkelijker zullen jullie kunnen vatten dat het gevoel voor schoonheid ook het geluksgevoel in jullie opwekt. Maar omgekeerd zal jullie moeilijk iets geboden kunnen worden, wanneer jullie aan zulke duidelijk zichtbare werken van de geestelijke wezens niets buitengewoons kunnen ontlokken. Wanneer jullie blind door dit mooie leven op aarde gaan en jullie niet in staat zijn de duizenden wonderen die jullie dagelijks omgeven, te herkennen.

De geestelijke wezens die alles rondom jullie laten ontstaan, zijn jullie welgezind. Hun doel is, net zoals dat van alle hoger ontwikkelde wezens, het worstelen om de zielen der duisternis. En ze wenden alle middelen aan die hun ter beschikking staan, opdat de mens aangespoord wordt tot nadenken en er zich door het spel van de natuur een vraag aan hem opdringt: hoe staat de mens in verhouding tot alles wat hem omgeeft? Als deze vraag eenmaal is opgeworpen, dan begint hij langzaam tot inzicht te komen. Dit wordt levendig ondersteund door deze geestelijke wezens, want de zorg voor deze mensen ligt ook hun nauw aan het hart. En daarom spannen ze zich voortdurend in om een verklarende en verblijdende invloed op de mensen te hebben, om een gevoel van verbondenheid met God in hen op te wekken. Hieruit wordt dan een licht van inzicht ontstoken en nu, in zo’n verlichte toestand, wordt het aardse bestaan benut voor de eeuwigheid.

Het is de wil van de Heer dat het ontstaan van de natuur jullie elk jaar aan het denken zet, dat jullie je erop bezinnen waartoe en met het oog waarop de pracht van de aarde aan de mensen getoond wordt en wat uiteindelijk de opgave van de mens is te midden van deze omgeving.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Boze gedachten - Bewuste herkenning van God - Graad van rijpheid

B.D. 0397 from 4. mei 1938, taken from Book No. 9

Wijk van mij, jullie slechte gedachten! Wend deze verzuchting aan wanneer je geplaagd wordt door dergelijke gedachten, wanneer je innerlijke rust begint te wankelen. Dan zul je onmiddellijk bevrijd zijn en je zult je vol vertrouwen tot de Heer kunnen wenden. Het ontgaat je dat een huidig volharden in zulke gedachten je aan de vijandige macht uitlevert en dat jij je daarom heel ernstig moet inspannen om hieraan te ontsnappen. De middelen die de vijand aanwendt om jullie te winnen zijn zo veelzijdig dat jullie werkelijk niet genoeg kunnen bidden en vechten om de aanvallen te weerstaan. Een klein woordje of een daad van liefde, hoe klein ook, bevrijdt jullie van een dergelijke macht, want de liefde is het sterkste wapen tegen al het kwaad.

Richt dus nu je volle aandacht op ons en luister: het wezen dat God geschapen heeft, blijft eeuwig onvergankelijk. Als de Geest van God dit wezen nu geheel en al wil beheersen, dan moet dit wezen niets anders zijn dan een pure lichtgestalte. Dan moet het wezen in zo’n graad van volkomenheid staan, dat de goddelijkheid daar nu bezit van kan nemen. Elk wezen is echter onderhevig aan dezelfde vrijheidswet, d.w.z.: het heeft volkomen vrijheid over zichzelf en het is in staat deze vrijheid juist te gebruiken en zich uit volledige vrije wil naar boven te wenden. Dan zal het van boven de hoogst mogelijke ondersteuning krijgen en zich zo tot een godgelijk wezen kunnen vormen.

Maar de godheid die over alles in het wijde heelal regeert, laat weer oneindig veelvormig die opwellingen op de mensen inwerken, die het bewustzijn en de drang naar het goddelijke in de mensen opwekken. Want er begint reeds een onbewuste werkzaamheid voordat het wezen zich op aarde belichaamt. De ziel vormt zich in zekere mate voordien in zoverre dat ze dan een lichamelijk omhulsel kan aannemen. En hierin begint nu pas de bewuste strijd met de vijandelijke machten.

Maar hoe meer de mens nu van het bewustzijn van een goddelijke kracht vervuld wordt, des te gemakkelijker zal hem de strijd tegen zijn tegenstanders vallen. En om nu op aarde een buitengewone graad van rijpheid te bereiken moet de mens zich van de goddelijke genade bedienen, die hem geboden wordt en hem onophoudelijk toevloeit, als de mens zich daarvoor inspant.

Allereerst moet alles door de menselijke ziel gewild worden, dan kan het pas in haar werken. Het staat de mens volkomen vrij om datgene aan te nemen wat het hoogste Wezen zelf aanbiedt ter ondersteuning van de strijd op aarde, of om het af te wijzen en er geen gebruik van te maken. Jullie zullen begrijpen hoe weinig zegen dit laatste voor jullie mensenkinderen met zich meebrengt. Want niemand is in staat uit eigen kracht een dergelijke graad van rijpheid, een stadium van volmaaktheid te bereiken, zodat de eeuwige godheid zich in dit wezen zou kunnen bergen.

Daarom wordt het jullie steeds weer opgedragen te strijden en de goddelijke genade af te smeken die jullie mateloos wordt toebedeeld en onzegbaar bevorderlijk voor jullie is, als jullie je willen ontwikkelen om de eeuwige zaligheid te bereiken, om met de geest van de goddelijke Vader verenigd te zijn.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Rotsvast geloof is noodzakelijk voor de nabijheid van de Heiland

B.D. 0398 from 4. mei 1938, taken from Book No. 9

Mijn lief kind, waarom ben je bang en aarzel je? Zie, er vallen je zoveel genaden ten deel dat je hart zich altijd alleen maar moet verheugen en toch geloof je nog niet sterk genoeg. Het is donker in je gemoed omdat je ruimte geeft aan twijfels. Laat toch al je zorgen vol vertrouwen aan je Heer en Heiland over en je zult voortaan getroost en gerustgesteld door het leven gaan. Slechts een enkel woord en je hartslag is vol vreugde. Want je herkent nog niet de macht van de goddelijke liefde. Je weet niet hoe het vuur van de liefde je kan verteren, wanneer je eenmaal de nabijheid van de Heer voelt.

Verwerf dit mateloze geluk door je er waardig voor te maken. En daartoe behoort in de eerste plaats een rotsvast geloof, want zonder dit geloof kun jij je niet in je diepste innerlijk met de Heiland verbinden. Wat je vanuit het diepste geloof beleeft, maakt je pas waardig voor het hoogste geluk. De Liefde van de goddelijke Heiland wil elk mensenkind naar zich toe trekken. Ze wil het ook inzicht bieden, wanneer het hart van dit kind zo vurig voor de Heiland slaat dat de Heer in deze Liefde het mensenkind graag de vervulling van al het verlangen wil geven.

Maar waar is zo een diep gelovig kind dat de Heer en Heiland boven alles liefheeft? Aan de geringste steen nemen jullie aanstoot en steeds weer opnieuw moeten jullie om de genade strijden om in de tegenwoordigheid van de Heer te mogen vertoeven. En zo maken jullie te weinig vooruitgang waar jullie aan zulke innerlijke twijfels toegeven en jullie daardoor onwaardig maken voor de Liefde van de Vader. Hij die een rijk in de eeuwigheid voor jullie bereid heeft, vertoeft ook voortdurend in jullie nabijheid. Maar pas wanneer jullie je hart vrijwillig aan Hem geven, wanneer jullie in diepe liefde verlangen dat Hij in jullie hart komt, pas dan kan Hij daarin Zijn intrek nemen en jullie hart zegenen.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Liefdadigheid - Kommer - De Heiland tegenwoordig in liefde

B.D. 0399 from 5. mei 1938, taken from Book No. 9

“De mijnen zullen Gods heerlijkheid zien en hun zal alle zegen van de hemel ten deel vallen. Respecteer elkaar daarom en heb elkander lief, want door de liefde worden jullie datgene wat jullie tot Mijn kinderen maakt.” Jullie hebben in elke levenssituatie vele gelegenheden waarin jullie deze liefde kunnen uitoefenen. Het zal niemand ontzegd blijven loon te verzamelen door liefdadigheid. Daarom laat de Heer op je levensweg zo vaak mensen met vragen naar jullie toekomen en beproeft Hij jullie, hoe jullie je tegenover hen verhouden.

En steeds zal jullie door de stem van het geweten een wenk van boven worden gegeven. Als jullie nu naar deze stem luisteren en dus de gelegenheid gebruiken, dan rijpt jullie ziel spoedig in deze liefde. En zo realiseren jullie je steeds weer dat de liefde de enige ware weg is naar het hart van de Vader. Met Zijn levensloop op aarde in gedachten, toen de Heer alle mensen door de liefde probeerde te winnen, zullen ook jullie je moeten inspannen om steeds alleen de drijfveer van jullie hart te volgen die jullie steeds zal aansporen in liefde werkzaam te zijn.

De levensloop van Christus op aarde is telkens het richtsnoer voor dit leven. Als jullie Hem en Zijn woorden kunnen navolgen, dan zullen jullie gemakkelijk datgene bereiken wat het doel moet zijn voor oneindig veel wezens in het heelal.

Door de liefde begeven jullie je in de genade van de Heer, want overal waar liefde overheerst, is de Heer Zelf onder jullie. En in die nabijheid van de goddelijke Heiland vloeit Zijn genade in jullie over en als de goddelijke genade jullie ondersteunt zal deze strijd op aarde steeds gemakkelijker worden.

Dit moeten allen goed bedenken op wie de last en kommer van de aarde drukt. Als ze zich steeds meer erop toeleggen werken van liefde te verrichten, dan laat de Heer hun zo veel kracht toekomen, dat ze dit snel in zichzelf gewaarworden en al de zorgen van alledag hun niet meer bedrukkend lijken. Deze zorgen worden hun dan veel eerder van de schouders genomen en het leven is vanaf dan gemakkelijk te dragen.

In al deze zorgen van de aarde wil de eeuwige Schepper Zich Zelf openbaren. Wie zonder gedachten aan de godheid door het leven gaat, moet opmerkzaam gemaakt worden op een Kracht die hem beheerst, waaraan hij zich niet op eigen kracht kan onttrekken. Als er nu ware liefde aan de basis van het handelen van de mens ligt, dan zal hij in deze liefde ook weldra bekwaam zijn om in alles God de Heer te herkennen, zelfs in wat hem bedrukt en belast. En als hij dit eenmaal ingezien heeft, dan dringt de Heer Zelf zijn hart binnen. Want Hij verblijft toch steeds daar waar ware liefde de drijfveer van al het handelen is.

Als jullie nu de goddelijke Schepper niet kunnen herkennen en als jullie toch voortdurend in liefde handelen, dan is jullie ziel toch al lang tot inzicht gekomen en duurt het nog slechts een korte tijd totdat jullie geestelijke ogen volledig geopend zijn. Heb daarom lief als eerste gebod. Laat de één voor de ander zorgen. Laat geen van jullie medemensen gebrek lijden, waar jullie kunnen geven, en zorg niet in de laatste plaats voor hun geestelijk welzijn. Wanneer jullie zelf tot inzicht gekomen zijn, moeten jullie hun helpen om ook tot dit inzicht te komen en dit alles kunnen jullie alleen maar door de liefde die een uitstroming is van God, de hemelse Vader van eeuwigheid tot eeuwigheid.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Het uittreden uit de moederkerk

B.D. 0400 from 5. mei 1938, taken from Book No. 9

De allergrootste dwaasheid in het leven wordt begaan, als de mensen zich afwenden van hun kerk, waar zij bij horen. Het is geen gemakkelijke situatie, waarin de geestelijken zich tegenwoordig bevinden. Zij doen hun uiterste best om hun schaapjes bij elkaar te houden, en toch zondert de één na de ander zich af en vindt vaak de weg niet meer terug.

Het is dan ontzettend moeilijk om op de zielen van die afvalligen in te werken, wat toch de opdracht van iedere geestelijke is en moet zijn. Nu legt God de gave van het onderricht in handen van door Hem zelf uitgekozen dienaren. Niet om de geestelijken uit hun ambt te verdringen, maar alleen om hen behulpzaam te zijn, opdat zij die zich buiten de kerk bevinden, ook de zegen van Zijn woord zullen verkrijgen. Maar wie luistert en neemt het woord aan?

Voor degene die vrijwillig de kerk heeft losgelaten, is het ontzaglijk moeilijk zich aan de geboden van God te onderwerpen.

Niet dat hij de mogelijkheid niet zou hebben de juiste weg te gaan.

Want als zijn hart hem ingeeft wat God welgevallig is en hij volgt die stem, dan zal hij heel spoedig een niveau bereiken dat hem veel hoger kan brengen. Maar meestal willen deze mensen, die hun moederkerk verlaten, van zuiver geestelijke dingen helemaal niets meer weten. Zij loochenen alles en bevinden zich daarom in een uiterst gevaarlijke toestand, doordat zij zichzelf aan kwade machten uitleveren. Zij hebben ieder houvast dat de kerk nog voor hen was, opgegeven. Zij zijn nu veel eerder geneigd geheel ongelovig te worden en al hun gedachten gelden alleen nog maar het materiële en de dag van vandaag. En dat zij niet geloven in een leven na de dood, is meestal ook de oorzaak dat zij het geloof, dat zij tot nog toe hadden, loslaten. Laat deze mensen eens in grote nood komen te verkeren, dan weten zij zich geen raad. Zij zoeken dan naar hun God en weten niet waar ze Hem moeten zoeken.

De geestelijkheid zal nooit meer in staat zijn de oude tucht te handhaven, want ze zijn de kracht kwijt geraakt die voor de verkondigers van Gods woord hun ambt lichter maakte. Want ook hun zelf ontbreekt vaak het ware diepe geloof.

Zij kunnen niet meer met heilige ijver opkomen voor hetgeen zij onderrichten. En zo verklaart het een het ander. Het woord van God moet levend worden in de verkondiger. Wie tot het volk spreekt moet van de ware liefde tot de Heiland doordrongen zijn, dan zal ieder woord dat uit zijn mond komt door God zelf gesproken zijn. Dan zal ook ieder woord tot de harten van de mensen doordringen, en steeds inniger zal de kleine kudde op aarde, die de Heiland navolgt en bereid is Hem te dienen, zich aaneensluiten. Maar wie de moederkerk verlaat loopt gevaar zich van de goddelijke genade te verwijderen, als hij niet uit vrije wil de goddelijke leer in zijn hart opneemt.

In de tegenwoordige tijd is een dergelijke worsteling in het hart van grote waarde, als jullie niet ten onder willen gaan. Waar een kleine gemeenschap samenkomt om Gods woord te horen, daar wordt ook in het hart van de mens de bodem gereedgemaakt. En als dan ook de liefde in de mens werkzaam is, dan wordt dat mensenkind spoedig de zegen van Gods woord gewaar, terwijl het nu ook bekwaam wordt steeds dieper tot de goddelijke leer door te dringen, waardoor hem ook het juiste inzicht in Gods woord gegeven wordt. En zo is de grondslag gelegd voor het geloof in een dergelijke gemeente. En staat deze gemeente ook voortdurend onder leiding van een trouwe herder die alleen God dient, dan zullen Gods woorden ook wortelen in de harten van de gelovigen en worden zij op de juiste weg naar boven geleid. Blijf daarom jullie moederkerk trouw en verlaat haar niet. Want iedere kerk kan jullie nog de basis geven waarop jullie je opwaarts kunnen ontwikkelen, als jullie niet alleen met de oren maar ook met het hart luisteren naar wat jullie hemelse Vader jullie laat verkondigen door Zijn dienaren. Waar jullie dus Gods woord horen - weet dan, dat de Heer zelf door Zijn dienaren tot jullie spreekt. Weet, dat iedereen die de Heer dient, ook bestemd is Zijn woord te verkondigen, opdat er eenmaal een rijke oogst zal zijn. En let op allen die werkzaam zijn in de wijngaard van de Heer.

Wie Zijn woord verkondigt, die heeft de opdracht van Hem en de kracht daarvoor. Luister naar hem en Gods zegen zal over jullie komen.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Beslissing - Liefde op aarde of offer

B.D. 0401 from 6. mei 1938, taken from Book No. 9

De mijnen zullen te allen tijde getroost worden. Dit heb Ik jou verkondigd en Ik leid je zonder gevaar door alle beproevingen van het leven heen. Zij die acht slaan op Mijn Woord, plaatsen zich onder Mijn bescherming. En de Vader zal nooit toelaten dat leed hun ziel treft. Volhard daarom steeds in de liefde voor Mij. Daarop volgt alles vanzelf, omdat immers steeds slechts één kracht het heelal onherroepelijk beheerst, Mijn wil. En waar Ik liefheb, wil Ik dat iedereen die naar Mij verlangt, beschermd is.

Welke waarde zou het leven anders nog hebben, buiten dat Ik welbehagen heb aan Mijn kinderen? Alles bestaat en ontstaat toch alleen hiervoor. En wanneer de eigenlijke bedoeling van het leven eerst eenmaal erkend werd in zoverre dat de ziel zich liefdevol naar Mij toewendt, dan zal Ik toch niet toelaten dat deze ziel ooit opnieuw de weg kwijtraakt.

De wil van het kind ten opzichte van de Vader is doorslaggevend. Dan doorstroomt jullie alle kracht om deze wil trouw te blijven. Ik laat dan ook niet meer toe dat deze ziel die naar Mij toegekeerd is, door duistere krachten in beslag genomen wordt. Wat de ziel nog aan sombere dagen toebedeeld is, dient enkel om een sterkere liefde te ontwikkelen en om een vurig verlangen naar de goddelijke Vader op te wekken. En neem, nu je dit weet, steeds geduldig aan wat je verder nog ten deel valt.

Je bent je nog niet bewust van de liefde, anders zou je het verlangen van het hart kunnen stillen. Elk werk van de ziel heeft zijn tijd nodig. Het is aan jou overgelaten om nog op aarde in vurige liefdesgloed op te gaan of je aardeleven aan de Heer op te offeren en in het hiernamaals te genieten van onzegbaar geluk. Je liefde zal in ieder geval geen halt toegeroepen worden, maar voor het aardse leven zou je met de alles verterende liefde in je hart onbekwaam worden. Dit is de opgave waarvan de oplossing aan jou zelf is overgelaten.

Ik kijk met oneindige Liefde naar jou, Mijn kind, en Ik moet deze beslissing toch aan jou zelf overlaten. Wat het mensenkind aan aards geluk gegeven kan worden, is steeds een hindernis op de weg naar Mij. Ik Zelf ben de Liefde en het Leven. Wie in Mij blijft en Ik in hem, die heeft het eeuwige leven. Als je nu wilt binnengaan in Mijn rijk, dan moet de liefde voor Mij je beheersen en je moet bereidwillig al het andere opgeven. De wereld is hard in haar ontberingen en beslommeringen. Het zou zonder verdienste zijn om het eeuwige leven te bereiken zonder weerstand. En zeer velen struikelen over deze tegenwerkingen.

Mijn kind, Mijn engelen behoeden je en leiden je geest steeds naar Mij. Maar je wil mogen ze niet beïnvloeden en derhalve is het helemaal alleen jouw taak de hemelse kroon te verwerven. Wie in Mijn Liefde leeft, zal ook Mijn wil vervullen. Probeer dus eerst deze Liefde in je te verstevigen. Een rein hart vol geloof en een geduldig, steeds zachtmoedig wezen verzekeren je Mijn Liefde en deze trekt onvermijdelijk jou weer aan.

Wanneer alles gebaseerd is op de liefde voor Mij, dan is je levensloop op aarde gezegend. De heerlijkheid van God te aanschouwen is het hoogste en het voor jullie meest onvatbare geluk dat jullie in het hiernamaals opwacht. Om aan dit geluk deel te hebben, moet je elke minuut van het leven benutten en steeds Mijn gebod van de liefde naleven. Want alleen ware liefde effent voor jullie de weg naar de eeuwige gelukzaligheid.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Gevaren van de wereld - Schijnglans

B.D. 0402 from 6. mei 1938, taken from Book No. 9

Jullie moeten je sterken aan de kracht die jullie uit het Woord van God toestroomt. En daarom deelt de Heer mee dat niemand zich inspant om een godwelgevallig leven te leiden, die zijn gedachten voortdurend op het wereldse richt. Want waar veruit meer belang wordt gehecht aan het tijdelijke leven, kan de ziel nimmer haar Schepper vinden. De vonk van het inzicht van God verbergt zich waarlijk niet in dergelijke geestelijke armoede.

De mens probeert wat ook maar denkbaar is, aan de aarde te ontlokken. Maar geen enkele, nog zo zwak verlangende gedachte richt zich op de eeuwige Schepper. Wie nu de gevaren van de aarde kent, zal zeker geen goed einde voorzien. En zo verstrijkt de ene dag na de andere en brengen deze de menselijke ziel geen vooruitgang. Een lang leven ging voorbij zonder oordeel over het goddelijke en arm aan goddelijke genade en verheffing. Want als het hart dit niet verlangend vraagt, moet het gebrek lijden en gaat er oneindig veel hulp en bijstand verloren.

Zo’n arm hart wordt echter verblind door de wereld met haar schijnglans. En hoe meer zo’n mens ernaar verlangt, des te rijkelijker wordt hem vervulling gegeven. Want de wereld beloont degenen die alleen hiernaar verlangen. Op die manier herkennen de meesten hun levensdoel niet, want de sluier van onwetendheid hangt voortdurend voor hun geestelijke ogen. En wat zo’n ziel zich nu al dan niet verschaft voor de eeuwigheid is onnoemelijk treurig.

De gedachte aan God dringt zich weliswaar af en toe op, maar dan is het altijd slechts een mechanisch opgaan in de hun aangeleerde religie. Hun innerlijk weet er echter weinig van en ze proberen al helemaal geen diepe innerlijke verbinding met de hemelse Vader aan te knopen. Want elke geestelijke dwang is onaangenaam voor hen en het volledige inzicht is voor hen nog ver weg. Daarom mijdt zo’n ziel angstig de gelegenheid die haar uitleg zou kunnen geven. En ze houdt liever krampachtig aan de dode leer vast dan met een warm hart deze leer leven te geven en zich in een toestand te verplaatsen waarin de geest het lichaam beheerst en de overvloed aan goddelijke genade hun de weg naar boven zo gemakkelijk zou maken.

Gedenk deze arme zielen innig in het gebed opdat het licht van inzicht nog op aarde voor hen ontstoken wordt en ze niet onzegbaar moeten strijden in de wereld aan gene zijde.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Goddelijke kracht - Daadkracht - Het juiste willen

B.D. 0403 from 7. mei 1938, taken from Book No. 9

Volg onze uiteenzettingen: De aarde met de haar omgevende atmosfeer schenkt het leven aan ontelbare wezens, slechts met de bedoeling dat ze voor hun ontwikkeling zorg kunnen dragen en er zich steeds meer op kunnen concentreren kracht in zich op te nemen. Deze kracht kan men dan als hoogtepunt beschouwen en men kan van hieruit voortdurend een vermogen tot verandering nastreven en bereiken.

Bedenk eenvoudigweg dit: het is de mens gegeven zich een buitengewone daadkracht toe te eigenen. Hij hoeft het alleen maar te willen en dan kan hij met behulp hiervan de wil omzetten in de daad. Als hij het er nu over eens wordt, als hij innerlijk bewust kan beslissen naar welk doel deze wil nu zal uitgaan, dan verkrijgt hij tegelijkertijd de bekwaamheid zich voor te bereiden voor de eeuwigheid. Want dan brengt hij zijn willen in overeenstemming met de hem toegewezen opgave en dan kan hij niet anders meer dan zijn opgave nakomen.

Voor dit leven op aarde is aan alle mensen dezelfde opgave gegeven: door de veredeling van hun ziel haar te bevrijden uit de huidige macht en haar dan voor te bereiden voor de opname van de goddelijke Geest. Hoe eerder deze verandering zich nu voltrekt, des te werkzamer zal de kracht van de goddelijkheid die alles verwekt, deze mensen beïnvloeden. Zo is het aan iedereen zelf in handen gegeven door een gerichte wil aan deze kracht deelachtig te worden. In dezelfde mate zal de boze invloed van de aarde afgezwakt worden.

De ziel verwijdert zich als het ware uit de sfeer van de wereld die haar in boeien houdt. Ze verenigt zich in hogere sferen met geestelijke wezens die nuttig voor haar zijn en haar ondersteunen en ontworstelt zich zo aan de macht van de duisternis. Op die manier heeft het juiste willen een hervorming teweeggebracht die zich volledig in de ordening van God invoegt. Elke werkzaamheid die zich in dit stadium voltrekt, is nu bedoeld voor de vooruitgang van de ziel. En zodoende blijft de mogelijkheid bestaan dat de verdere ontwikkeling van de ziel zich zo voltrekt dat ze haar doel volledig nakomt en ze de opgave op aarde vervult: dat ze een omhulsel heeft aangenomen dat van afvalstoffen gereinigd is en dat het hoogste en heiligste mag bergen: de Geest van God.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

“O, komt allen tot Mij” - Zorg van de Heer niet nodig te zijn

B.D. 0404 from 7. mei 1938, taken from Book No. 9

Werp alle zorgen op de Heer. En als de zorgen over het geestelijke welzijn gaan, dan moeten jullie niet lang in nood blijven. Eén ding is voor jullie allereerst nodig: dat jullie geen enkele zorg als te klein of te groot beschouwen om ze aan de Heer toe te vertrouwen. Als jullie er steeds op bedacht zijn je aan de hemelse Vader toe te vertrouwen, dan is Zijn Liefde ook steeds bedacht op jullie.

De zorgen waardoor jullie zonder Zijn hulp de moed zouden moeten verliezen, neemt de Heer weldra door jullie gebed van jullie schouders. Jullie verhogen door dit gebed immers ook jullie kracht om datgene te dragen waarmee jullie belast zijn. En daarom zal het voor jullie alleen maar van nut zijn om jullie in elke kwelling naar de goddelijke Liefde en het goddelijke erbarmen te wenden.

“O, komt allen tot Mij, jullie die vermoeid en belast zijn, Ik wil jullie verkwikken.” Alle troost en alle liefde liggen in deze woorden van de Heiland besloten. En daarom zouden jullie niet één seconde moeten wachten waar jullie zo liefdevol de hulp van de Heer aangeboden wordt.

De grootste zorg van de Heer is dat jullie Hem niet nodig hebben op jullie levensweg, dat jullie op jullie kracht voortbouwend geloven Zijn hulp te kunnen missen. Dan zal jullie geestelijke vooruitgang slechts zeer langzaam vorderen. Want de mens is vanuit zichzelf tot zeer weinig in staat, maar met de hulp van de goddelijke Vader tot oneindig veel.

Wend jullie daarom in elke nood van de ziel en van het lichaam tot Hem. Hij zal jullie gebed niet ongehoord laten wegsterven en jullie zullen er alleen maar op vooruit gaan, nu en voor altijd.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Nadeel van de culturele ontwikkeling - Wereldwijze - Natuurkrachten - Liefdadigheidsinstellingen

B.D. 0405 from 8. mei 1938, taken from Book No. 9

Uit deze verbondenheid groeit voor jou de grootste zegen. Begin daarom je dagelijks werk steeds met een innig gebed. De Heiland van alle werelden gaat nu opnieuw door het aardse dal. Zijn missie is de wereld het ware geloof te onderwijzen. Maar er zijn in deze tijd een paar dingen veranderd. Het is een uitermate moeilijke onderneming om de mensen die op een waarlijk verwerpelijke wijze al het bovennatuurlijke afwijzen, het geloof in een hiernamaals in het hart te leggen.

De huidige culturele ontwikkeling heeft het grote nadeel dat ze een groot aantal wereldwijzen voortbrengt en er derhalve van deze kant bijzonder gestreden wordt tegen alles wat op een leven buiten de aarde zou kunnen wijzen. En zo is een vooruitgang op aards gebied steeds een nadeel voor al het geestelijke. Het drukke streven en haasten waar de mensen dag in dag uit van vervuld zijn, laat hun weinig of geen tijd over voor de ontwikkeling van de geest, voor het werk aan hun ziel.

Ze slaan er geen acht op hoe snel hun tijd voorbijsnelt. Ze wijden zich alleen onafgewend aan hun aardse werkzaamheid, terwijl er nauwelijks af en toe een gedachte naar de oneindigheid uitgaat. En dit is de meest ongezonde basis waarop een geestelijk bouwwerk kan gedijen. Niet alleen de overmatig tijdrovende aardse werkzaamheid hindert de mensen daarbij, maar veel eerder het geestelijke inzicht dat zo’n mens gelooft te hebben en wat veel moeilijker is om tegen te vechten.

Het is aanzienlijk gemakkelijker een gebied van kennis te ontsluiten voor iemand die zichzelf niet zo wijs acht. Maar het is veel uitzichtlozer iemand die in alle kennis ervaren wil zijn, geestelijke kennis te willen overbrengen. Het ganse bestaan van deze mens hangt volgens zijn opvatting slechts van zijn aardse bezigheid af. Een gedachte aan iets dat hoger ligt, aan een bestaan dat op één of andere manier na zijn lichamelijke dood vorm krijgt, is voor hem iets dat hem slechts een flauw lachje vanuit superieure kennis afdwingt.

En toch weet zo’n aards mens vol wijsheid niets. Zijn geestelijke arbeid die voor de ziel bevorderlijk is, toont hiaat na hiaat. Daarom heeft de Heer nu zorg gedragen en Zijn dienaren uitgekozen om hen juist met buitengewone bewijzen van Zijn kracht en Zijn wil tegemoet te kunnen treden. Het zal echter een wanhopige strijd worden om deze zielen die vaak niet de moeite willen nemen een duidelijk bewijs van het goddelijke werken ernstig te beproeven.

Maar tegelijkertijd zullen natuurkrachten hun opheldering brengen, zodat ze proberen hun denken van het aardse af te wenden en binnen te dringen in de oneindigheid. Maar wat een strijd van de geestelijke wezens en de dienaren op aarde moet er worden aangegaan omwille van deze mensenkinderen die zich zelf iets aanmatigen.

Het heelal met alle pracht, alle verschijningen rondom en boven hen, zijn niet voldoende om in hen een klein sprankje licht op te wekken. En liefdadigheidsinstellingen waar in de wereld naar gestreefd wordt, beroven hen ook nog van de laatste mogelijkheid om voor zichzelf een veld van liefde te bebouwen waar de goddelijke genadebron door het beoefenen van de liefde voor hen ontsloten zou worden en ze vanuit de liefde dan de geest in zich voedsel zouden kunnen geven. Om die reden ontstaat er een steeds bredere kloof tussen de kinderen op aarde en de geestelijke wezens die rondom hen werkzaam zijn, aangezien de liefde zo weinig beoefend wordt en zonder de liefde de geest in duisternis blijft en een ontwikkeling van de ziel slechts moeilijk te bewerkstelligen is. Want de aanname dat een mensenkind door een schijnbaar beschaafd leven op aarde een volkomen geestelijke toestand bereikt, is verkeerd.

De ziel moet van binnenuit verlost worden en dat kan alleen de liefde teweegbrengen. En alleen waar deze werkzaam is, kan de nog voorhanden zijnde duisternis van de geest worden verbannen. En voor deze mensen zal het licht van het inzicht ook nog schijnen, indien ze zich maar inspannen om de liefde te beoefenen. Dan zal de genade van de Heer hen ook liefdevol tegemoetkomen en zal hen zeker de weg laten vinden die naar boven voert, naar het hemelse rijk.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Woorden van de Vader

B.D. 0406 from 8. mei 1938, taken from Book No. 9

Hoor de stem die tot je spreekt. Er worden altijd mensen geboren die de innerlijke drang hebben, zich aan de goddelijkheid te onderwerpen in alles wat ze doen. Voor hen is het leven dan ook voortdurend een trede op de ladder die naar voltooiing leidt. Vrees en aarzel daarom niet, jullie die de hoogste gelukzaligheid van het eeuwige leven willen bereiken. Jullie hart zal jullie leiden, jullie zullen de goddelijke stem horen, die jullie toeroept: “Volg Mij”. En voor degenen die alleen maar aan de Heer denken, is het leed van de aarde overwonnen.

Jullie is een ogenblik vol vreugde gegund, dat het leed van de aarde duizendvoudig overstijgt. Als de wereld voor jullie zelfverloochening betekende, dan leren jullie nu het geluk in alle volheid kennen. Want de liefde van God kent geen grenzen en jullie kunnen dit hemelse geluk voor jezelf nog tot een onmetelijke hoogte laten toenemen, wanneer jullie in de liefde voor de Heer en Heiland één geworden zijn met Hem. Derhalve is het nodig gedurende de tijd op aarde tot het laatste uur te strijden.

Luister daarom naar de aanmaning die de Heer aan de zijnen laat toekomen: jullie zullen Mijn Liefde ontvangen, maar maak jullie deze Liefde ook waardig. Degenen die zich aan Mijn geboden houden en Mij volgen, blijven eeuwig in Mijn Liefde. Ze zullen de zwaarte van de aarde niet als bedrukkend ervaren, als ze geheel in Mijn wil opgaan. De laatsten zullen de eersten zijn. En zo zal ook ieder die Mij bereidwillig dient, over ontelbare wezens in het heelal regeren. Want Mijn kracht gaat over in de kinderen die Mij in liefde zijn toegedaan.

Bekijk de aarde als een uniek schoolgebouw dat Ik Zelf leid en waar Ik probeer alle leerlingen Mijn wijsheden te onderwijzen en hun kennis te geven van de werken van de Godheid. En zie, hoe deze kinderen op verschillende manieren ontvangen wat hun geboden wordt. Hoe ze gedeeltelijk aandachtig aan Mijn lippen hangen, maar gedeeltelijk ook vol onwil toehoren en aan Mijn leringen zouden willen ontsnappen. En zo zal maar een klein deel gebruik maken van wat Mijn Liefde hun biedt. Maar dit kleine gedeelte van Mijn kinderen op aarde is zo gewillig, dat Mijn volste Liefde ernaar uitgaat en de stroom van Mijn hart dat gloeit van Liefde, in hun harten stroomt. En zo zullen er voor hen weliswaar nog tijden van beproeving komen, maar ze zullen zich steeds weer in Mijn genade weten te verheffen en Mij trouw en toegedaan navolgen.

En Ik verlaat dan nooit een hart dat bezorgd is over de innerlijke rijpheid. Ik zegen het en Ik maak het geheel en al toegewijd aan Mij, tot Ik het later het rijk van Mijn Vader binnenhaal.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Zekerheid van de waarheid - Belang van de kennis - Controlegeesten

B.D. 0407 from 9. mei 1938, taken from Book No. 9

Om je gerust te stellen wordt je gezegd dat noch geestelijke wezens noch mensen de gave hebben je verkeerde opvattingen over te brengen wanneer je in je hart alleen maar de waarheid zoekt. Je weigert zelf een onwaarheid aan te nemen in je gemoed. Daarom zal ook geen enkele kracht in staat zijn je die over te dragen. Bijgevolg is je strijd om de waarheid zo zegenrijk, omdat je met deze wil al een kracht uitschakelt, die je op een dwaalspoor brengt. Alleen wanneer je verzuimt te strijden en jij je onverschillig overgeeft aan de inwerkingen van alle elementen, zal er gevaar voor je dreigen. En daarom is je gebed noodzakelijk, dat je te allen tijde bescherming geeft en je bekwaam maakt om al het goede en edele op te nemen.

De goedheid van de Heer laat je onafgewend onderwijzen. Je aandacht moet er hoofdzakelijk op gericht zijn de geestelijke rijpheid te verwerven. Want voor je verdere leven is een kennis vereist, die je bekwaam maakt tot elke tegenspraak, wanneer de leer van de Heer betwist wordt. Of het nu in deze of gene wereld is, steeds zal er een ijverige werkzaamheid begonnen moeten worden opdat de woorden van God ingang vinden en levend benut worden. Het komt niet zo zeer aan op het vatten van details, maar veel eerder op de kennis over een verder voortleven, over een onophoudelijk werk aan de ziel, over een eeuwigdurende werkzaamheid van elk wezen.

De kennis hiervan zal jullie aansporen tot de hoogst mogelijke voltooiing in jullie aardse bestaan, omdat het de grootste mogelijkheid daartoe biedt. En dan bestaat jullie voortbestaan voor jullie enkel uit liefdevolle werkzaamheid die voor jullie zelf zaligmakend is, terwijl er jullie anders nog een pijnlijke strijd tot de uiteindelijke hoogte in het hiernamaals beschoren is. Hier in het leven is er voldoende gelegenheid en genade gegeven om dit te vermijden.

Je beschermings- en controlegeest meldt je nu dat de jou omgevende geestelijke wezens voortdurend voor je zorgen. Hun werkzaamheid bestaat er vooral in je het ware inzicht over te brengen, zodat je ontvankelijk bent voor onze leringen. Ze begeleiden je als het ware voortdurend en waken over je gedachten. Het is van onvergelijkbare waarde om aan zulke trouwe wachters toevertrouwd te zijn. Het juiste inzicht dat hen eigen is, gaat weldra ook op jou over en maakt je steeds meer los van de weerstand van de aarde. Je levensweg die op deze manier begeleid is, zal nog altijd wel een strijd zijn, maar ook een succesvolle strijd.

Maar weinigen hebben zulk een opgave toebedeeld gekregen, want de kracht en de wil van ieder afzonderlijk zijn zo verschillend. Daarom zoekt de Heer Zelf de zijnen uit. Wie Hem in zijn hart toelaat, zal zichzelf ook onder Zijn bescherming plaatsen en hij ervaart nu de bewijzen van Zijn Liefde en goedheid in rijke mate. Maar daarbovenop wordt de mens een drijfveer in het hart gegeven, waardoor hij steeds hoger moet streven. En deze drijfveer ontwaakt steeds waar de mens zich liefdevol voor de medemensen inzet. Daarom is de geestelijke kennis onontbeerlijk om deze medemensen de juiste weg te wijzen ter verkrijging van het eeuwige leven.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Werkzaamheid van een vriendin - Effect op zielen in het hiernamaals - IJverige luisteraars

B.D. 0408 from 9. mei 1938, taken from Book No. 9

De zegenrijke werkzaamheid verenigt zich volledig met onze wil en we wachten steeds op het moment waarop de verbinding met jou mogelijk is. Het zou zo gemakkelijk zijn om dat wat onze opgave is, aan de geest over te brengen, maar je lichamelijk omhulsel is nog een sterke hindernis. En het is alleen je voortdurende streven dat voor ons de verbinding met jou gemakkelijker maakt. Want waar de wil sterk is, daar is onze kracht eveneens versterkt.

De zuivere woorden van God kunnen je echter enkel overgebracht worden door een goddelijke Geest. Wij zijn bij elke opname wel aanwezig en nemen deel aan alle onderrichtingen, maar het zou voor ons onmogelijk zijn ons aan jou bekend te maken, aangezien jouw verbinding met het hiernamaals bestemd is voor een ernstige onderwijzende werkzaamheid en wij je kracht en tijd niet voor ons mogen opeisen. Toch blijven we voortdurend met je verbonden. We geven je alle medewerking en we houden getrouw alles ver van je wat hinderlijk voor jou en je streven zou kunnen zijn. Rondom je bewegen er zich weliswaar talloze verschijningen uit andere regionen en ze proberen je af te keren van je opgave, maar de verdedigingsmuur rondom je is zo sterk dat je niet bang hoeft te zijn.

Maar nu is het een zeldzaam voorrecht voor ons dat wij ons aan je kenbaar mogen maken. Je vriendin drukt je op het hart je in geen geval van deze uitermate gezegende werkzaamheid af te laten brengen. Ze wil zich net als jij met ijver wijden aan het werk in het hiernamaals, opdat ze je later in dezelfde hoedanigheid mag ontvangen. Daarom is haar de opdracht gegeven bij te dragen aan de veredeling van de wezens door hun attent te maken op jouw werkzaamheid.

Ontelbare wezens vertrouwen hun zielenheil reeds aan je toe. Ze verenigen zich elke dag en elk uur rondom je en zijn gelukkig om in deze sfeer te mogen verblijven en daardoor ononderbroken vermaningen en onderrichtingen te ontvangen, gedeeltelijk door het streven van je ziel, maar ook gedeeltelijk door de werkzaamheid die hen het inzicht aanzienlijk gemakkelijker liet vinden. Zo velen dwalen nog onwetend in je nabijheid en de zorgzame liefde van je vriendin gaat in het bijzonder naar hen uit. Zulke zielen erop te wijzen dat ze ook geholpen kunnen worden wanneer ze deze hulp niet afwijzen, is voor de onwetenden oneindig zaligmakend.

Wat op aarde verzuimd werd aan inspanningen ten behoeve van de liefde, wordt daar graag en vreugdevol uitgevoerd. En deze inspanning is vaak niet zo gemakkelijk, want in het heelal zijn er evenals op aarde veel hardnekkige en verstokte zielen, die afkering zijn van elke onderwijzing en deze onvriendelijk afwijzen. Vele wetende zielen moeten zich daar ook oefenen in geduld en steeds opnieuw proberen met liefde op zulke dwalenden in te werken.

In je omgeving bevindt zich een uitermate trouwe toehoorder. Al je geschriften zijn toegankelijk voor hem en hij beschikt nu al over zo’n kennis dat hij zich gelukkig voelt zo begenadigd te zijn. Het is de wil van de Heer dat al de jouwen en allen die zich in je nabijheid dringen, mogen deelnemen aan de leringen die je overgedragen worden. Want de Heer heeft geboden dat ieder ten deel valt wat hij begeert. En degenen die zich tot deze kring aangetrokken voelen, zullen werkelijk niet met lege handen vertrekken en er zal hun zo veel geestelijke spijs en drank geboden worden dat ze daardoor kunnen aansterken en rijpen.

Door jouw werk is hun zo een actieve geestelijke werkzaamheid geboden dat ze je eeuwig danken. Want je wil om God te bereiken, wijst ook oneindig velen de juiste weg. Op dit moment ervaren we allemaal de genade van de Heer en volgen zo je werk met ware vreugde. De goedheid van de Heer duurt eeuwig en Zijn Liefde is grenzeloos. Hij bedenkt al Zijn kinderen en Hij probeert ook degenen die Hem nog afwijzen, te winnen. Hem zij dank tot in alle eeuwigheid.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Verwijzing naar aardbevingen en rampen

B.D. 0409 from 10. mei 1938, taken from Book No. 9

Nog een tijdje en de Heer voorziet de zijnen van grote kracht en Hij geeft hun volmacht te werken in Zijn naam. Op dezelfde wijze zullen degenen wier harten in liefde voor Hem slaan, in ongekende mate door wijsheid overvallen worden. Er zullen duizenden te bekeren zijn en om hun een sprankje te geven van het licht van God, moet God buitengewone tekenen laten plaatsvinden, want de verblinding onder de mensen is te groot.

En in één verschrikkelijke nacht zullen velen ten prooi vallen aan het geloof dat de natuurkrachten een einde aan hun bestaan hebben gemaakt. Dan is het nog altijd mogelijk om in zulke zielen een inzicht teweeg te brengen. Want alleen dat wat buiten de aarde gebeurt, waarbij geen mensen betrokken zijn, kan een verandering veroorzaken die naar het goede leidt. Het werkzaam zijn van de elementen zal hen doen inzien dat elk wezen onder een hoger gezag staat. Uren van uiterste nood en benauwenis moeten aan dit geestelijke inzicht voorafgaan en daarom is ook dit slechts een werk van erbarmen van de goddelijke Heiland.

Zoals de natuurkrachten door hun werkzaamheid ook in de lucht reinigend werken, zo zal een grote aardbeving ook slechts in gunstige zin op de mensen inwerken. Want al het aardse verval is weer goed te maken, maar het verval van de ziel niet. Wat aan waardevolle aardse voorwerpen vernietigd wordt, zullen vele duizenden handen opnieuw proberen op te bouwen. Maar aan de opbouw van de ziel zal niet zo snel begonnen worden.

Er zal zich slechts een klein deel van de mensheid op iets beters bezinnen en voor dit deel zal het gebeuren in de natuur en haar verwoestingen tot grote zegen strekken. Zo zal de onverzettelijke stem van de Heer overal weerklinken en diegene die haar hoort en zich inspant de wil van de Heer te vervullen, is wijs. Het aardse dal dat voor jullie zo lieflijk is, kan een dal van verschrikkingen worden wanneer jullie de genade, hierin te mogen verblijven, niet naar waarde schatten en jullie alleen jullie zinnelijke begeertes proberen te vervullen.

Waarheen zal het leiden, erop los te leven, zonder jullie eigenlijke werkzaamheid die voor jullie bestemd is en die toch bestaat uit de ijverige ontwikkeling van jullie ziel? Gods lankmoedigheid en geduld duurt weliswaar eeuwig, maar ook in eeuwigheden zouden jullie niet jullie doel bereiken, wanneer jullie daar zelf nooit de wil toe hebben. En daarom maakt God met aandrang Zijn wil bekend. Wie oren heeft om te horen, die hore. Want de Heer waarschuwt een ieder opdat niet de eeuwige duisternis hem zal omringen, maar hij zich zal verheugen in het goddelijke licht.

Houd je gereed voor deze tijd, jullie die Mij willen dienen, want dan zullen jullie je taak moeten uitoefenen en overal het Woord van God verkondigen dat ontelbare mensen tot troost en verheffing zal zijn in een moeilijke tijd, maar dan ook gewaardeerd en gevolgd zal worden.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Nieuwvorming van wezens - Leger van scheppende geesten - Problemen

B.D. 0410 from 11. mei 1938, taken from Book No. 9

Het grootste probleem waarvan de oplossing jullie nauw aan het hart moet liggen, is hoe jullie je met de Godheid die alles omvat en Liefde geeft, kunnen verenigen, om zo als deel van deze eeuwige Godheid later ook onbegrensde macht te bezitten en jullie achter het leger van scheppende geesten te scharen. Daarom is het wijze plan van God steeds op de nieuwvorming van wezens gericht die voortdurend uit vrije wil de wil van de Heer uitvoeren om in de oneindigheid weer talloze minder ontwikkelde wezens rechtvaardig en wijs behulpzaam te zijn als machten die over hen regeren, voor hen opnieuw een nuttige omgeving te laten ontstaan en zo verenigd met de godheid te werken en toch door de goddelijke wil onveranderlijk hetzelfde te doen.

Een invoegen in de goddelijke ordening betekent reeds een vereniging met de eeuwige Godheid, want alles gebeurt dan volgens de wil van God en wederom met het oog op de hogere ontwikkeling van alle wezens die uit God ontstaan zijn. Daarom is elk atoom in het heelal dat uit Gods hand ontstaan is, nooit ofte nimmer waardeloos, maar het blijft bestaan tot in alle eeuwigheid. De maatregelen die aangewend worden om een volledig oplossen van atomen te veroorzaken, zijn min of meer ook door Gods wil veroorzaakte verwezenlijkingen van zijn dienstbare geestelijke wezens, om ook tot in de kleinste oerdeeltjes van de schepping binnen te dringen en ze naar hun bestemming te leiden.

Alles wat de mensen uitvoeren om de materie in zekere mate op te lossen of een andere vorm te geven, is een ingrijpen van de goddelijke wil, dat de wezens die in de materie gebonden zijn, bevrijdt. En dit biedt hen weer de mogelijkheid in een andere vorm het ontwikkelingsproces door te maken dat voor hen bestemd is. Het is van buitengewoon belang aan de voortdurend veranderende natuur de leefregels te ontlokken die voor elk wezen nuttig en bevorderlijk zijn. Als de mens hier acht op slaat, zal hij in elke verandering van vorm steeds een wijs goddelijk plan moeten herkennen, of het nu op de aardbodem is of in de lucht. Overal vindt er een langzame, maar bestendige verandering plaats, die steeds alleen maar de bedoeling heeft de wezens een nieuwe vorm te geven die hen verder ontwikkelt.

Aan en op de aarde kan op den duur niets blijven bestaan. De toestanden van een vorm zijn van verschillende tijdsduur naargelang de omvang van het geestelijk leven dat deze vorm herbergt. De goddelijke wil begint de oude vorm pas te veranderen, wanneer dit geestelijk leven bekwaam is in een andere gestalte haar opgave overeenkomstig haar bestemming te vervullen. En dit steeds zolang, totdat ze de graad van rijpheid bereikt heeft voor het volgende stadium. Zulke wisselingen van ontstaan en vergaan zijn in de natuur voortdurend waar te nemen. En precies zo is volgens dezelfde wet van God aan de ziel de toestand als mens opgelegd. Op dezelfde manier kan de ziel deze toestand pas verlaten wanneer ze in dit omhulsel een voor haar bepaalde graad van rijpheid heeft bereikt.

Het leven op aarde heeft echter alleen waarde, wanneer het bereiken van deze graad van rijpheid bewust nagestreefd wordt, in tegenstelling tot alle stadia die de ziel vóór haar belichaming als mens onvrijwillig had te doorstaan. En daarom moet het van grote waarde zijn bewust in contact te treden met de goddelijke Schepper, opdat de voorgaande, duizenden jaren durende strijd niet vergeefs is geweest en de mens nu zijn laatste opgave met volledig inzicht en uit vrije wil volbrengt. Opdat hij zijn wil naar de godheid wendt en deze volledig aan de goddelijke wil ondergeschikt maakt. Alleen dit is tot zegen voor de geest, opdat zijn streven om zich met de goddelijke Geest van de Vader te verenigen, vervuld wordt. Want Gods Wijsheid en Liefde heeft voor iedereen een opgave gereed die hem in de eeuwigheid opwacht.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Werkzaamheid in het hiernamaals - Deelname aan de onderrichtingen - Waarde hiervan

B.D. 0411 from 11. mei 1938, taken from Book No. 9

Het zal voor jou niet verborgen blijven dat een nog zo kleine wilskracht ook in het hiernamaals in staat is zijn geestelijke ontwikkeling te bevorderen. Een geregelde werkzaamheid dient als voortdurende scholing van de geest voor de nog onwetende wezens. Net zoals op aarde verenigen ook daar gelijkgezinde zielen zich en oefenen hun werk meestal in gemeenschap uit omdat een wederzijds aansporen voor deze zielen nodig is en de zielen wederom stimuleert tot uiterste werkzaamheid. Ook hier is echter alleen de vrije wil doorslaggevend, daarom kan niemand zich in een gedwongen positie bevinden.

Alles wat in het hiernamaals gedaan wordt, is volledige uit vrije wil van ieder afzonderlijk. Elke ziel bekleedt een ambt, een plaats, waar ze haar plichten vervult en zich steeds inspant meer te presteren dan van haar gevraagd wordt. Vooropgesteld dat deze ziel reeds de genade van de verlichting ontvangen heeft, dat ze ingezien heeft welk werk haar in het hiernamaals wacht en dat ze enkel door zulke werkzaamheid in liefde voor de anderen een hogere toestand kan bereiken. Niets is dan voor zo’n ziel te zwaar of te veel moeite. Ze blijft zonder rust actief en werkzaam voor de grote taak in de eeuwigheid om de verloren of onwetende zielen te redden uit nood en benauwenis.

Als er nu een verbinding tot stand is gebracht zoals jouw huidige verbinding, dan levert zoiets de geestelijke wezens die hun best doen voor minder ontwikkelde schepsels een buitengewoon vermogen op om dit verlossingswerk op zich te nemen. Zulke wezens die samen met jou dit onderricht genieten, kunnen een enorm aantal hulpbehoevende zielen voortdurend goed begeleiden en hun de genoten leringen en wijsheden liefdevol overbrengen. En de kracht zal nooit meer afnemen, aangezien ze voortdurend mogen putten uit deze genadebron die zowel voor jullie op aarde alsook voor de wezens in het hiernamaals een gebied toegankelijk maakt dat onuitputtelijk is. Want de wijsheden van God hebben geen einde, zoals alles wat uit God is, eeuwig niet voltooid kan zijn.

De persoonlijke onderrichting door de hoogste boden van God en de Liefde van de Heer Zelf is de hoogste gave aan een mens op aarde. Degene aan wie dit gegund is, kan zich niet genoeg gelukkig prijzen. Want zijn aardse kracht is lang niet toereikend om dergelijke leringen en wijsheden te ontvangen, wanneer de kracht van God zich niet zo zichtbaar zou uiten en het gewillige kind zou willen bedenken met de gave de gedachten van de geestelijke wezens te ontvangen en op te schrijven. Het is een werk uit de hemel. Het is een duidelijk teken van de overgrote Liefde van de Heer voor Zijn kinderen op aarde. Het is nog veel meer een zich voelbaar maken in het hart dat in liefde naar Hem toegekeerd is, opdat het de stem van de Heer verneemt en nu rijkelijk met genade gezegend is.

De levensschool is op goddelijke wijsheid opgebouwd. Degenen voor wie deze school nu het gewenste resultaat brengt of gebracht heeft, zullen voortaan rechtstreeks door de hemel gespijsd worden met verdere leringen. En hun leermeester zal de Heiland Zelf zijn, die de aarde weer met zulke Liefde zegent en van de ondergang wil redden, als ze slechts aannemen wat hun van boven liefdevol geboden wordt.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Kringloop der dingen - Ritme - Driemaal zonnewerking

B.D. 0412 from 12. mei 1938, taken from Book No. 9

Tot de bijzonderheden van de dag behoort ook de afwisselende, omvangrijke en bovendien zeer regelmatige uitwerking van de natuurkrachten zowel op de mensen als ook op de dierenwereld. Als basis is er een kringloop van alle dingen uitgetekend die door de goddelijke wil is voorbestemd. Bijgevolg is elk wezen nu steeds aan dezelfde gebeurtenissen onderworpen en alles regelt zich vanzelf. Het zou de mensen tot grote troost zijn als ze daar maar een beetje aandacht aan gegeven hadden.

Zoals alles in het heelal aan een zeker ritme onderworpen is, zo zijn ook alle gebeurtenissen in het leven door hetzelfde ritme bezield, zodat daaruit reeds een onmiskenbaar besturen van de eeuwige Godheid op te maken valt. Hoewel jullie al jullie handelen uit vrije wil nakomen, is er toch steeds een zekere wetmatigheid te onderscheiden en herhaalt hetzelfde zich steeds met bepaalde tussenpozen, geheel zichtbaar en soms ook verborgen, maar duidelijk zichtbaar voor de mens die daarover nadenkt.

De goddelijke ordening ligt aan de basis van alles, hetzij in het klein, hetzij in het groot. Daarom is het vanzelfsprekend dat de eeuwige Godheid weet heeft van het kleinste wereldgebeuren en elke gebeurtenis wederom noodzakelijk is voor de ontwikkeling van het geheel. Als de mens het hele natuurleven op deze manier zou bekijken, dan zou hij er helemaal niet omheen kunnen notie te nemen van de Godheid die alles leidt en wijs bestuurt. Want geen enkele nog zo wijze aardse heerser kan een natuurgebeuren beïnvloeden. Dit berust alleen bij de Heerser over het heelal, die sinds eeuwige tijden de natuur en alles wat er in ontstaat, Zijn wetten gegeven heeft.

De werking van de zon is driemaal per dag anders: ’s morgens, ’s middags en ’s avonds. Ze werkt steeds met verschillende kracht en telkens op een andere manier op de levende wezens in. Ze wekt ’s morgens als het ware al het slapende tot leven. Ze richt bladeren en bloesems, grassen en stengels op en voorziet ze van kracht om het dagelijkse ontwikkelingsstadium door te maken, om te groeien en te gedijen.

Op het middaguur is de kracht van de zon zodanig toegenomen dat ze een stimulerende invloed heeft op alle schepselen in zoverre ze nog aan het groeien zijn. Ze stimuleert dan alles tot de hoogste activiteit en bevordert zo weer de ontwikkeling van alle levende wezens op aarde.

Maar tegen de avond is haar licht reeds uitermate mild en beroert ze alles weldadig met verzachte licht- en warmtekracht. En toch is ook deze langzame teruggang van haar werkzaamheid wijs ingericht om alles wat er op aarde leeft, de overgang van de hitte van de dag naar de koelte van de nacht niet zo plotseling te laten ervaren.

Zo moet ook de mens zich bewegen in zijn kringloop van alle dingen die volgens Gods wijsheid en wil geordend en gestuurd is. En deze regelmatige herhalingen van alle gebeurtenissen zijn wenken naar het bestuur van de eeuwige Godheid en wijzen erop dat de mens dus een ingevoegde schakel is in de keten die door alle eeuwigheden heen geleid wordt en door de goddelijke Meester Zelf gesmeed is.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Troostrijke woorden van de Vader - Aansporing tot vast geloof

B.D. 0413 from 12. mei 1938, taken from Book No. 9

De adem van God waait rondom je, Mijn kind, wanneer jij je in innig gebed tot Mij wendt. Probeer je steeds aan de hemelse genade over te geven en spoedig zal de vrees uit je hart verbannen zijn. Want je moet weten dat ieder die Mij vertrouwt, een onuitputtelijke hoeveelheid liefde verwerft. Ik laat je in geen enkele nood van het lichaam en van de ziel alleen. Want een hart dat Mij vertrouwt, is sterk in zijn geloof. Het geloof is echter eeuwig het hoogste. Als je een diep, onwankelbaar geloof het jouwe kunt noemen, dan sta je zelfs veel hoger dan de hoogst geboren mens op aarde. Want degenen die Mij geloven zijn Mijn kinderen en de kinderen van God zijn niet meer van deze wereld.

Ontvang en begrijp dit: Ik wil dat jij je dit diepe geloof eigen maakt. Ik wil ook dat je vol vertrouwen al je zorgen aan Mij geeft en Ik wil deze zorgen van je wegnemen zoals een Vader al het kwade ver van Zijn kinderen houdt. Hoe meer je vertrouwt, des te verder zal al het onheil van je af staan. Je ziel aarzelt nog en toch staat ze in een overvloed aan genade.

Daarom moet je ernaar streven je van elke schroom te ontdoen, steeds alleen je Heiland te vertrouwen. En je moet je in een toestand plaatsen waarin jij je diep gelovig en met een vrolijk gemoed aan de hemelse Vader overlaat. Want Hij is begaan met jullie welzijn. En wanneer de ziel goed verzorgd is, dan zijn de lichamelijke noden die jullie nog bedrukken niet te bespeuren en ook van zeer weinig belang, wat jullie pas zullen inzien wanneer jullie zelf aan het lichamelijke omhulsel ontstegen zijn.

De Heer waarschuwt iedereen voor een te oppervlakkig geloof. Jullie zullen de kracht van een diep geloof zeer snel in jullie zelf gewaarworden. Jullie zullen aan elke druk en elke aardse zwaarte ontheven zijn als jullie maar geloven. Want het vertrouwen dat de Vader in de hemel jullie niet zonder hulp laat, zal jullie ook alle moeilijkheden veel gemakkelijker laten verdragen en zo komen jullie steeds dichter bij het eeuwige vaderland. Want een juist geloof is de basis voor juist handelen en hierdoor vinden jullie zeker de weg naar de hemelse Vader.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Liefde - Gods Woord - Veld - Zaad - Gods bescherming

B.D. 0414 from 13. mei 1938, taken from Book No. 9

Heb elkander lief. Dat is het hoogste gebod, want het omvat alles wat God de Heer van jullie verlangt. Als jullie dit gebod vervullen, dan zullen jullie ook nooit zonder de liefde voor God zijn. En jullie verlangen steeds meer naar de kracht en de genade die jullie door de liefde voor God en voor de naasten toestroomt. Als jullie derhalve uitgekozen zijn om een missie te vervullen voor jullie naasten, dan is dat alleen al een onuitsprekelijke genade van de Heer, want er is jullie een veld van liefde geschonken om te bebouwen, wat jullie nooit moe zullen worden.

Het is wederom een genadebewijs van goddelijke Liefde om zaad te mogen ontvangen door het Woord van God dat je dagelijks overgedragen wordt. En als je nu bedrijvig en werkzaam bent om dit Woord te verspreiden en God vurig om Zijn zegen bidt, dan zal dit zaad ontkiemen in de mensenharten en zal het hun nu ook op de weg van het heil brengen. Al het heil komt uit het Woord van God als de deuren van het hart maar wijd open staan en alle zegen binnenlaten die de Heer Zelf in Zijn Woord gelegd heeft.

Jullie zullen dit pas ten volle begrijpen wanneer jullie je inspannen het Woord van God in daden om te zetten. Niets kan de kracht evenaren van de werkelijke uitoefening van het Woord van God. “Ik ben het Woord, de Waarheid en het Leven”, zegt de Heer. Zo heeft iedereen met het aannemen van het Woord van God de Heer Zelf opgenomen. Hij wandelt in de waarheid en hij zal tot in eeuwigheid leven.

En steeds wanneer de ware Liefde zich met het Woord verbindt, volgt daar als vanzelf uit dat jullie je dan in het volledige bezit van de geestelijke levenskracht bevinden, dat jullie dan nergens voor hoeven te vrezen en dat geen enkele nog zo bedreigende gebeurtenis jullie kan treffen. Want de Heer regeert met Zijn Liefde in en rondom jullie. En Hij bewaakt en beschermt de zijnen die Zijn Woord in het hart dragen en in de Liefde leven. Want dit zijn Zijn ware kinderen die de Vader zal behoeden voor alle kwalen van lichaam en ziel.

De actieve werkzaamheid van de geest, het zoeken van goddelijke waarheden, het wandelen van de geest in regionen buiten de aarde: dit alles is reeds een bewijs van een voortdurende begeleiding van de Heer. Zijn Liefde is onafgewend bij deze kinderen die in Zijn Woord en in de Liefde volharden en ze laat hen zeker de juiste weg gaan die naar de hemelse Vader voert en door Hem naar het eeuwige leven.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Werkzaamheid van de demonen - Liefde als wapen - Gedicht

B.D. 0415 from 13. mei 1938, taken from Book No. 9

De demonen vergiftigen het land. Ze spannen zich onophoudelijk in macht te krijgen over de belichaamde zielen die over de aarde gaan. Ze hebben de behoefte alle boze driften en ondeugden waar ze zelf verslaafd aan zijn ook op de mensen op aarde over te dragen en met alle middelen en pogingen dringen ze in hen binnen. Er is grote kracht, zelfoverwinning en inzicht in hun geestelijke opgave voor nodig om deze demonen te weerstaan.

Toch heeft elke gebeurtenis ook zijn goede kant. De wezens die zich van hun opgave bewust zijn, sluiten zich des te inniger bij hun Heer en Heiland aan. Uit kinderen van de aarde die er in traagheid van geest op los leven worden vaak wakkere, actieve kinderen van God die ijverig aan zichzelf werken. En ze zullen met de inzet van hun gehele kracht ook zulke verzoekingen kunnen overwinnen, wanneer ze steeds hun hart in liefde tot de hemelse Vader wenden.

De roep van de Heer gaat uit naar allen: Wees waakzaam en bid opdat jullie niet in verzoeking geraken. Vergeet nooit om jullie zelf te sterken voor de strijd die het aardse bestaan voor jullie betekent. Leef in geloof en in liefde, dan zijn jullie reeds overwinnaars van deze strijd. Want jullie overwinnen jezelf en jullie verslaan de tegenstander die jullie wil verderven. Een klein woord van liefde dat jullie aan je naasten geven, is altijd een wapen waarmee jullie jezelf beschermen tegen alle aanvallen van de vijand.

En jullie zullen daarom nooit zonder bescherming zijn wanneer de Liefde in jullie ontwaakt. De kracht van de boze breekt stuk op dit wapen, alle boze invloeden worden ontkracht en in jullie zelf groeit een steeds sterkere kracht door welke jullie de influisteringen van zulke demonen tot zwijgen brengen.

In elk gevaar, in elke nood,

bestaat voor jullie slechts één gebod:

laat liefde in het hart wonen,

dan wijken van jullie de demonen,

door liefde worstelen jullie je naar boven,

gemakkelijk wordt voor jullie het aardse leven,

overal waar maar liefde wordt gegeven,

daar wordt het hart zo rijkelijk bedacht.

Vraag om deze hemelmacht.

Beschermd zijn jullie altijd,

wezen jullie steeds tot liefde bereid.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Toestand van bereidwilligheid om te ontvangen - Onderschikking van de wil

B.D. 0416 from 14. mei 1938, taken from Book No. 9

Degene die alles in het heelal regeert, zal ook de kleinste schepselen weten te leiden. Maar de kinderen van God die zich volledig aan Zijn wil overlaten, leidt Hij als het ware aan Zijn hand. Het kind hoeft dan niet meer te vrezen dat het zelf verkeerd gaat, want de kracht van de hemelse Vader is sterker dan de zwakke wil van het kind. En het kind laat zich bezield door deze kracht ook gewillig leiden en komt zo steeds dichter bij het doel.

Zodra het geloof verzwakt, is het gevaar groter om af te dwalen. Maar waar de onderschikking aan de wil van God heeft plaatsgevonden, is ook de basis voor een vast geloof voorhanden en alleen een volledig afscheiden uit vrije wil zou een vermindering van de geloofskracht tot gevolg hebben. Dit zou echter alleen mogelijk zijn bij een bewust tegenwerken van de geboden van God. En dit is uiterst zelden het geval wanneer een mensenkind, eenmaal in het bezit van goddelijke genade, ook doordrongen is van de liefde voor God.

Daarom hoef je geen zorgen te hebben, Mijn kind. De Heer behoedt je en Hij laat je steeds waarschuwingen en ook bewijzen van Zijn vaderlijke goedgunstigheid toekomen, die je steeds meer omhoog zullen trekken. Met het oog op de bereidwilligheid waarmee je steeds je geestelijke opdracht nakomt, drukt de Heer je in het bijzonder op het hart je in een toestand te verplaatsen waarin er een einde wordt gemaakt aan je vrees en twijfel, in een toestand van volledige bereidwilligheid alles te ontvangen wat je toebedacht is. Je moet er steeds aan denken dat de Heer je liefdevol onder Zijn hoede genomen heeft en je nu niets anders kunt doen dan Zijn wil uitvoeren.

Je moet echter net zo goed steeds elk verschijnsel in het leven, alle leed en onbehagen, alle vreugde en elk geluk in ontvangst nemen als een gave van de Heiland die je zodoende voortdurend alleen maar vormt om je te veranderen in datgene wat je waard maakt voor Zijn Liefde en wat alles dat jou maar met de aarde verbindt, nog van je moet wegnemen om je om te vormen in een kind van de hemel. Als je deze toestand kunt bereiken, dan zal weldra al het lijden voor jou niet meer voelbaar zijn. Je bent dan in liefde verbonden met je Schepper en je voelt de druk en zwaarte van de aarde niet meer.

Dit volledige aanleunen tegen de goddelijke wil sluit een afval dan ook geheel uit. Want steeds zal de wil om de Vader te bereiken een verdedigingsmuur zijn tegen mogelijke verzoekingen die van buiten af binnendringen. Je ernstige streven moet erop gericht zijn jezelf volkomen vrij te maken van vrees, dus om te proberen het ontbrekende vertrouwen in God in de hoogste graad te bereiken. Dit zal je levensweg buitengewoon vergemakkelijken en je steeds bekwamer maken voor je aardse opdracht. Want Gods zegen rust op jou, altijd.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Koren - Oogst - Maaiers - Wereldlijke vreugden

B.D. 0417 from 14. mei 1938, taken from Book No. 9

Neem de gaven aan zoals ze je geboden worden. En span je in er heel innig aan deel te nemen, dan zul je altijd gezegend zijn. Want het koren is niet altijd rijp voor de oogst. Eerst moet de juiste tijd komen. Maar als de tijd nog niet gekomen is, dan moet het aan de Heer overgelaten worden hoe Hij de vrucht tot rijpheid brengt. Op die manier moet ook je geest ontvangen wat hem door de hemelse Vader geboden wordt. Totdat de tijd van rijpheid gekomen is, moet jij je volledig aan de Heer overgeven, opdat Hij de geestelijke vrucht in jou tot rijping laat komen. Pas wanneer het oogsttijd is, wanneer er veel maaiers nodig zullen zijn, dan zal pas blijken hoe veelvuldig het zaad ontkiemd is dat de Heer Zelf heeft gezaaid.

Sla acht op de komende tijd: alles wat zich naar de aarde met haar vreugden toewendt, kan zich niet tot geestelijke rijpheid ontwikkelen. De vruchten die nu afgeworpen worden, zijn vergankelijke, waardeloze resultaten van hun aardse levensloop. Ze zullen bij de grote oogst als onkruid aan de kant worden geworpen en er zullen heel weinig goede vruchten zijn. En in die tijd zal het duidelijk worden. De mens met zijn gewoonten kan niet zo gemakkelijk opgeven, wat hem jarenlang gevangen heeft gehouden en wat voor hem tot nu toe aantrekkelijk is geweest. Hij vertrapt het goede zaad dat gezaaid werd, want hij beseft niet de waarde ervan. En daarom heeft hij reeds alles weggegeven om ooit op een goede oogst te kunnen rekenen. Want hij gaf het fundament weg.

Onderbreking

Vertaald door Gerard F. Kotte

Lieflijk aards dal - Uurwerk

B.D. 0418 from 15. mei 1938, taken from Book No. 9

Verwerf het recht op Gods genade en het zal je mateloos gegeven worden. Verneem de woorden van de Heer: het dal van het leven is voor jullie mensen een genoegzaam, in wondermooie schoonheid pronkend deeltje van de eeuwige schepping van God. Waar de mensenkinderen zich inspannen de sleutel tot al het schone te vinden, daar zal de aarde zich voor hen ontsluiten. Ze zal zich openbaren tot in het kleinste detail en ze zal daardoor de eer van de Allerhoogste, Zijn macht en Zijn heerlijkheid verkondigen.

In zekere mate is de aarde dan te vergelijken met een uurwerk dat door God uitermate fijn geconstrueerd is en waarvan de loop onophoudelijk wordt aangedreven door een fijn raderwerk. Op dezelfde manier wordt ook de aarde door eeuwig in elkaar grijpende radertjes van de eeuwig onveranderlijke goddelijke ordening in gang gehouden. En elk schepsel neemt hieraan deel door op zijn manier mee te werken aan het scheppingswerk van de Heer.

Talloze zaadstofjes herbergen de lichtmassa, elk zaadkorreltje herbergt een atoom van het heelal. Maar de wijzen van de wereld zien niets van dit alles. Ze vatten slechts louter aards op wat ze zouden moeten erkennen als een wonderwerk van de goddelijke schepping. Ze hebben al het ontstaan in de natuur heel wijs berekend en doorgrond. Alles wat van de wonderkracht van de goddelijke Geest getuigt, is naar hun begrip een natuurmacht die zich wetmatig voltrekt, een ontstaan vanuit zichzelf dat zijn oorzaak vindt in de levensvoorwaarden van de afzonderlijke schepselen. Juist daar waar de werkzaamheid van de goddelijkheid begint, houden ze halt.

Ze concluderen daaruit weliswaar het voorhanden zijn van een goddelijkheid, echter alleen als zich uitend in deze natuurkrachten, maar niet als een Wezen dat in alle leven en beleven tot in het kleinste detail ingrijpt en dat de wezens die de aarde bewonen, een bepaalde opdracht gesteld heeft. Alles wat de aarde jullie onder ogen brengt, kan in zijn diepste wijsheid en wonderlijke heerlijkheid slechts met het diepste geloof in een eeuwige God gevat worden. Zonder dit geloof ontbreekt jullie de sleutel die jullie toegang tot dit wonderland verschaft. En wat jullie ogen zien, is slechts het omhulsel dat het geheime werken van de Heer nog verbergt.

Probeer met geestelijke ogen te kijken en jullie zullen het omhulsel doorbreken. Jullie zullen een land zien dat jullie veel meer wonderwerken onthult. Jullie zullen de aarde spoedig kunnen onderscheiden als datgene wat de goddelijke Schepper in Zijn overvloedige Liefde geschapen heeft: als een allerfijnst gebouwd uurwerk dat in zijn regelmatigheid voor miljoenen mensen een zo zinvolle inrichting is. En dit verraadt het directe contact van de goddelijke Meester met Zijn schepselen. En daarom komt deze Heer en Meester tot in alle eeuwigheid dank, lof en eer toe.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Wenk naar werkzaamheid als leraar - Wijze - Onwetende

B.D. 0419 from 15. mei 1938, taken from Book No. 9

Wie trouw is aan de Heer, vervult zijn plicht. Als je de opdracht gegeven werd om een goede strijder voor Christus te zijn, dan is elk woord dat je ter ere van Hem spreekt juist. En je zult in deze opgave de vervulling van het aardse leven vinden. Zo is een woord voor Christus beslist beter dan een daad zonder de zegen van de Heer. Want deze daad zal beoordeeld worden naar de geest die haar beheerst. Het wordt je echter nooit voorgeschreven wat je ter ere van God moet doen, maar het hart moet je leiden en het zal ook steeds de juiste vorm vinden om te pleiten voor de Heer. Sla er daarom enkel acht op dat de liefde voor de Heer je leidt, dan zal je wil ook steeds volbrengen wat je hart verlangt.

Het is een traditie dat de wijsheid zich niet nog slimmer laat vormgeven. Daarom zal het Woord van God alleen ontvangen worden waar de mens zoekt, maar niet waar hij reeds gelooft de kennis te bezitten. Daar zal op je spreken slechts een schouderophalen volgen. Maar waar het kind door overeenkomstige vragen beziggehouden werd, zal het proces aanvangen dat door de Heer en ook de geestelijke wezens gewenst is. Dan begint er een bedrijvige denkactiviteit over problemen die anders gemakkelijk afgewezen worden.

En daarom vinden de wijzen niet zo gemakkelijk de sleutel tot de waarheid, maar de onwetenden nemen graag een wenk naar de goddelijke Schepper aan. En er is al veel gewonnen wanneer een mensenkind zich aan deze gedachten overgeeft. Voor jou blijft niet verborgen waardoor deze gedachteactiviteit vaak bereikt wordt. Vaak is het een geringe verwijzing naar het voortleven na de dood die de mensen tot nadenken stemt. En als in iemand die echt God zoekt het gevoel voor de eeuwigheid opkomt, dan is het voor hem niet moeilijk inzicht te verwerven.

De genade om in de Heer te vertoeven, wordt iedereen in rijke mate aangeboden, maar ontelbaar velen slaan geen acht op deze genade. Het is voor de mensen alleen maar heilzaam en van nut om daar een kleine waarschuwing te uiten. De wereld maakt haar leringen op zoals ze deze nodig heeft en zoals deze bevorderlijk zijn voor de aardse verlangens. Maar deze leringen zullen zich wel moeilijk met de goddelijke leer laten verenigen.

Ze oordelen waar hun elke kennis en ook elk begrip ontbreekt. Ze maken zich ook vaak de opvattingen van anderen eigen zonder zelf het juiste beoordelingsvermogen te bezitten en in dat geval willen ze wederom belerend inwerken op anderen. Het is prijzenswaardig en de Heer welgevallig dit te verhinderen. En waar de liefde voor de goddelijke Heer en Heiland aan dit streven ten grondslag ligt, zullen de woorden niet op onvruchtbare bodem vallen, maar zachtjes beginnen te kiemen. En door persoonlijke gebeurtenissen ondersteund zullen ze steeds weer doordacht en uiteindelijk ter harte genomen worden, zodat je moeite beloond wordt.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Tegenwoordige tijd en verleden - Verlossing

B.D. 0420 from 16. mei 1938, taken from Book No. 9

Het verleden lost zich vanzelf op. Alleen de tegenwoordige tijd is steeds doorslaggevend. Het aan de mensen begrijpelijk maken van deze woorden stuit vaak op harde weerstand. En toch is dit probleem één van de belangrijkste wetten van de schepping. Bijgevolg veroordeelt en bestraft de Heer nooit iemand met eeuwige verdoemenis die zich eenmaal uit het voorbije zondige leven verlost heeft en nu in de tegenwoordige tijd het ware inzicht aangenomen heeft.

Aangezien de mens te allen tijde verantwoordelijk is voor zijn daden en hij zich later ook voor al het voorbijgegane zou moeten verantwoorden, is het des te moeilijker aan te nemen dat het in Gods wijsheid en liefde echter voor elk schepsel voorbehouden is de verdiende straf kwijtgescholden te krijgen wanneer zijn binnenste wezen zich toch nog op de goede weg laat leiden en zich laat omvormen. Dan wordt nooit meer vergolden wat hij voorheen fout heeft gedaan, maar zal hij door de Heer en Heiland liefdevol vergeven worden.

Om die reden nam de Heer het lijden en de zonde van de mensheid op zich. Om haar van deze zondeschuld te verlossen, onderging Hij de dood aan het kruis. Want de zondeschuld zou voor de mensen tot in het onmetelijke stijgen, als ze later zelf deze zouden willen delgen. Daarom vindt de Heer een innerlijke ommekeer zo onzegbaar belangrijk, omdat Hij daardoor voor de mensenkinderen de onzegbare pijn in het hiernamaals graag wil verminderen.

En de strijd om deze zielen die lang in de duisternis van geest over de aarde gaan, is reusachtig. Het gaat er immers om hun het grote erbarmen van de Heer te laten toekomen. Opdat ze zich mogen bevrijden van hun schuld, wanneer een uiteindelijk inzicht in het eeuwig goddelijke voor hen aanleiding geeft tot een innerlijke loutering, wanneer ze nu met dit besef hun voorbije leven berouwen en zich daardoor waardig maken voor alle genade die hun nu rijkelijk geboden wordt.

Gods goedheid en barmhartigheid is groot. Hij delgt alle aardse schuld waar het hart zich liefhebbend naar de Vader toekeert. Dan is de liefde tot de Heer pas levend geworden in de mens. Dan zal zijn voorbije leven hem zelfs verfoeilijk toeschijnen. Hij zal in diep berouw zijn voorbije gefaalde leven gedenken en dit berouw en de wil om voortaan toegewijd te zijn aan de Heer, reinigt hem van alle schuld.

Zo zal steeds het verleden zich in het niets oplossen als ze door de tegenwoordige tijd zodanig vernieuwd wordt dat deze tegenwoordige tijd beantwoordt aan het ware doel waarvoor de mens zich op aarde mocht belichamen. Zodanige omvormingen van het voorbije leven zijn voor de mens op aarde een onnoembaar voordeel. De kracht en de genade van God zal hem in zulke mate toekomen dat hij de volledige losmaking van het voorbije leven met goede wil ook kan uitvoeren.

Alleen het berouw zal hem bijblijven, maar dit zal een zegenrijke invloed hebben op de innerlijke ontwikkeling van zijn wezen. Wie eenmaal zijn zonde inziet en in het diepst van zijn hart de Heer om genade smeekt, die zal als berouwvolle zondaar zeer liefdevol door de Heiland worden opgenomen. En in alle mildheid en goedheid spreekt de Heer: “Je zonden zijn je vergeven”. Hij delgt dus de schuld van het verleden en drukt het berouwvolle kind aan Zijn Vaderhart. Hij zegent het duizendvoudig, want de hemel verheugt zich meer over één zondaar die tot inzicht is gekomen en de weg naar de Heer gevonden heeft, dan over negenennegentig rechtvaardigen.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Resultaat van de onderzoeker en innerlijke stem - Schakel - Voorspellingen

B.D. 0421 from 16. mei 1938, taken from Book No. 9

Erken de goddelijke Geest. In verbinding met de alles omvattende goddelijke Liefde verwerf je door het opnemen van geestelijke waarheden een schat aan geestelijk goed, die boven alle menselijke kennis uitreikt. Het diepe ingrijpen van de goddelijkheid in het aardse leven laat zich nooit door het aardse verstand onderscheiden. Alleen degene die aandachtig met het hart luistert en het overweegt, zal daar geraken waar de waarheid zich verbergt.

Mijn kind, verplaats je in de positie van een mens die ernstig onderzoekt en opheldering verlangt, maar die in alle liefde voor de waarheid het eenvoudige weerklinken van de stem van het hart niet juist begrijpt. Er werd hem een overvloed aan leringen geboden en zijn inspanningen waren gewijd aan de totale doorgronding hiervan. Wat er ontbreekt bij al deze vorsers naar waarheid, is de meest kinderlijke vorm, het dringende hartelijke smeken tot de hemelse Vader. Jarenlange arbeid kan hun niet het resultaat opleveren dat de innige overgave aan de Heiland het mensenkind in korte tijd bezorgt.

Ach, zulke wijsheidsvorsers! Ook als jullie instelling en streven goed is, hoe eenvoudig zouden jullie dat alles kunnen bereiken en via welke omwegen proberen jullie het doel te bereiken? Alleen de liefde is steeds voorwaarde voor de geestelijke werkzaamheid. Trek je terug uit het aardse leven en verlang ernaar deel te nemen aan het geestelijke leven. En voor jullie worden poorten geopend en jullie kunnen een gebied aanschouwen dat jullie veel meer voldoening kan geven dan de lege wetenschap die slechts op verstandelijke kennis gebouwd is en met het verstand werd verklaard.

Zo begint de geestelijke rijpheid zich veel eerder in jou te ontwikkelen dan dit door wijze en geschoolde krachten ooit kan plaatsvinden. De Heer deelt daar uit waar het geloof diep is en alleen dit innerlijke geloof waarborgt voor jullie ook het begrip van Zijn leringen. Voor al degenen voor wie dit gebied vreemd is, die zich streng aan aardse grenzen houden en van een buitengewoon werkzaam zijn van de Godheid nog niets in het hart kunnen gewaarworden, zal er ook een dag komen waarop hun de waarheid onthuld wordt. Een dag dat al het normale zich anders laat zien, een dag waarop hun denkactiviteit ophoudt en ze slechts zullen schouwen en het niet kunnen begrijpen. En dan zal de geest van de mens zich gaan bezighouden met deze problemen en plotseling begint er dan een wonderlijk meebeleven in zijn hart. De zoekende zal bedeeld worden en hij zal vinden. De onderzoeker zal tot inzicht komen en dit alles vanuit de liefde.

En de Heer nadert degenen die liefhebben en leidt hen op de meest wijze manier. Ze geraken in Zijn ban, waaruit ze zich niet meer kunnen losmaken, omdat ze moeten liefhebben wanneer de Liefde van de Heer hen omvat. Woorden van onvergelijkbare kracht en werking zullen uit de mond stromen van degene die zich zonder aarzelen door de Liefde van de Heer laat leiden. En deze mens moet dan volledig handelen zoals de Heer het hem voorschrijft. Waarom willen jullie dan twijfelen, als jullie de kracht van de Liefde dan zelf zullen ervaren?

Het is de edelste opdracht van de mens om een schakel te zijn tussen hemel en aarde, geen eigen wil te hebben buiten de wil die naar de Godheid verlangt. Dit zijn de vingers van de Heer. Zij brengen het Woord over dat de Heer Zelf aan de mensenkinderen geeft. Zij zijn de geestelijke handlangers voor de bouw aan de eeuwigheid. Het leven op aarde zou zonder goddelijke vertegenwoordigers van de hoogste wil veel moeilijker te leven zijn. De Heer heeft de bemiddelaars tussen hemel en aarde wijselijk uitgekozen om door hen tot de zijnen te spreken. Degene die zich in alle tederheid rechtstreeks tot de hemelse Vader wendt, krijgt ook de opdracht de buitengewone genade die hij ontvangen heeft aan de lieve naaste over te brengen.

Maar het is juist deze opdracht die zo zelden herkend wordt. Daar moet de wil van de Heer zichtbaar ingrijpen en dit zal binnenkort gebeuren. Er zullen krachten tot uiting komen die voor de mensen onverklaarbaar zijn, maar voor de geestelijk zoekende opheldering zullen brengen. Degenen die Mij dienen, zullen werkelijk niets anders vernemen dan Mijn hoogsteigen stem en geen enkele macht van de aarde zal Mijn stem kunnen overstemmen. En omdat deze tijd nabij is, maan Ik jullie allen wederom dringend aan acht te slaan op alles wat van boven komt en niet te verzwakken in het strijden en bidden. Want dit zal jullie kracht geven om Mij trouw te blijven en elk gebeuren als Mijn wil te herkennen.

Degenen die de Heer toegenegen zijn, zijn werkelijk met weinigen. Maar waar ze in Mijn naam werken, zullen ze grote dingen bereiken en licht verspreiden dat in de wijde omtrek zal schijnen. Er zal hun versterking gegeven worden als ze die nodig hebben. Want wie voor Mijn rijk strijdt, zal sterk zijn tegen de vijand. De kracht zal hem voortdurend toestromen totdat het boze bedwongen is en het goede heeft gezegevierd. En jullie moeten luisteren naar degenen die Ik jullie toezend en jullie zullen in je hart voelen wie de mijnen zijn. Want waar Mijn kracht zich met de aarde verbindt, daar brengt het mensenkind door Mij het buitengewone tot stand. Verneem deze kracht, als jullie willen binnengaan in Mijn rijk.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Verbinding van de aarde met het hiernamaals

B.D. 0422 from 17. mei 1938, taken from Book No. 9

Begin dan en merk op: het heeft altijd in de wijze bedoeling van de Heer gelegen een verbinding tot stand te brengen tussen hemel en aarde. Maar toch blijft voor de mensen dit ene tot hun voordeel verborgen: dat de wereld van de geesten aan gene zijde zich duidelijk te kennen geeft aan ieder die er maar naar verlangt. Want zoiets zou niet volgens de goddelijke ordening zijn. De verbinding kan alleen tot stand gebracht worden, wanneer een volledig rijpe mens zich met zuivere bedoelingen tot het hiernamaals wendt. Daarom zullen de pogingen een contact tot stand te brengen steeds weer afgebroken en opgegeven worden. Het ontbreekt de mensen aan volle ernst, aan geestelijke rijpheid en aan de wil om te dienen.

En wederom is er in de nabijheid van de aarde een heel leger van geestelijke wezens die zich op alle denkbare manieren kenbaar willen maken aan de mensenkinderen. Telkens als deze wezens de gelegenheid hebben zich aan de mensen bekend te maken en er een verbinding van hen naar de aarde tot stand is gebracht, dringen zich ook lagere elementen op die eveneens deze weg zoeken om hun driften te kunnen uitleven. En juist zij zijn er de oorzaak van dat zulke verbindingen zeer snel ontbonden worden. En in een dergelijke situatie betreuren de goede wezens het ten zeerste dat ze zich niet kunnen uiten. De kracht van deze wezens kan alleen maar werken met goedvinden van de mensenkinderen. Als hun een werkelijk goede wil van deze kinderen tegemoet komt, dan kan er ook spoedig een goede verstandhouding tot stand worden gebracht. En hoe meer de instelling van het mensenkind geheel op het zuiver geestelijke geconcentreerd is, des te volmaakter zullen de berichtgevingen zijn die het nu door de geestelijke wezens ontvangt.

Gods schepsel op aarde heeft het dus volkomen in de hand een geestelijke verbinding te maken met het hiernamaals, wat voor hem zelf zo buitengewoon zegenrijk is. Als de mens tot inzicht probeert te komen, dat er zich in elke geestelijke sfeer een kracht van God uit, en als hij zich met dit inzicht aan de gedachte overgeeft dat een verbinding alleen te bereiken is door deze kracht, dan zal het voor hem begrijpelijk zijn dat de wezens die de verbinding zoeken zowel aan deze alsook aan gene zijde van God doordrongen moeten zijn, wil deze kracht hun van pas komen. Want een wezen dat van God is afgewend kan zich onmogelijk ter beschikking stellen van het hoogste Wezen en zijn werkzaamheid.

Daarom zal alles wat met God en in God begonnen en uitgevoerd wordt, met het hoogste resultaat bekroond worden. Waar er daarentegen andere motieven oorzaak zijn en andere krachten die van God afgewend zijn, ingrijpen en werkzaam zijn, daar is dan de basis gegeven voor dwaling, voor bewust misleiden en bijgevolg voor een afwijzen van het geloof aan een verbinding van deze zijde naar gene zijde.

Dring door tot het ware inzicht. Een wezen dat op die manier gerijpt is, beschikt dan over een buitengewone overvloed aan kracht, omdat hij deze kracht onophoudelijk mag putten uit de verbinding met de goede geestelijke wezens, die door God liefdevol is toegestaan.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

(Vorderheide)

B.D. 0423 from 18. mei 1938, taken from Book No. 9

Zie, Mijn kind, voor jou is de weg uitgestippeld en elke opwelling van je hart wijst je deze weg. Wat je begint, heb Ik wijselijk bepaald, aangezien je Mij wilt dienen. Het zal je nu echter op veel momenten toeschijnen dat jij je van Mij losmaakt en alleen staat. Voor dit gevoel heb Ik Mijn plan, want alleen door voortdurend strijden en vechten wordt je wil om Mij te bereiken gestaald.

Daarom bracht Ik je ook hiernaartoe en Ik maak deze dag voor jou bijzonder zegenrijk. Wat je in je hart opneemt, moet je Liefde leren. Er zullen er slechts weinig zijn die volledig in Mij volharden, maar deze weinigen moeten elkaar trouw blijven en door Mijn genadezon beschenen worden. Het lichamelijke welzijn is slechts bijzaak, als jullie maar je geestelijke honger en dorst kunnen stillen. En in de nabijheid van Mijn dienaren op aarde zul je rijpen en je steeds in hogere regionen verheffen, want jullie zijn voorbestemd om voor Mijn Woord op te komen en het is wederom Mijn Liefde die jullie samenbrengt en leidt.

Probeer dus, Mijn kind, om elk ontvangen Woord aan te nemen als ware het voor jou uitgesproken. Zie, je geest is bereidwillig, maar de volledige diepte van Mijn Liefde vat je nog niet. Elk woord zal je pas toekomen als gevolg van een vaste wil en na voortdurende strijd. Maar als je hart eenmaal de innige liefde voor Mij herbergt, dan zul je horen wat Ik je wil overbrengen. En dan zul je beven van geluk. Een onuitsprekelijk gelukzalig gevoel zal je vervullen en je zult steeds maar Mijn Woorden willen ontvangen.

Maar nu ligt er nog een onbedwingbaar belemmerend gevoel voor de deur van je hart, dat zijn grond vindt in een geloof dat nog niet sterk genoeg is. Kijk, waar je dit geloof kunt versterken, zul je ook elke remming verliezen. De woorden zullen snel en gemakkelijk je hart binnendringen. Je ontvangt met helderheid van geest en met een jubelend hart. O, probeer dit geloof te verwerven, laat je leiden en de weg wijzen door alles wat Ik je toezend. Niets is zonder bedoeling, laat daarom alle vrees vallen.

Ik wil je ook vandaag blij maken en je geestelijke voeding geven om je te sterken en die je hartje dichter bij Mij brengt. Maak je los van elke twijfel, leg alles vol vertrouwen in de handen van je Heiland die je beschermt en je beslist op alle wegen vergezelt. Wees alleen maar vol vertrouwen. Wat Mijn tongen zeggen, is steeds alleen voor de juiste oren bedoeld. En Mijn woorden moeten ook daar binnendringen waar het nodig is. De beste strijders voor Mij en Mijn leringen moet Ik ook buitengewoon toebedelen, want jullie mensen vrezen en weifelen, ook al zijn jullie van goede wil. Maar Ik ken toch jullie noden. En als jullie Mij om hulp roepen, dan ben Ik reeds bij jullie en geef Ik wat jullie vragen.

Jou, Mijn kind, wil Ik rijkelijk en onophoudelijk bedenken. Schik je steeds in alles wat Ik om je heen laat gebeuren en je zult spoedig op een hoogte zijn die je vandaag nog onbereikbaar toeschijnt. Wanneer de dag ten einde loopt en jij je innig aan je hemelse Vader overlaat, zal je een straal van verlichting gegund zijn. Hef dan de ogen op naar Hem die jouw en jullie aller zielenheil verlangt vanuit Zijn Vaderhart, dat vol is van innige liefde voor jullie. Want Zijn ogen waken over jullie allen, die Zijn kinderen zijn en waar jullie hart vraagt om genade, wordt het deze mateloos gegeven. Zorg daarom allemaal voor elkaar en jullie zullen rijp worden. Jullie zullen de goddelijke grootheid steeds meer herkennen en jullie zullen naar waarheid Mijn kinderen genoemd kunnen worden.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Woorden van de Vader - Liefde - Verschijning - Deelname van degenen in het hiernamaals

B.D. 0424 from 18. mei 1938, taken from Book No. 9

Zie, Mijn kind, binnenkort zul je Mij in het licht zien. Het schijnsel zal je verblinden en je voor een moment het gezichtsvermogen ontnemen, maar in je hart zal het een vlam ontsteken die nooit meer zal uitdoven. Zo wil Ik Mijn kinderen naderen wier hart naar Mij verlangt. Zie, het inzicht valt je alleen maar zo zwaar omdat nog niet al je verlangen zich in het beeld van je Heiland kan vinden.

Voor de tijd van je aardse bestaan houdt een onbestemde vrees je nog gevangen. Je kunt het eigenlijke wezen van de Liefde nog niet begrijpen. In jou is nog niet alles opgehelderd en wanneer de Liefde nog niet is erkend als dat wat ze eigenlijk is, zal het hart zich ook niet kunnen bevrijden van de zwaarte van de aarde. Mijn wil laat nooit een gewelddadig ontvlammen van de liefde toe. Deze Liefde moet zachtjes het hart binnendringen en zich er heel vast in verankeren. Degene die uit de goddelijke Liefde schept, heeft een zeer grote macht. Verlangen en vervulling zijn één, omdat God onophoudelijk geeft waar Zijn nabijheid wordt verlangd.

Mijn kind, je ogen zullen zien, wat je voor eeuwig gelukkig zal maken. Je hart, dat naar waarheid hongert, zal zich aan het geestelijke licht laven. Er zal dit hart in overvloed voedsel gegeven worden en lichaam en ziel zullen verkwikt worden. Waar zal de mens nog naar verlangen, wanneer hij eenmaal de genade van de Heiland genoten heeft? Wat jullie dan in het hart zullen voelen zal jullie boven al het aardse verheffen. En dit moment zal je de overgrote Liefde van de Vader voor Zijn kinderen doen inzien. En wanneer dit voor jou begrijpelijk geworden is, dan is er geen vrees meer, niet omwille van het geloof, niet omwille van de liefde. Dan zal alles, alles alleen maar een bewijs voor je zijn van eeuwigdurende genade.

Al degenen die je toegenegen zijn in het hiernamaals kijken met vreugde uit naar deze daad van genade. Ze weten dat je daardoor opgenomen bent in de kring van uitverkorenen die God dienen op aarde. Ze verlangen ernaar je voortdurend te begeleiden. En ze hopen dat je een steunende kracht bent voor hun werkzaamheid als jij je - door de Liefde van de Heer gezegend - aan je taak wijdt. Zij willen er allen zorg voor dragen dat je geestelijke arbeid zich verder ontwikkelt en een succesvolle uitwerking heeft op allen die je horen. Het kostbaarste geschenk dat de Vader aan Zijn kinderen kan geven, is het hart van de Heiland te bezitten en door Zijn Liefde gelukkig gemaakt te worden. Want in het bezit van deze Liefde zal al het leven in het aardse dal hun uitzonderlijk lieflijk toeschijnen. Hun eigen geest zal zich ontwikkelen en altijd alleen de vereniging met de Geest van de Vader nastreven, omdat alles zich verenigt in de goddelijke Liefde.

Als de Liefde maar in je hart woont, zal het verdere werk gemakkelijk voor je worden. Bereid je hart er daarom op voor om Diegene te kunnen ontvangen die je een onzegbaar geluk wil schenken en die je in Zich wil opnemen. Die je in Zijn goddelijke hart wil opnemen en je Liefde wil leren. Dan zal de eeuwige zon in je opgaan en zal ze je met haar milde licht, haar warmte en heldere glans geheel vervullen. En dan pas zul je inzien dat de Liefde het grootste van alle wonderen is.

Wees daarom aandachtig, Mijn kind, wanneer het goddelijke Wezen je nadert. En ontvang het heel deemoedig en in heilig geloof. En bied Hem bereidwillig en zonder terughoudendheid je hart aan. Dan zul je ook vervuld worden van vurige liefdeskracht en je geloof zal sterker worden.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Ontwikkeling van de jeugd - Ingrijpen van God

B.D. 0425 from 20. mei 1938, taken from Book No. 9

Er zal je een opdracht gegeven worden, waarvan de uitvoering veel wilskracht vergt. En daarom moet deze wilskracht steeds weer opnieuw gesterkt worden door onze leringen. Zo heeft de Heiland je voor vandaag een onderrichting toebedacht, die betrekking heeft op de interne ontwikkeling van alle politieke maatregelen die uitsluitend de bedoeling hebben de macht te versterken, maar ook het volk van zijn totale vrijheid te beroven.

Dit zijn de maatregelen die men aanwendt om geheel en al vat op de jeugd te krijgen. Juist in de periode waarin de jonge mens zich zou moeten bezinnen op zijn innerlijke leven, wanneer hij zou moeten beginnen de natuur in goddelijke zin te bekijken, wanneer hij veeleer al het heerlijke in de wereld met geestelijke ogen zou moeten leren bekijken, juist in deze periode wordt hij opgeleid met mechanische oefeningen die al het geestelijke in hem laten verstikken of verkommeren. Er wordt hem een wereldbeschouwing opgedrongen waarvan het geheel de bedoeling is voor de toekomst alles in zijn gedachteleven uit te schakelen wat gunstig zou kunnen uitwerken op een veredeling van zijn ziel.

Men gaat hierbij van de gedachte uit een volledig nieuwe denkrichting te ontwikkelen. Men bereikt daardoor slechts een vervlakking van al het geestelijke denken. De gedachtegang van deze jongeren zal zich slechts in gebieden bewegen die weliswaar in overeenstemming zijn met de nagestreefde vorderingen voor de jeugd, maar die nooit de rijpheid van de ziel teweeg kunnen brengen. Want van een ziel en haar bestemming weten deze jongeren niets af of ze beschouwen zo’n verklaring slechts als een fabel die een mens van de tegenwoordige tijd geen aandacht behoort te schenken.

Zodoende is de opdracht die vandaag aan deze jongeren gesteld wordt, in geestelijke zin totaal niet volbracht. Alles wat er nagestreefd wordt, is alleen maar een ontwikkeling voor het aardse leven, maar het heeft niet de geringste bevorderende invloed op de geestelijke gesteldheid van de jonge mens. Zonder consideratie wordt het denken dat nog voorhanden is, omgevormd. Vol genoegdoening kijken de verantwoordelijke jeugdleiders tegen hun werk aan, dat bestaat uit een volledig aardse vorming van de jeugdige ziel, maar dat de weg verspert naar het vrije zoeken naar de waarheid en haar elke gelegenheid ontneemt voeding te vinden of na te streven dat bevorderlijk is voor de geest.

Hoe moeten deze mensenkinderen geleid worden? Hoe moet in hen het werk volbracht worden dat voor hen een andere denkrichting opent? Naargelang de tijd verstrijkt schieten deze mensen wortel in een bodem die niet erg geschikt is om de juiste geest te kunnen ontwikkelen. Ze zullen daarentegen er alles aan doen elke leer bij te slijpen die getuigt van God en van het nederdalen van Gods Zoon Jezus Christus op aarde ter verlossing van de mensheid. Ze zullen proberen Zijn leer die voor iedereen het heiligste zou moeten zijn, als volledig verzonnen voor te stellen.

En dit is voor de jeugd de ergste tijd, waartegen met alle wil en alle macht opgetreden zou moeten worden. En daarom zal de Heer daar ook de zaak aanpakken. Hij zal dan ook een gericht laten komen over degenen die zo’n verkeerd opvoeden van de jeugd in hun schild voeren. Waar zou Gods Liefde zich meer levendig openbaren dan bij degenen die aan de goddelijke Liefde toevertrouwd zijn en die de vijand haar nu probeert te ontworstelen. Zo gemakkelijk geeft de Heer hen niet op.

Hij zal het jonge gemoed weten te beschermen. Hij zal eveneens de vraag in het hart leggen: Wat is het doel van het ganse aardse bestaan voor het wezen van de mens? En met de hulp van de Heer zal deze vraag niet lichtzinnig van de hand gewezen worden, maar in het gemoed zal deze vraag beantwoord worden en het planmatige vernietigen van alle geestelijke beleving zal door de wil van de Heer een krachtige stoot ondergaan.

En sla er dan acht op, jullie ongelovigen, hoe de drijfveer om een hoger Wezen te aanvaarden, bij de jeugd steeds sterker te merken zal zijn. Zie, hoe de weerstand zich steeds sterker voelbaar zal maken en uiteindelijk de vrijheid verlangt voor al het innerlijke leven. Want God zal nooit degenen verlaten die Hem gedenken en Hij zal zich in het bijzonder over de jeugd ontfermen, opdat ze geen schade lijden aan hun ziel.

Wacht daarom op de tijd die niet meer ver is en die jullie zal vrijmaken van de kneveling van de geest. Want dat alles geschiedt volgens de wil van de Heer die Zijn kinderen om zich heen zal verzamelen om hen hun eigenlijke bestemming bekend te maken opdat ze deze bestemming achterna gaan en ze daardoor uit de ban van de wereld mogen ontsnappen.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Wijzen van de oudheid

B.D. 0426 from 21. mei 1938, taken from Book No. 9

De grootste wijzen van de wereld leefden in de oudheid en toch waren de wetten van de schepping voor hen een boek met zeven zegels. Het was gesloten zoals een geheimschrift dat het nageslacht tot vlijtig denken aanzette en dat toch niet ontcijferd kon worden. Hoe veelzijdig hun denken ook was, het eeuwige probleem van God tegenover de mens was voor hen onoplosbaar. Er lag een raadselachtige sluier over alles wat naar het mystieke neigde.

Zelfs de wijze Socrates concludeerde uit de aanwezigheid van onloochenbare natuurkrachten volledig verkeerd dat ze vanuit zichzelf werkten, zonder invloed van één of andere macht die ze bepaalde. Volgens de mening van deze wijzen was de goddelijke werkzaamheid als zodanig en een bewust kunnen dienen van deze goddelijkheid iets dat helemaal niet bewezen was en moest daarom beslist afgewezen worden. Want in geen enkel tijdperk was de drang naar de waarheid sterker dan juist in deze tijd van de wijzen.

Ook toen al wekte God mensen op die met bepaalde tussenpozen een sprankje licht brachten onder hun gelijken en die zich als volgt uitten: dat de wereld met alles wat leeft en bestaat van de werkzaamheid van een God getuigt en dat deze Godheid zich in alle leven uit, van het kleinste schepsel tot aan de mens. Tegen deze wijsheden konden de tegenstanders niet op, wanneer ze overduidelijk kennis verkregen van de buitengewone kracht die in de mensen woonde die de waarheid verkondigden. Deze kracht werd steeds aangewend waar de mensen gevaar liepen onderworpen te worden aan een totale overheersing van de materie.

In tijden van geestelijke blindheid, wanneer de geestelijke nacht de mensen omsloot, brak steeds weer een lichtstraal door en de Heer vond hier en daar ingang in de mensenharten. Zo was de aardse nabijheid van de Heer in elk tijdperk te bespeuren, zowel voor alsook na het grote verlossingswerk van Christus. Maar in alle tijden blijven er slechts weinigen de goddelijke Heer en Meester zo toegenegen dat ze in staat zijn de stem van de Heer te horen. Maar ze zijn te allen tijde gezegend.

Wanneer de wil van het mensenkind zo’n bereidheid opbrengt die zich uit in het ontvangen van goddelijke berichten, dan moesten de waarheden van de eeuwige schepping ook in alle tijden aan de mensen op aarde toegankelijk gemaakt worden. En derhalve bleef de aarde van oudsher niet zonder toebedeling. Het was altijd en eeuwig hetzelfde. Er werd helderheid van geest gegeven aan degenen die diep in hun hart zochten en de eeuwige Godheid werd door hen ook steeds erkend, hoewel deze waarheid niet als leer verder gegeven kon worden, maar steeds weer door elke mens zelf moest worden aanvaard.

Zo heeft altijd een aantal wezens de geestelijke rijpheid bereikt, die nu de mensenkinderen steeds weer doorlopend onderrichten en die aansporingen aan hen laten toekomen om ook van hun kant te zoeken en in het hart te vorsen naar de eeuwig onveranderlijke Godheid die alles wijselijk regeert.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Ondermijnen van de leer van Christus

B.D. 0427 from 22. mei 1938, taken from Book No. 9

De blik van de Heer gaat ver vooruit en van overal komen de draden van het lot samen in de eeuwigheid. Als jullie de bijl aan de wortels van een boom plaatsen, dan moeten jullie onvermijdelijk de hele boom vellen. Op dezelfde manier zal ook een volledig gebouw instorten als jullie de fundamenten opblazen. En waar er onophoudelijk gewerkt wordt om het bouwwerk van God, wat de leer van Christus is, te ondermijnen, moet noodgedwongen de gehele mensheid ten onder gaan. Want alleen op deze leer is het eeuwige leven gebaseerd.

Eens bracht de Heer en Meester voor de mensen helder en duidelijk tot uitdrukking dat het volgen van al Zijn leringen een permanent gebod was. Tijdens Zijn levensloop op aarde begeleidden en ondersteunden talloze wonderen Zijn leringen en gaven de ongelovigen er zichtbaar kennis van dat Gods Wezen en de hoogste Kracht Zelf zich in de menselijke omhulling Jezus verborg en hierdoor tot de mensen sprak. Zo een geweldig werk als de leringen die door Jezus aan de mensen geopenbaard zijn, kon nooit mensenwerk zijn. De goddelijke kracht van Zijn woorden, verbonden met de diepste liefde voor de mensen, getuigden ervan dat de Heer Zelf tot de mensen sprak.

En zo een werk, het Woord van God dat sinds eeuwigheid bestond en in eeuwigheid zal blijven bestaan, zal nu door menselijk willen vernietigd worden? De wereld zelf zal eerder uit zijn voegen barsten, vooraleer de mensheid zoiets volbrengt. En waar men desondanks een handje wil helpen en zal proberen het vernietigingswerk aan te pakken, zal men zichzelf van de levensader afsnijden en zal men zich langzaam naar ziel en lichaam te gronde richten. Want dan strijden jullie hoogst persoonlijk tegen de Heer. En zullen jullie dan niet het onderspit moeten delven?

Als door valse vrienden zullen jullie geadviseerd worden door degenen die zich bevoegd wanen verklaringen te geven voor dit aardse leven. Deze zijn zelf zo bovenmate zelfzuchtig, dat ze ook in dit streven hun eigenbelang zoeken. Ze maten zich onmiskenbaar met een berekenende bedoeling aan om zelf bevelen uit te vaardigen. Verder willen ze zelfzuchtig de mensen begrijpelijk maken dat God Zelf zich nooit aan de wezens op aarde te kennen geeft, behalve in de zichtbare werkzaamheid van de natuur, maar dat de verbinding van God met de mensen door Jezus Christus alleen maar geloofwaardig werd gemaakt om daarmee een volk dat dermate geestelijk geïmponeerd werd, van de eigen wilskracht te beroven en om de daadkracht van dit volk voor onafzienbare tijd te verzwakken.

Deze opvatting die nu verdedigd wordt, laat echter geen onbeperkte macht toe. Het volk zal, als het gelooft, veeleer de geboden van God voor ogen houden en er streng naar leven. Maar dit zou dan nadelig zijn voor de aardse machthebbers, die alles willen beheersen, omdat er daardoor een bepaalde grens aan hun macht gesteld zou worden. Daarom proberen ze al het goddelijke werk als aardse begoocheling voor te stellen om ertegen ten strijde te trekken. Dit wordt volgens het goddelijke raadsbesluit toegelaten en de goddelijke leer moet dit dulden om gereinigd en met vernieuwde kracht weer op te staan en zich des te sterker te handhaven in verdere tijden. En daarom zal degene die tegen het Woord van God strijdt, naar lichaam en ziel te gronde gaan. Maar dit Woord zal tot in alle eeuwigheid onveranderlijk blijven bestaan.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Kennisgeving ter verklaring van 0410

B.D. 0428 from 23. mei 1938, taken from Book No. 9

De gang over de aarde is niets anders dan een overgang naar de eeuwige regionen en het is steeds de mens zelf die zijn toestand in die regionen bepaalt. Als hij zijn leven geleid heeft in een voortdurend streven naar geestelijk goed, dan hoeft hij nooit meer te vrezen dat het leven aan gene zijde voor hem een belastende uitwerking heeft. Hij zal het uur van de dood nooit hoeven te vrezen en hij zal het aardse dal slechts verlaten om het te verruilen voor hemelse velden die hem onvergelijkelijk lieflijk zullen toeschijnen. Maar de innerlijke terugkeer naar God moet plaatsgevonden hebben.

De vereniging met het hoogste Wezen moet eraan voorafgegaan zijn, als de mens deze geestestoestand wil bereiken die hem een volledige oplossing van zijn omhulsel garandeert. In het andere geval echter zal het menselijke omhulsel zich niet zo gemakkelijk van de ziel losmaken. Hoewel de ziel haar aardse lichaam weliswaar verlaten heeft, is ze toch niet vrij. De omhulling van de geest kleeft nog aan haar. Ze is niet volledig vrij, maar wordt nog door dezelfde ketenen als op aarde verhinderd zich vrij omhoog te kunnen begeven in de hogere sferen. En deze toestand zal dan gelijk zijn aan de aardse toestand, aangezien de ziel in het hiernamaals nog in dezelfde onwetendheid en verstoktheid verkeert. Zijzelf is zich ook vaak niet bewust dat ze de aarde reeds verlaten heeft.

Om die reden treft jullie geest steeds die sfeer aan waaraan hij gelijkwaardig is. En als de ziel de toestand van rijpheid reeds op aarde bereikt heeft, dan gaat ze bij de lichamelijke dood ook onmiddellijk in de lichtsferen binnen. Ze hoeft in het hiernamaals dan niet eerst de eindeloos lange weg van strijd te gaan die gelijk is aan de aardse toestand, maar die niet zo gemakkelijk overwonnen kan worden als op aarde.

Geef daarom niet toe aan de verzoeking te geloven dat jullie daarboven nog de mogelijkheid gegeven is tot rijping van de ziel. Dit is veel moeilijker en het besef van de onbenutte tijd op aarde is onzegbaar berouwvol. Daarom is het altijd raadzamer om als onvolmaakte wezens met angst aan het hiernamaals te denken en dan reeds op aarde onafgebroken naar de hoogst mogelijke volmaaktheid te streven, dan zich in traagheid over te geven aan de hoop dat men daar zou kunnen inhalen wat hier verzuimd werd.

Het aardse leven met alle kommer en kwel is niets vergeleken met de strijd van zulke onvolmaakte zielen in het hiernamaals. Want daar zijn er jullie niet zulke mogelijkheden gegeven als op aarde. Jullie worsteling zal veel zwaarder zijn totdat al het menselijk aardse zich volledig van jullie geest afgescheiden heeft en deze geest dan de graad bereikt heeft waarmee hij opgenomen kan worden in een nieuw lichtrijk. Dus is het begrijpelijk dat een ziel zolang de toestand van de mens wordt opgelegd totdat ze de graad van rijpheid bereikt heeft, die voor haar bestemd is.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Liefde

B.D. 0429 from 23. mei 1938, taken from Book No. 9

Degenen die Mij liefhebben staan in Mijn genade. Mijn kind, in jouw hart is de gloed waarvan Ik het middelpunt ben, nog niet ontvlamd. Het vuur van de Liefde is een heel klein vlammetje voor de mensenkinderen voor wie het Hoogste en Heiligste nog verborgen is en die Mij nog niet in Mijn gehele wezen gevat hebben. Zoals jij je er nog niet van bewust bent met welke innigheid Ik de mijnen aan Mijn hart druk, zo ben jij je ook nog niet bewust van de kracht van Mijn Liefde.

En wanneer deze kracht zich zal uiten, dan zullen de hemel en de aarde voor jou ontsloten worden en de Liefde zal in jou met zo’n geweld ontbranden dat je gelooft haast te vergaan. Je wordt door zo’n verlangen naar de Heiland overvallen dat het aardse leven je onverdraaglijk toeschijnt en je niets anders meer verlangt dan met Mij verenigd te zijn. En dan moet het blijken of je in staat bent Mij een offer te brengen, of jij je voor de tijd op aarde tevredenstelt met het besef van Mijn Liefde die naar jou gekeerd is en omwille van deze Liefde voor Mij werkzaam wilt zijn op aarde, wanneer je tijd gekomen is.

Ik verlaat je nooit ofte nimmer en Ik ben altijd bij jou. Toch moet je op aarde eerst de graad verwerven die je het hoogste loon in de eeuwigheid zal opleveren: het kindschap van God met alle rechten die door de Vader overgeleverd zijn en onbeschrijflijke zaligheid. Als je dit aardse leven wilt dragen, zal Ik je de kracht geven door Mijn Liefde. Maar je moet eerst inzien wie Ik ben, dan pas zul je Me kunnen liefhebben, zoals al Mijn kinderen Me moeten liefhebben.

Jij, Mijn kind op aarde, gaat zo’n uitermate genadevolle weg. En er worden poorten voor jou geopend die veel verborgen zaken voor je bekendmaken. Je wandelt in het licht en zoekt Mij elke dag en elk uur. Ik wil Me door jou laten vinden en Ik wil je het gezichtsvermogen geven, zodat je Mij mag herkennen, opdat je Me voortaan zult liefhebben met alle gloed waartoe je hart in staat is.

Ik moet je eerst helemaal vastgrijpen. Ik moet je verlangen naar Mij steeds groter laten worden. Dan pas wil Ik je dorst lessen en Zelf naar je toe komen en in jou het heiligste gevoel opwekken: brandende, onuitwisbare Liefde die tot in eeuwigheid duurt. Degenen die Mij zoeken, zullen Mij vinden. En degenen die Mij willen dienen, moeten niet heersen. Niets is echter mogelijk zonder de liefde, want alleen zij brengt jullie dichter bij de eeuwigheid. Begeer daarom slechts innig en vurig Mij te kennen en Ik wil je gebed beantwoorden en je de zaligheid van de hemel laten proeven, opdat je eeuwig niets anders verlangt dan voor je Heiland te leven en te sterven.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Oneindigheid - Eeuwigheid - Omvang van het scheppingswerk - Scheppende geesten

B.D. 0430 from 24. mei 1938, taken from Book No. 9

De hemelen loven de eer van de Eeuwige. De wereld is, geestelijk gezien, een bouwwerk van onvermoede omvang en machtigheid. Want de Heer heeft alles in een zodanige omvang geschapen dat er zich miljoenen en nog eens miljoenen wezens in kunnen verliezen als in het niets. Vaak wordt de mening verdedigd dat het leger van scheppende geesten ten aanzien van deze onmetelijke omvang slechts in beperkte mate werkzaam is, dat dus deze oneindigheid niet overal met wezens en de voor hen noodzakelijke omgeving geschapen is, dat er veel eerder een verder volledig levenloze ruimte in deze schepping van God is die pas over vele duizenden jaren aan zijn doel zou moeten beantwoorden en dan ook talloze wezens zou moeten bergen.

De mensen op de aarde kunnen de geweldige omvang van het scheppingswerk niet vatten en evenmin de bestemming van elk deeltje van het heelal. Waar de godheid werkt, is het menselijke begripsvermogen ontoereikend om dit werk in zijn volledige omvang te kunnen vatten. De aarde herbergt slechts een heel klein deel van de wezens en scheppingen van God, maar in de oneindigheid zijn er talloze van dergelijke kleine werelden te vinden, die allemaal door Gods macht en wil zijn ontstaan. En geen enkele daarvan zal de wijze leiding en de voortdurende zorg van de goddelijke Schepper hoeven te missen. Overal is de godheid op dezelfde wijze werkzaam om steeds weer wezens tot ontwikkeling te brengen voor wie dezelfde kracht, macht en wilskracht kenmerkend is, en die dan dezelfde taak krijgen om voortdurend in de Geest van de eeuwige Schepper te scheppen. Zo gaat alles sinds eeuwigheid voort volgens dezelfde wet en tot in alle eeuwigheid zal dit verdergaan.

Het eindeloos opwekken van alle werelden zal de goddelijke Schepper nooit werkeloos laten rusten. En het zal aan elk wezen overgelaten worden zichzelf zo te ontwikkelen dat het op dezelfde wijze kan scheppen en tot leven wekken en dat het daardoor weer een deel van de eeuwige godheid wordt en dat zo dezelfde kracht in hem woont, die zich in de wonderwerken van de goddelijke schepping uit.

Op deze manier zullen de begrippen oneindigheid en eeuwigheid voor jullie gemakkelijker te begrijpen zijn, want er is een eindeloos lange tijd nodig om deze toestand te bereiken en wederom kan er door een beperkte ruimte geen grens gesteld worden aan de ontwikkelingsmogelijkheid van de wezens.

De stem van de Heer roept voortdurend al deze wezens toe. En wie deze stem hoort, zal als rechtmatig kind van de Vader daar zijn, waar de Vader is, en ook op dezelfde manier in eeuwigheid werken.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Verschijnen van de Heer - Versterking tijdens het lijden - Zweefbaan

B.D. 0431 from 24. mei 1938, taken from Book No. 9

Zie, Mijn kind, Mijn kracht heerst overal. In elke seconde zijn ontelbare geestelijke wezens werkzaam die Mij dienen voor het zielenheil van de mensen op aarde. En Ik sta met Mijn wil boven hen allen, leidend en ingrijpend in alle gebeurtenissen. Wie Mijn stem hoort, is een kind dat door Mij begeleid wordt en dat op elk moment zeker kan zijn van Mijn hulp.

Je leeft in een tijd van innerlijke ontreddering op aarde en deze tijd vraagt veel strijdkrachten die zich voor Mij inzetten. En alleen de grootste liefde voor Mij maakt deze strijders bekwaam alle onrecht op zich te nemen, dat het lot is van Mijn aanhangers. Dan zal Ik Zelf verschijnen, want zij hebben buitengewone kracht nodig die alleen Ik Zelf hun kan en wil geven.

Wees niet bang, jullie die Mij willen dienen. Jullie lot zal voor de wereld wel zwaar lijken, maar Ik houd jullie ver van smart en leed. Jullie hebben Mij. En wie Mij in het hart heeft, voelt geen lijden en vreest de lichamelijke dood niet. Hij verlangt alleen vurig naar Mij en hij kan in deze Liefde het ongelooflijke presteren. Dat zal Mijn troost voor jou zijn en voor je hart dat naar liefde verlangt. De tijd is nabij en je hart zal jubelen als deze vervuld wordt.

Het hele leven lijkt op een zweefbaan. De mensen worden moeiteloos hoog boven de aardbodem gevoerd, waar de mens vaak geen voet kan zetten op de oneffen hellingen vol kloven. Dit wil zeggen dat de wil van de Vader ook de geest leidt van diegenen die zich aan Hem toevertrouwen, waar er langs natuurlijke weg een versperring is, waar de geest gekneveld is en moeilijk de weg omhoog kan vinden.

Laat de hemelse Vader zorg dragen voor alle dingen. Zijn Vaderliefde verschaft jullie overal wegen die naar Hem leiden, wanneer jullie maar acht slaan op deze wegen en geen gevaar schuwen. Het Wezen van de godheid zal voor niemand verborgen blijven die maar in het hart Mij aanroept. Voor hem zal het tot zijn hoogste zaligheid zichtbaar worden. En degene die Mijn beeld in zich heeft opgenomen, strijdt voortaan voor de Heer en Heiland. En deze strijd zal zegenrijk zijn omdat Mijn strijders door Mij gezegend zijn.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Inzicht in het hiernamaals - Vermomming van de lichtwezens - Zelfverwijt

B.D. 0432 from 25. mei 1938, taken from Book No. 9

Jullie moeten te allen tijden diegenen gedenken die het aardse dal al lang verlaten hebben en die in een onrijpe toestand het hiernamaals moesten binnengaan. Er is hun waarlijk een zwaar lot beschoren. Ze kunnen de weg niet vinden in de omgeving die hun gegeven is. Ze hebben geen vrede met zichzelf en ze zijn dermate ongelukkig dat de Liefde hun tegemoet moet komen om hen te verlossen, dat wil zeggen om hen te helpen om ook daar vanuit hun duisternis de goede weg te vinden.

Waar de ziel nu om licht strijdt, wordt ze juist geleid en komt ze beslist vooruit. Maar het is juist de tijd tot aan het inzicht, die voor deze ziel zo onzegbaar zwaar is. Hier op aarde gaf God haar genade na genade opdat ze de weg zou vinden naar het geloof in de Heer Jezus Christus. Daar moeten ze dat nog veel meer uit eigen kracht proberen te bereiken, dat wil zeggen met de eigen wil dit inzicht proberen na te streven. Dan moet hun eerst de kracht worden toegevoerd door de liefhebbende werkzaamheid van de hogere geestelijke wezens of door het liefdevol gedenken in gebed op aarde.

Er is zo een groot onderscheid tussen een volmaakt geestelijk wezen en de ziel die aan hem toevertrouwd is, dat het vanuit zodanige lichtintensiteit onmogelijk zou zijn de ziel, rond wie het nog duistere nacht is, weldadig te beïnvloeden. Ze zou zich weliswaar dwangmatig tot het licht bekennen, maar ze zou door deze plotselinge lichtintensiteit ook moeten vergaan en een volledige loutering van de ziel zou zich niet kunnen voltrekken. Daarom is het een lichtwezen opgedragen een vermomming aan te nemen die hem de omgang met de arme ziel gemakkelijker mogelijk maakt. En in dit gewaad, dat slechts een beetje lichter is dan dat van de dwalende ziel, brengt de lichtgeest de verbinding met haar tot stand en probeert haar nu tot inzicht in haar situatie te brengen.

Er worden haar hierbij vele mogelijkheden geboden en afgeschilderd die de verbetering van haar situatie ondersteunen. De ziel die in haar duisternis al zo hopeloos was geworden, grijpt alles aan met het innigste verlangen om zich maar uit de huidige situatie te bevrijden. En zo begint het streven naar het licht. De toestand van zulke naakte zielen die aan zichzelf zijn overgelaten en die in de kwelling van zelfverwijten hun verzuimde leven gedenken, is vaak deerniswekkend. En er wordt een zeer groot werk van Liefde voor deze wezens uitgevoerd, wanneer hun een beetje hulp wordt gebracht. Dit kunnen de mensen zo ontzettend gemakkelijk en rijkelijk doen als ze in gebed deze lichtloze en hard strijdende zielen gedenken, die op aarde weliswaar uit eigen schuld al de genade die hun geboden werd, afwezen en die nu bijzonder dankbaar elk beetje hulp aannemen, die hun situatie voor hen draaglijker maakt.

Als jullie een buitengewone hoeveelheid dankbaarheid willen verwerven, kom dan deze zielen te hulp. Ze smachten in de duisternis en ze kunnen zich zonder deze hulp niet verlossen. En ze worden ook nooit tot de lichtkring toegelaten vooraleer ze zelf de vaste wil hebben zich met alle krachten aan de duisternis te ontrukken en naar lichte regionen te streven. En om deze wil uit zichzelf te kunnen opbrengen, moeten jullie deze arme zielen helpen en hun in voortdurende zorg in jullie gebed gedenken, opdat het licht ook daar binnendringt en ontelbare wezens met behulp van de liefde verlost worden.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

De nabijheid van God - Aardse goederen - Onthouding en offer

B.D. 0433 from 25. mei 1938, taken from Book No. 9

Breng de Heer alles ten offer wat jullie lief en waardevol is. En jullie zullen het voor iets veel mooiers mogen inruilen en uit Zijn hand mogen ontvangen. Maar degenen die zich in de aardse dingen verheugen en niets willen opgeven, worden ook als het ware met ketenen aan de materie vastgeklonken. Ze leven er dag na dag op los, maar ze vinden nooit de zoete vrede in hun hart die enkel en alleen die mensenkinderen gegund is, die zich gewillig losmaken van alles wat aards is.

Het is een zo onschatbaar goed om de nabijheid van God waardig te worden, dat alle aardse goederen tezamen hier tegenover in een niets vallen. Aangezien de mensen verblind zijn door de schijngoederen van de aarde, kunnen ze zich er moeilijk van losmaken. Ze streven er steeds maar naar deze goederen te vermeerderen en ze zien daarbij niet dat de geestelijke dood hiermee gepaard gaat, dat ze door een lange, duistere tunnel gevoerd worden waaraan vaak geen einde wil komen gedurende hun tijd op aarde.

De zon, het helder stralende daglicht, houden ze lichtvaardig voor een zinsbegoocheling, die hun geest echter in de duistere nacht voert. En dit leidt bijgevolg tot de geestelijke dood, wanneer de mens niet meer tot het geestelijke inzicht komt en dit alles opoffert om daarvoor het licht van de goddelijke genadezon te verwerven.

Degenen die op aarde nooit naar eer gestreefd hebben, hun valt de hoogste eer van de hemel ten deel. En degenen die zich op aarde gewillig om Gods wil van begeerten onthielden, hun zal het hoogste genot van de hemel ten deel vallen. Zo betaalt de Heer duizendvoudig terug wat voor Hem uit liefde opgeofferd wordt. En Hij bedenkt ieder naar zijn daden op aarde.

Toch zal eenieder zich moeten bezinnen, opdat hij niet de voorkeur geeft aan de goederen van de aarde boven die van de eeuwigheid. Want aardse goederen dragen slechts bij aan het welzijn van jullie lichaam en verschaffen jullie louter lichamelijke genietingen. Het geeft jullie slechts aanzien bij de mensen. Maar voor de eeuwigheid is dit totaal waardeloos, ja veel eerder hinderlijk. Want het zal voor jullie de weg naar boven moeilijker maken.

Maar een hart dat alles opgeeft en geen vreugde heeft aan aards bezit en alleen de Heer erkent als bezit dat het nastreven waard is, zal in alle overvloed in de eeuwigheid bedacht worden. En dit hart zal zijn geestelijk bezit doen toenemen en wijselijk zorgen voor alle behoeften van de ziel. En omdat hij alles opgaf, zal hij mateloos ontvangen, wat hem de hoogste zaligheid zal bezorgen.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Wil - Geloof - Weten

B.D. 0434 from 26. mei 1938, taken from Book No. 9

Alleen het allervolmaaktste lichtwezen zal in de diepste diepte van de goddelijke wijsheid kunnen binnendringen. Maar de mensheid valt een buitengewone genade ten deel, wanneer haar kennis wordt gegeven van dingen die voor de wereld anders verborgen blijven. En dit is toegelaten met de bedoeling dat al die mensenkinderen aan wie de wijsheid van God een blik in de oneindigheid toestaat, de weg zullen vinden naar een steeds dieper geloof. Het geloof is in zijn kracht tot alles in staat. Degenen die bereid zijn te geloven, worden geholpen opdat hun zwakke geloof zo sterk wordt als een muur. En alleen het ongelovige gemoed zal al wat God de Heer de zijnen liefdevol aanbiedt, weigeren aan te nemen.

Kijk ook naar de natuur, hoe alles volgens een regelmatig verloop naar de wil van de Schepper zich ontwikkelt en weer vergaat. En hoeveel mensen gaan daar achteloos aan voorbij? Al deze wonderwerken geven hun niet ook maar een vermoeden van de goddelijke werkzaamheid. Aan hen zouden er nog veel grotere tekenen gegeven kunnen worden, ze zouden al het wonderbaarlijke eveneens zonder aantasting van hun geloof ervaren, zolang er één of andere menselijke, dat wil zeggen aardse verklaring voor gegeven kan worden. Want wat hun geloof zou dwingen, zou nutteloos zijn voor hun geestelijke ontwikkeling.

Daarom kiest de Heer voor Zijn openbaringen steeds die mensenkinderen die bereid zijn ze aan te nemen, die willen geloven. En op die manier is de voorwaarde gegeven voor een vorsen naar de wijsheid van God. Ze moeten weliswaar ook de twijfels meester worden, die als sterkste vijand steeds weer het geloof willen doen wankelen, maar als de wil om te geloven sterker is, dan zal hij ook spoedig alle tegenkantingen overwinnen. En dan zullen er geen grenzen zijn voor degene die de diepten van de goddelijke wijsheid onderzoekt.

Zeer weinigen zijn in staat zich helder voor te stellen in hoeverre een sterk geloof helpt bij de toe-eigening van een onvermoede kennis van dingen die verborgen zijn voor de mensen die zonder geloof leven. En daarom zal het aantal van degenen die in onwetendheid leven, steeds veel groter zijn, omdat er maar een klein deel van de mensheid tot het diepe geloof doordringt.

Maar jullie hebben dat zelf in de hand. Het is steeds weer het gebed dat jullie stap voor stap omhoog voert. En als jullie niet diep kunnen geloven en toch van goede wil zijn, bid dan innig vanuit jullie hart. Als jullie nog het geloof hebben in de kracht van het gebed, dan zullen jullie geholpen worden. De hulp van de Heer en de eigen wil gaan hand in hand. En waar jullie om vragen, dat moeten jullie bereiken.

De Liefde van de Heer is zo groot dat ze de wensen van de kinderen op aarde maar al te graag vervult, wanneer de drijfveer van deze wensen de wil is om tot de Heer te komen. En wat jullie aan kennis wordt overgebracht, moet jullie geloof steeds dieper vormgeven en zo bereiken jullie door de genade van de Heer kennis van dingen die anders voor jullie verborgen zouden blijven, maar die door diep geloof overgedragen worden aan iedereen die zijn kennis van de goddelijke wijsheid wil uitbreiden.

En wat jullie wordt geboden, is steeds alleen maar een voortvloeisel uit de goddelijke genade om voor jullie die geloven, de levensweg lichter te maken en jullie in alle eerbied en liefde voor de Heer tot lichtwezens te ontwikkelen.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Ompraten door bekenden

B.D. 0435 from 26. mei 1938, taken from Book No. 9

Laat je niet beroven van het geloof in je God. De Heer en Heiland weet beter wat jullie nodig hebben. En daarom zal Hij nooit aarzelen om met Zijn kracht in te grijpen en een leger van strijders op te leiden die Zijn Woord en Zijn naam op aarde zullen verdedigen. Om deze reden is de roep uitgegaan naar bereidwillige kinderen op aarde. En wijs was degene die gevolg heeft gegeven aan de roep.

Het aardse dal herbergt veel mensen die het sprankje licht dat in hen schijnt, zouden willen uitdoven, omdat ze het licht schuwen en geloven dat ze meer beschermd zijn in de duisternis. Want het licht schijnt te fel op hun gebreken en zwaktes. Als ze die met de mantel der duisternis bedekken, voelen ze zich beter en kunnen ze het slechte beter navolgen.

Deze mensen betreuren het wanneer ze op hun valse leven opmerkzaam gemaakt worden en ze willen veel liever in de oude toestand volharden dan aan een ernstige omvorming van hun innerlijk wezen denken. Dan heeft het grootste licht geen enkele veredelende invloed. Ze trekken zich liever weer terug in hun schemertoestand en ze zijn steeds alleen actief wanneer het erom gaat aardse resultaten te behalen. De geestelijke ontwikkeling van hun ziel is voor hen niet bijzonder belangrijk.

Dergelijke verzoekingen moet je echter weerstaan. Geen enkele van de geuite ideeën is terug te voeren op ijverige overdenking, maar de tegenspraak is slechts gebaseerd op de bezorgdheid dat jouw onophoudelijke schrijven je de bekwaamheid zou kunnen ontnemen om op dezelfde wijze werkzaam te zijn als tot nu toe.

Het gebod van de naastenliefde moet toegepast en nagevolgd worden. Maar waar zal de mens die alleen aan zichzelf denkt, dat in acht nemen? En deze naastenliefde zou zich daar al moeten uiten, dan zou elke kennisgeving ook de kracht hebben om er binnen te dringen. De woorden van God zouden moeten weerklinken in de harten en een welbehagen teweegbrengen. Maar de mensen verplaatsen zich in een soort weerstand en wijzen het daarom innerlijk af, omdat de waarheid hun helemaal niet zo draaglijk lijkt en ze daarom liever in de vroegere onwetendheid volharden, waar ze zich beter bij voelen. Laat hun daarom hun wil totdat ze zich daar vanzelf toe bekennen. Maar doe verder je plicht die je hart en de liefde voor de Heer je beveelt. Dan zal de zegen niet uitblijven.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Secularisatie van de staat

B.D. 0436 from 27. mei 1938, taken from Book No. 9

De mensen willen aan een onmiskenbare secularisatie van de staat beginnen die elk kwaad helpt voortstuwen. Men zou daarbij steeds voor ogen moeten houden dat de staat noodgedwongen ineen moet storten wanneer de eenvoudigste leer van God en Zijn gerechtigheid uit het hart van het volk wordt gerukt. Alle aardse orde is in de eerste plaats en vooral een gevolg van de innerlijke instelling ten opzichte van God.

De naties van alle volkeren weten dat geen enkele wet die door de staat gegeven wordt, te vervullen zou zijn, wanneer het denken van dit volk niet eerst door een leer van een goddelijk wezen dat boven al het aardse staat, zo zou worden voorbereid dat dit volk zich aan de wet houdt. Een hard wezen zal steeds weerstand bieden aan alle verlangens van een hogere macht. Als men nu eerst een mens tot een meegaand wezen omvormt dat zich gewillig laat vormen, dan zal hij ook nakomen wat van hem verlangd wordt. En niets anders dan de geloofsleer kan zo’n mens zacht en buigzaam maken. En daarom zal een godvrezend volk ook altijd veel eerder alle aardse wetten proberen te vervullen dan een volk dat men het geloof in een rechtvaardiging voor de eeuwige godheid en in een vergelding na de dood ontnomen heeft.

Als kleine wenk is het al voldoende te zeggen dat een dergelijk volk weldra ook een aardse straf niet meer zal vrezen, want elk verantwoordelijkheidsgevoel in hem wordt langzaam verstikt. Dit gevoel wortelt nu eenmaal in de instelling ten opzichte van God. Wanneer een volk alle geloof aan een vergelding ontnomen wordt, zal men een hoger wezen nog wel vrezen, maar geen aardse macht. Dan zullen de hartstochten in een menselijke ziel hevig ontbranden. Ze zullen, zoals ongebonden elementen, alles in bezit willen nemen of ook zonder remmingen alles verwoesten. Want de impuls tot vernietigen is zo’n wezen zonder geloof veel meer eigen dan de impuls tot instandhouding.

Uit een dergelijke secularisatie zou verder volgen dat er weldra geen onderscheid meer zou bestaan tussen de mensen die nu nog verschillend zijn van aard. Want aangezien ze afkerig zouden zijn van een bovenwereldlijke Schepper, dat wil zeggen Hem niet meer zouden willen erkennen, zou ook spoedig elke ziel zich slechts louter materieel ontwikkelen. Van een vergeestelijking zou nooit sprake kunnen zijn en er zou bijgevolg ook geen streven zijn om een hogere geestelijke trap te bereiken. Dan zou alles geestelijk gezien steeds op de aarde verblijven en door de aardse krachten en hun ongunstige uitstralingen beïnvloed worden. En het einde van deze wezens na hun aardse heengaan zou een volledige geestelijke dood zijn.

Maar nog aan geen enkele regering is er de onbegrensde macht gegeven om een dermate vernietigende invloed te hebben op de ziel van de mensenkinderen. Overal zal er op basis hiervan een werk aanvangen om de mensen attent te maken op de verschrikkelijke gevolgen van een dergelijk voornemen. Wat de volkeren vroeger in onwetendheid en volledige blindheid als leer van de godheid hadden opgebouwd, was nog oneindig waardevoller dan het huidige plan om een reeds bestaande goddelijke leer aan te tasten en de poging haar te vernietigen.

O, wat een bitter verdriet moet deze aarde nog treffen, wat een ellende moeten de mensenkinderen nog dulden opdat ze zich weer volledig naar deze zuivere leer toekeren! En wat een erge misdaad is deze planmatige intentie om deze leer te vernietigen, om te strijden tegen alles wat de mensen tot nu toe voor het kwade behoed heeft, indien het slechts erkend en nageleefd werd. De vele pogingen om doctrines die voor het volk schadelijk zijn, zogenaamd te reinigen, zullen mislukken. In plaats daarvan zal echter in heldere reinheid opstaan wat sinds eeuwigheid bestaat en niet vergaan kan: het zuivere Woord van Jezus Christus, de waarachtige, goddelijke leer die de enige is die de mensen zegen kan brengen en hen naar hun rechtmatige bestemming toevoert: het eeuwige leven.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Offer en werken van liefde

B.D. 0437 from 27. mei 1938, taken from Book No. 9

Doe steeds alleen maar het goede en je zult in Mij de vergelding vinden. Want je trekt Me met elke goede daad dichter naar je toe. En hetzelfde wordt je ook op het hart gedrukt, als je de goddelijke genade in onbegrensde mate wilt verwerven. Alleen moet je met elke goede daad ook steeds de liefde verbinden. Alleen goede werken die uit liefde geboren zijn, staan bij Mij in aanzien.

Mijn lief kind, hoe moeizaam komt de verstandhouding vaak tot stand. Dat moet je te denken geven, dat je bereidheid niet altijd hetzelfde is. Je moet ook vaak je dagelijkse gebed vervangen door een daad van liefde en precies vanuit dit werk zal de kracht tot opname je veel gemakkelijker toestromen. Wat jullie mensen teweeg kunnen brengen, als jullie je slechts actiever in de liefde zouden willen oefenen, is zo grenzeloos, dat jullie daardoor al gezegend zijn op aarde. Maar jullie benutten helaas veel te weinig de gelegenheid om zulke zegen te verwerven. Voor het hemelse vaderland hebben jullie immers zo veel liefdeswerk nodig. Want dit helpt jullie om in het rijk van God binnen te gaan. Door de liefde ontwikkelt zich in jullie alle voordeel. Maar jullie kunnen zonder liefdeswerken niet verwachten dat de Heer met jullie spreekt als een Vader met Zijn kinderen.

Let daarom op: als jullie de Heer een offer brengen uit liefde voor Hem, dan zal jullie ook de kracht toekomen om op dit offer andere te laten volgen. En jullie geest, jullie geloof en vertrouwen zullen sterker worden. Jullie zullen de goddelijke Heiland liefhebben en jullie zullen door Hem de woorden van Liefde vernemen. Maar steeds moet jullie hart spreken. Het moet zich met het inzicht in de goddelijke waarheid op basis van uiterst edele beweegredenen inspannen om de nood en de ellende van de medemensen te stoppen. Het moet steeds alleen maar proberen leed te verzachten, vrede te geven en onophoudelijk de mensen op aarde en de Vader in de hemel te dienen.

Alleen degene die dient, zal groot worden in de geest. En wie verwaand is, zal vernederd worden. Alleen wanneer jullie ernaar streven zo te dienen, leren jullie de macht van de Liefde in haar volle uitwerking kennen. Jullie zullen uitverkoren worden om een koninkrijk te mogen regeren. Werk op aarde met mate als het gaat om aardse behoeften, maar zorg ononderbroken voor de ziel. En zo moeten jullie ook ononderbroken in de liefde werkzaam zijn, want zonder haar kan niemand volmaakt worden en kan hem ook weinig goddelijke genade gegeven worden.

De genade is voor jullie echter zo waardevol en zo moeilijk te ontberen, dat jullie die genade door werken van liefde moeten verwerven, als jullie willen dat de Vader in de hemel op dezelfde wijze Zijn liefde laat voelen. Er zal voor iedereen een groot arbeidsterrein zijn, wil de liefde zorgzaam beoefend worden en vruchten afwerpen om zowel op aarde als later in het hiernamaals bevorderlijk voor ons te zijn.

En plaats je nu onder de hoede van God en leg al je zorgen vol vertrouwen aan Zijn goddelijke Vaderhart. Hij zal je weten te troosten en Hij zal je Zijn hulp niet ontzeggen.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Bloemen - Omvorming van de wezens - Scheppingswerk

B.D. 0438 from 28. mei 1938, taken from Book No. 9

Zie de tuin van de Heer als één van Zijn liefelijkste scheppingen. De bloemen met hun enorme aantal en soorten verwijzen naar de onmetelijke kracht en vormingsliefde van de Heer. Telkens als er zich een wezen belichaamt, is er door de wil van God een vorm vastgesteld, waarin dit wezen kan verblijven en werkzaam zijn. Op dezelfde manier worden ook alle wezens aan wie de kracht van God een zichtbare werkzaamheid als taak heeft gegeven, steeds weer in vormen gebracht volgens de werkzaamheid die voor hen bepaald is.

Dat nu duizenden en nog eens duizenden van dergelijke wezens een zeer korte levensduur hebben, kan verklaard worden door het feit dat alles in de wereld moet bestaan, maar dat de vernietigingsdrang anderzijds weer een voortdurende verandering van deze wezens veroorzaakt. Aangezien er echter geen enkele concrete vernietiging van een wezen kan plaatsvinden, moeten deze wezens zich noodgedwongen steeds weer in andere vormen belichamen. Vandaar de snelle wisseling in de natuur, het eeuwige ontstaan en vergaan van alle schepselen. (In alle heliotroopkleurige gewassen belichamen zich wezens die de Vader van het heelal bestemd heeft tot dragers van de geest van God in het plantenrijk.)

Zo een wonderbaarlijk vormgeven van alle schepselen op aarde is ontstaan uit het verlangen van de scheppende geestelijke wezens. Zo kunnen ze zich op duizenden verschillende manieren bekendmaken. Het is telkens weer de taak van elk wezen om de vorm zolang te bezielen totdat het zelf rijp is geworden voor de herschepping in een andere vorm. En het is ook de bedoeling om met de belichaming in elke vorm deel te nemen aan het scheppingswerk van God, ook al is het op een willoze en onbewuste manier.

Het doorlopend omvormen resulteert dan vanzelf in steeds hogere opdrachten en het wezen verlost zich ook steeds meer van de neerwaartse drang, die nog steeds aan hem kleeft. In elke belichaming streeft hij naar het licht. En in uiteenlopende vormen is dit wezen daarom de mogelijkheid gegeven lof en eer voor de Heer van de schepping te uiten, want elke vorm is een waar kunstwerk. Maar juist omdat het niet in staat is dit te herkennen, schenkt het menselijke verstand vaak helemaal geen aandacht aan deze wonderwerken.

Waar heeft de grote Liefde van de Heer zich heerlijker geuit dan in de veelsoortige vorming van wat de aarde van onder tot boven bedekt? Zij het in het veld of in het woud, op de bergen of in het dal, zij het op de aardbodem of in de lucht: het is een onmetelijk werk van Gods almacht dat de Heer aan de mensen in aanschouw gegeven heeft. En in de variatie van de bloemen alleen al ligt zo een diepe betekenis verborgen dat elke variatie het denken van de mens mateloos zou kunnen bezighouden.

Wil toch als mens steeds bedenken: degene die er achteloos aan voorbijgaat, heeft niet de waarde van de bloemen ingezien. Maar ook jullie zijn allen deze weg gegaan en pas na een zeer lange strijd hebben ook jullie je huidige vorm verkregen. Voorheen konden jullie je echter alleen met de aarde verbinden doordat jullie in zulke kleinste vormen en geringste creaturen hebben deelgenomen aan het scheppingswerk van de Heer.

Eerbiedig daarom in elke bloem, in elke grashalm de eeuwige Schepper van hemel en aarde. En waardeer ook de kleinste wezens die door hun belichaming de Heer van hemel en aarde dienen.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Gevaar van wereldlijke vreugden

B.D. 0439 from 28. mei 1938, taken from Book No. 9

Het beste wapen tegen het boze is het gebed. Want reeds het verzoek om kracht behoedt jullie ervoor dat jullie het onderspit delven. Alles op aarde is beslist een gevaar voor de mensen, omdat het de gedachten gemakkelijk afleidt van het streven naar de eeuwigheid. De wereld moet echter met al haar aantrekkingskracht op de zintuigen van de mens inwerken, zodat deze hieraan zijn weerstand kan beproeven. Maar hoe gemakkelijker de wil de weg naar het geestelijke terugvindt, des te minder uitwerking de macht van het aardse heeft.

Helemaal afgesloten van de wereld kan de mens vaak veel minder gemakkelijk zijn waarde bewijzen dan wanneer de gevaren van alle kanten op hem afstormen. Want de geestelijke kracht kan zich niet zo goed ontwikkelen en versterken wanneer haar maar weinig weerstand gegeven wordt. Een gemakkelijk ingaan op alle verlokkingen van het leven is daarentegen een ernstig gevaar voor de geestestoestand van de mens. Want dit zal steeds een vervlakking van het zielenleven tot gevolg hebben, omdat de zin nooit tegelijk op het aardse en het geestelijke leven gericht kan zijn.

Maar in het waarachtige streven naar de geestelijke rijpheid zal het mensenkind zich steeds toevertrouwen aan de Heer die het zeker en liefdevol door alle gevaren heen voert. En een overwonnen verzoeking is steeds een geestelijke trede hoger. Daarom laten we jullie zo vaak waarschuwingen en aansporingen toekomen, om jullie af te houden van alles wat jullie zou kunnen hinderen op de weg naar boven. En jullie zullen daaruit steeds alleen maar Zijn liefdevolle zorg voor jullie moet opmaken, omdat er niet één van jullie zonder de kracht van het gebed aan deze verzoekingen voorbij kan gaan.

De gehele wereld met haar bekoringen zal jullie daarentegen niet meer deren, als jullie in liefde voor de goddelijke Heer zodanig zijn ontvlamd dat jullie voor jezelf niets meer op aarde verlangen, maar jullie alleen in deze liefde vervulling zoeken en vinden. Dan is voor jullie het gevaar van de wereldlijke vreugden voorbij, want dan kennen jullie slechts nog het ene verlangen om in Zijn nabijheid te zijn. Elk kind verlangt naar de Vader en Zijn grote Liefde trekt jullie naar Zijn hart toe. De wereld met haar vreugden is dan voor jullie niet meer het nastreven waard. Bid daarom dat jullie alle verzoekingen overwinnen. Bid onophoudelijk om kracht en om de goddelijke genade.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Sterk geloof - Vermogen om te oordelen - Voorspelling

B.D. 0440 from 29. mei 1938, taken from Book No. 9

“Degenen die in Mij volharden, zullen Mijn hulp niet hoeven te ontberen”, zegt de Heer. En zo zal ook jouw hart van alle twijfel gezuiverd worden, opdat een sterk geloof zich van je meester maakt en je verder volledig in dienst van de Heer zult staan. De Heer heeft de zijnen zonder onderscheid toebedeeld, maar hun eigen wil kan hen op geestelijk gebied ongelooflijk hoog laten stijgen.

Ongeacht wat jullie ook ooit zal bedreigen, de vijand kan jullie niets maken zolang jullie de hemelse Vader vurig om bescherming smeken. Want Zijn wil staat boven alles, dus ook boven de vijandelijke machten die gehinderd worden bij de uitvoering van hun schandelijke plannen zodra de afkeer daarvan in het mensenkind ontwaakt en de hulp van God wordt gevraagd, ook al is het slechts in gedachten.

Aarzel daarom nooit en geef jullie vol vertrouwen over aan de bescherming van God en jullie zullen in alle verzoekingen overwinnaars blijven. In de komende decennia gebeuren er zeldzame dingen op en boven de aarde. Zo zal de aarde zich geleidelijk beginnen te verzetten tegen elke bovenmatige omvorming van mensenhand. Dit is een teken van het inwerken van de goddelijke wil die alle bewust levende wezens die de aarde herbergt, naar boven wil wijzen.

Dit kan alleen op zo’n manier gebeuren dat er in al deze ongewone verschijningen een planmatigheid schuilt. Want alleen daaraan zal men herkennen dat men deze dingen niet kan ontwijken en dan zal men pas de oren beginnen te spitsen en zich inspannen voor een ander denken. Maar dit zullen er ook maar weinigen doen, want massa’s mensen zullen dit ook weer wetenschappelijk proberen te verklaren en uit al deze verschijningen geen enkel verder voordeel trekken voor hun zielenheil. Maar het is aan iedereen overgelaten waarheen hij zijn geest wil wenden.

Als de Heer overduidelijk voorging, dan zou weldra alle bestaan verstarren in een geketende wil. Zolang de mens in staat is te denken, zal hij ook over het vrije vermogen om te oordelen beschikken en dit naar eigen goeddunken uiten. Op aarde kan nimmer een wezen tot rijpheid komen wanneer hem dit vermogen om te oordelen ontnomen zou worden of dit op één of andere manier gereguleerd zou worden. Want dan zou de vrije wil uitgeschakeld zijn en dan zou de geestelijke rijpheid niet meer nagestreefd kunnen worden.

Maar hoe anders is het gesteld met de mensen die slechts voor de dag van vandaag leven. Hun vermogen om te oordelen is zeer zwak geworden. Ze laten het volledig aan de medemensen over om datgene te beoordelen wat voor hen zelf ongemakkelijk is. Ze nemen ook klakkeloos het oordeel van hen aan, maar handelen toch weer volgens hun vrije wil. En op die manier zal weer slechts een klein deel gezegend zijn. En voor dit kleine deel zullen alle verschijnselen een voordelig effect hebben. Maar dan moeten ze zich met alle ijver naar hun eigenlijke bestemming toekeren. Want het duurt slechts korte tijd en er kan ongelooflijk veel en van hoog niveau bereikt worden, wanneer het streven ernstig wordt begonnen.

Laat de hongerigen geen gebrek lijden. En verlicht alles wat in de duisternis van jullie licht verlangt. Jullie zullen verzocht worden het brood uit te delen aan degenen die gebrek lijden. En het zal goed zijn, want dit zal allen verzadigen die ernaar verlangen. En het zal de kracht geven om van nu af aan hun ziel bij te staan om zich uit de materie los te maken en zich volledig naar het geestelijke toe te keren.

De gebeurtenissen zijn van zodanige aard dat hierdoor velen zullen proberen een ander leven te beginnen. Want het besef van een werkende godheid zal zo plotseling over deze mensenkinderen komen, dat ook hun hele denken en streven plotseling anders lijkt te zijn geworden. En dan komt het erop aan deze gemoedstoestand van de mensen te gebruiken en ze attent te maken op alles wat hen vast in het geloof kan verankeren. De hemel zal daaraan zijn zegen geven, wanneer jullie zullen werken ter ere van God en jullie vele van Zijn schaapjes naar Hem toe willen leiden. Een goede wil zal altijd gezegend zijn en goede vruchten dragen.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Geest van God - Kiem van Gods liefde

B.D. 0441 from 30. mei 1938, taken from Book No. 9

Verlang naar de Geest van God. Dan wordt alles in jullie dadelijk werkzaam. De ziel zal zich van de materie afwenden. Het vlees zal afstand doen van de vervulling van zijn verlangens. De Liefde zal intrek nemen in jullie hart en dan zullen jullie voelbaar gewaarworden hoe alles in jullie licht en helder wordt. En dit alles, wanneer jullie uit volkomen vrije wil vurig verlangen naar de vereniging met God.

Elk wezen draagt de kiem van de zuiverste Liefde Gods in zich. Als deze kiem eenmaal in het hart is opgekomen, dan groeit ze ook verder. Want de voeding die dit plantje nodig heeft, wordt toegevoerd door het Woord van God dat in de zuiverste vorm in het mensenhart binnendringt, opgenomen wordt en goed genuttigd wordt. Een hart dat zo gespijsd is, zal gedurende zijn aardse bestaan beslist geen gebrek hoeven te lijden. Het houdt zijn levenskracht in stand en hoeft alleen maar met alle gloed waartoe het in staat is, lief te hebben. Dan zal het ook spoedig vervuld worden van de goddelijke Geest. Want de Vader van het heelal wil zich aan zulke mensen Zelf openbaren. Voor zo’n taak kiest Hij immers steeds diegenen uit die de kiem in zich dragen en die zorg dragen voor de ontwikkeling van het tere plantje Gods.

De goddelijke Leermeester onderwees Zijn leerlingen op aarde Zelf om zich nooit door de materie gevangen te laten nemen. En Hij gaf hun zo vaak bewijzen door de meest verschillende mensen, bij wie Hij Zijn liefdeswerk in vervulling deed gaan en die Hij inleidde in Zijn wijsheden en leringen. Hoe groter het vlammetje van Liefde in de harten van de leerlingen was, des te helderder van geest namen ze op wat de Heer predikte. En spoedig waren de leerlingen zo van de Geest Gods doordrongen dat in de werken van de leerlingen op aarde slechts datgene tot uitdrukking kwam wat in de goddelijke Meester Zelf woonde: een ongekende kracht, die zich in daden en woorden uitte.

Volledig onwetende, eenvoudige mensen bereikten een graad van geloof en van zielenrijpheid, die de natuurlijke begaafdheid onmiskenbaar overtrof. De Geest Gods was immers met hen en overal waar het erop aankwam dwalende zielen op de goede weg te brengen, was er een zichtbaar inwerken van deze goddelijke Geest. De Geest van God is dus steeds nodig waar een volk gewekt en geleid moet worden. Want het zou de mens aan elke kracht ontbreken, die zich slechts vanuit zichzelf zou inspannen om onderwijzingen en wijsheden over te brengen, die zonder de Geest van God slechts puur mensenwerk en als zodanig vergankelijk zouden zijn.

Zodoende kan de mens alles tot stand brengen als de goddelijke Geest door hem werkt. En daarom zal het steeds de ijverig te vervullen opdracht van de mens zijn zich zo voor te bereiden dat hij voor de opname van de goddelijke Geest uitgekozen wordt en dat hij daardoor in het bezit komt van de volle kracht, waardoor hij dan kan volbrengen wat volgens de wil van de Heer is en wat Hem welgevallig is.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Zon - Geestelijke zon - Goddelijke genadezon

B.D. 0442 from 31. mei 1938, taken from Book No. 9

Een zonnige lentemorgen zal de geest laten opleven en hem de juiste voeding geven. Want in de Heer wordt er voorspeld dat degene die in de goddelijke genadezon staat, de goddelijke stem zal vernemen. En zoals een zonnige dag het hart van de mensen verheugt, zo is de ziel uitermate gelukkig wanneer de genadezon van de goddelijke Liefde haar beschijnt.

Het is voor jullie een onverklaarbaar gebeuren dat de werkzaamheid van de zon zich met haar kracht niet steeds op dezelfde wijze uit. Af en toe beschijnt ze het aardse dal met licht en warmte en op andere momenten is er niets van haar kracht en schoonheid te merken. Dit is gebaseerd op het feit dat de aarde omhuld is met atmosferische lagen die de toegang van de zonnestralen tot de aarde verhinderen, respectievelijk haar lichtsterkte en warmte verminderen zodat de weldadige werking van de zonnestralen afgezwakt wordt en de aarde deze weinig gewaarwordt.

Precies zo is het ook gesteld met de geestelijke zon die in haar oerkracht in het hart van de mens zou willen binnendringen, die het zou willen doorstralen met licht en liefdeswarmte en die vaak vanwege de vele omhullende lagen waarin de ziel smacht, niet tot haar kan doordringen. Zoals nu de natuurmachten - onweer, regen, wind en storm - reinigend werken in de atmosfeer die de aarde omgeeft en de kracht van de zon op die manier kan doordringen, zo moet ook het menselijke hart, de ziel, alle afvalstoffen om en in haar verwijderen en de weg vrijmaken voor de goddelijke genadezon, om haar werking stimulerend en verkwikkend in de geest gewaar te worden.

De geestelijke zon ongehinderd toegang te verschaffen tot het hart is een opgave die in het leven goed beseft zou moeten worden. Want jullie mensen verlangen op aarde louter lichamelijk al naar zonneschijn. Hoe groot is dan wel het verlangen van de ziel naar de geestelijke zon die jullie wederom slechts toebedeeld kan worden wanneer de wil van de mens zelf meewerkt. Hoe wonderbaarlijk zal de ziel zich dan kunnen ontplooien en in welk een stralend licht zal ze staan. En hoe snel zal ze dan in staat zijn tot het ontvangen van de goddelijke Geest die slechts in een volledig gezuiverde en zonneklare ziel zijn intrek kan nemen. Het zonlicht met zijn kracht is in zijn uitwerking onvervangbaar en zo zal er ook niets in staat zijn om de kracht van de goddelijke genadezon te vervangen.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte